


ការស្តាប់ ការទទួលស្គាល់ ការប្រព្រឹត្តតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ

 ឥឡូវនេះ ខ្សែអាត់ទាំងនេះ នៃកិច្ចប្រជុំនៅព្រឹកនេះ មិនត្រូវបានលក់ទេ វាគ្រាន់តែសម្រាប់ក្រុមជំនុំបួសសម្រាប់នរណាម្នាក់ ព្រោះវានៅលើគោលលទ្ធិ។ ហើយនៅក្នុងការប្រជុំនៅទីនោះ វាបណ្តាលឱ្យមានការច្របូកច្របល់ពីព្រោះស្ទើរតែយើងពីរនាក់បានឃើញផ្ទាល់ភ្នែក ប៉ុន្តែយើងគួរតែនៅពីចិត្តគ្នាទៅវិញទៅមក។ ប៉ុន្តែវា យើងនៅក្នុងរោងឧបោសថនៅទីនេះ ខ្សែអាត់ទាំងនេះ គឺ អ្នកកត់សម្គាល់នៅលើ...វាសម្រាប់តែមិត្តភក្តិ ជាដើម។

2 ឥឡូវសូមឲ្យយើងអានក្បាលបន្តិចសម្រាប់ការអធិស្ឋាន។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលចង់ចងចាំនៅពេលអ្នកឱនក្បាល? គ្រាន់តែលើកដៃឡើងនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំ—ទូលបង្គំត្រូវការជំនួយនៅថ្ងៃនេះ ហើយទូលបង្គំត្រូវការព្រះគុណរបស់ទ្រង់” អ្វីក៏ដោយដែលវាសម្រាប់។

3 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង ឥឡូវនេះយើងចូលទៅជិតបល្ល័ង្កនៃសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ ពីព្រោះយើងត្រូវបានសុំឱ្យធ្វើការនេះ។ ហើយវាត្រូវបានប្រាប់យើងដោយព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ និងព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់យើងថា ប្រសិនបើយើងសូមអ្វីពីទ្រង់ក្នុងព្រះនាមទ្រង់ នោះវានឹងត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ។ ដូច្នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដោយដឹងថាយើងកំពុងរស់នៅក្នុងស្រមោលនៃការយាងមករបស់ទ្រង់ ហើយឥឡូវនេះឈរនៅក្នុងស្រមោលនៃសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ បន្ទាប់មក យើងនឹងទូលសូមថា ព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់នឹងជ្រើសរើសដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នូវរបស់ទាំងនោះដែលយើងគួរតែសុំ។ ហើយយើងមានអារម្មណ៍នៅព្រឹកនេះ ថាវានឹងមិនផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ឬសេចក្តីសុចរិតដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ទេ និងសេចក្តីមេត្តាករុណា និងព្រះគុណរបស់ទ្រង់ ដែលប្រសិនបើយើងគួរតែសុំថាយើងនឹងមានដំណើរទស្សនកិច្ចពិសេសនៅថ្ងៃនេះពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដើម្បីឲ្យទ្រង់អាចចូលមកក្នុងកណ្តាលយើង ហើយនឹងយល់ពីគំនិតនៃចិត្តរបស់យើង បង្ហាញដល់យើងនូវកន្លែងខ្សោយរបស់យើង ហើយ

ប្រោសជំងឺរបស់យើង ហើយចងដួងចិត្តដែលខូច ជួយសង្គ្រោះអ្នកបាត់បង់ ហើយ រៀបចំប្រជាជនសម្រាប់ការយាងមករបស់ទ្រង់។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមស្តាប់ ការអធិស្ឋាននេះ។

4 ឥឡូវនេះយើងនឹងអានព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ហើយ—ហើយយើងអធិស្ឋាន ព្រះអម្ចាស់អើយ នៅមេរៀនសាលាថ្ងៃអាទិត្យរបស់យើងព្រឹកនេះ ថាទ្រង់នឹង នាំមកនូវវិបទនៃការអាន ហើយនឹងបង្ហាញវាដល់ដួងចិត្តរបស់យើង។ ពីព្រោះ យើងមកទីនេះក្នុងគោលបំណងតែមួយ។ គោលបំណងតែមួយគត់គឺដើម្បីស្គាល់ ទ្រង់កាន់តែច្បាស់។ យើងដែលជាគ្រីស្ទាន ដោយសារជំនឿ ចង់ស្គាល់ទ្រង់ កាន់តែច្បាស់។ អស់អ្នកដែលមិនទាន់ក្លាយជាគ្រីស្ទាន កំពុងចង់ដឹងថាទ្រង់ជា ព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ពួកគេ។ អស់អ្នកដែលឈឺ ចង់ដឹងថាទ្រង់ជាអ្នកព្យាបាល របស់ពួកគេ។ ហើយយើងអធិស្ឋានថានឹងមិនមាននរណាម្នាក់ចាកចេញពីអ គារនេះទេទេឡើយ ប៉ុន្តែចាត់ការស្នើសុំអាចត្រូវបានបំពេញតាមសំបុត្រនិង បំណងប្រាថ្នាទាំងអស់បានជួបនិងគ្រប់—មនុស្សគ្រប់រូបមានសុភមង្គល ហើយ ចេញពីអគារដោយនិយាយថា ដូចជាអ្នកដែលមកពីអេម៉ាស “តើចិត្តរបស់យើង មិនឆេះឆ្ងល់ក្នុងខ្លួនយើង ដូចដែលទ្រង់មានបន្ទូលនឹងយើងនៅតាមផ្លូវទេឬ?” ដ្បិតយើងសូមការនេះក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

5 ឥឡូវនេះសម្រាប់អ្នកដែលចង់បើកសៀវភៅរបស់អ្នក។ ជាធម្មតា ខ្ញុំបាន រកឃើញថា នៅក្នុងកម្មវិធីផ្សាយដំណឹងល្អ ថាគ្រាន់តែប្រហែលម្ភៃបួនសិប នាទីធ្វើឱ្យមានផលប៉ះពាល់ល្អបំផុតសម្រាប់ការបោះចូលទៅក្នុងសារខាងវិញ្ញាណ ហើយបន្ទាប់មកការហៅអាសនៈ។ ប៉ុន្តែនេះជាសាលាថ្ងៃអាទិត្យ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនចង់ ធ្វើវានៅព្រឹកនេះ។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថានាំឱ្យចំណាយពេលរបស់ខ្ញុំហើយនិយាយ អំពីព្រះបន្ទូល។

6 ឥឡូវនេះ បើអ្នកណាមិនស្រួល ត្រជាក់ពេក រឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកត្រូវ ធ្វើគឺ...បងប្រុសខ្ញុំ ជាអ្នកថែរក្សា គឺនៅខាងក្រោយព្រះវិហារនៅទីនោះ គ្រាន់តែ លើកដៃរបស់អ្នកដូចនោះនៅទីនោះ ទៅកាន់គាត់ ហើយគាត់នឹងគ្រប់គ្រងកំ ដៅ។ ហើយយើងចង់ឱ្យអ្នកមានជាសុភមង្គលនិងមានអារម្មណ៍ល្អ។ ហើយស្តាប់ ព្រះបន្ទូល ដ្បិតយើងទុកចិត្តព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីបង្រៀនយើងពីព្រះបន្ទូល របស់ព្រះ។ ហើយតើអ្នកទាំងអស់គ្នានៅខាងក្រោយអាចស្តាប់ឮបានទេ? បើអ្នក

អាច លើកដៃឡើង ប្រសិនបើអ្នក—អ្នកអាចស្តាប់ពួកវា។ នោះជាការល្អ។

7 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកបើកជាមួយខ្ញុំ ខ្ញុំមានអត្ថបទខ្លះបានសរសេរនៅទីនេះ និងបទគម្ពីរខ្លះ។ ដូច្នេះខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកបើកជាមួយខ្ញុំ ជាដំបូង ទៅកាន់គម្ពីររ៉ូម រ៉ូម ជំពូកទី៩។ ហើយយើងចង់អានសម្រាប់មេរៀនបទគម្ពីរ ជាដំបូងនៅក្នុងរ៉ូម ៩:១១។

(គ្រាដែលកូនមិនទាន់កើតមកនៅឡើយ ហើយមិនទាន់ធ្វើការល្អប្រាកដអ្វី គឺដើម្បីឱ្យព្រះជំរះរបស់ព្រះ ខាងឯសេចក្តីវិសោធន៍បានជាប់នៅ មិនមែនដោយអាងការប្រព្រឹត្តទេ គឺដោយអាងព្រះដែលទ្រង់ហៅវិញ)

នោះព្រះទ្រង់មានព្រះបន្ទូលប្រាប់នាងថា កូនច្បងនឹងត្រូវបំរើប្តីនេះ:

ដូចមានសេចក្តីចែងទុកមកថា អញបានស្រឡាញ់យ៉ាកុប តែស្តាប់អេសាវវិញ។

8 សូមព្រះបន្ថែមព្រះពររបស់ទ្រង់ចំពោះការអានបទគម្ពីរនេះ។ ហើយឥឡូវនេះសម្រាប់អត្ថបទមួយ ដើម្បីបម្រុងទុកមេរៀនរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំចង់យកវាសម្រាប់អត្ថបទមួយ: ការស្តាប់ ការទទួលស្គាល់ ធ្វើសកម្មភាពលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ តើខ្ញុំអាចនិយាយវាម្តងទៀតបានទេ? “ការស្តាប់ និងការទទួលស្គាល់ ហើយបន្ទាប់មកប្រព្រឹត្តតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។”

9 ឥឡូវនេះ យើងស្គាល់យ៉ាងពេញលេញ យើងជាមនុស្សដែលស្វែងរកបទគម្ពីរទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ ហើយអានឯកសាររបស់យើងនិងស្តាប់អ្នកអគ្គាធិប្បាយព័ត៌មានថាពិភពលោកនេះឥឡូវនេះកំពុងឈរនៅក្នុងការក្តាប់នៃកម្លាំងខាងវិញ្ញាណដ៏អស្ចារ្យពីរ។ ហើយពួកគេទាំងពីរគឺជាកម្លាំងសាសនា។ ហើយខ្ញុំជឿថាកម្លាំងដ៏អស្ចារ្យទាំងនេះនឹងមកដល់ឆាប់ៗនេះ។ ហើយកងកម្លាំងដ៏អស្ចារ្យទាំងពីរនេះត្រូវបានតំណាងនៅក្នុងកូនប្រុសទាំងពីររបស់អ៊ីសាក។ របៀបដែលព្រះ ដោយប្រាជ្ញាដ៏គ្មានដែនកំណត់របស់ទ្រង់ បានទាយអ្វីៗទាំងអស់ដល់យើង ដើម្បីឱ្យយើងបានដឹង ដោយសេចក្តីទាំងនេះ នូវអ្វីដែលនៅចំពោះមុខយើង។ ធ្វើឱ្យវាច្បាស់ណាស់ថា ព្រះនិងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ និងធម្មជាតិនិងសកលលោករបស់ទ្រង់ត្រូវបានរៀបចំយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះជាមួយគ្នា សូម្បីតែ—មនុស្សមានបាបអាចមើលឃើញ

អ្វីមួយកំពុងរៀបរយនឹងកើតឡើង។ ព្រះបានរៀបចំវា។ គ្មាននរណាម្នាក់ដោយគ្មានលេសទេ។

10 ឥឡូវនេះ យើងឃើញនៅក្នុងកូនប្រុសទាំងពីរនេះថា នៅពេលដែលពួកគេមុនពេលពួកគេកើតមក ពួកគេបានធ្វើសង្គ្រាមជាមួយគ្នា។ ទោះបីម្តាយព្រហ្មចារីរបស់ពួកគេ... ដ្យូតនាងជាស្រ្តីព្រហ្មចារី ជាប្រិកាដ៍ស្រស់ស្អាតដែលបានរៀបការជាមួយពូជសុចរិតនៃការសន្យារបស់ព្រះ អ៊ីសាក ថាពួកគេជាអ្នកថ្វាយពីរ ជាអ្នកជឿដែលពេញដោយព្រះវិញ្ញាណលើព្រះ បានកំណត់ទុកជាមុនសម្រាប់អាពាហ៍ពិពាហ៍ដែលពួកគេប្តូរគ្នា។ ព្រះបានដឹងជាមុន។ ហើយតើរឿងបែបនេះអាចកើតឡើងតាមរយៈម្តាយតែមួយដោយឱពុកតែមួយដោយរបៀបណា? មួយមនុស្សអាក្រក់ណាស់ និងម្នាក់ទៀតជាមនុស្សល្អណាស់ និងរបៀបដែលមនុស្សល្អមើលទៅជាមនុស្សអាក្រក់ ហើយមនុស្សអាក្រក់មើលទៅដូចជាល្អ។

11 ឥឡូវនេះ នោះគឺតែងតែជាកម្មវិធីរបស់ព្រះ។ ព្រះមិនអាចផ្លាស់ប្តូរកម្មវិធីរបស់ទ្រង់បានទេ។ ដោយសារតែទ្រង់ធ្វើឱ្យកម្មវិធីរបស់ទ្រង់ល្អឥតខ្ចោះ ព្រោះវាជាផ្នែកមួយនៃទ្រង់។

12 នៅក្នុងសួនច្បារអេវែដន អំពើបាបគឺស្រស់ស្អាតខ្លាំងណាស់រហូតដល់វាទាក់ទាញអេវែពីសេចក្តីសុចរិត ទៅជាអំពើបាប។ ហើយនៅក្នុងសួនច្បារដដែលដែលមានដើមឈើជីវិត ក៏មានដើមឈើនៃសេចក្តីស្លាប់ដែរ។

13 យើងនឹងស្គាល់វានៅថ្ងៃនេះថាជាច្បាប់នៃភាពផ្ទុយគ្នា។ ថា កន្លែងណាមានការល្អ មានការអាក្រក់ កន្លែងណាមានត្រូវ ទីនោះមានខុស។ ហើយយើងនឹងមិនថា បរិយាកាសរបស់យើងបែបណាក៏ដោយ មិនអាចរង្វោះរង្វើខ្លួនយើងពីវត្តមានរបស់ទាំងនោះទេ។ ពីព្រោះប៉ុលបាននិយាយថា “នៅពេលដែលខ្ញុំនឹងធ្វើល្អនោះអំពើអាក្រក់គឺមានវត្តមាន។” មនុស្សមានបាបនឹងមិនអាចរលាស់ចេញពីគ្រីស្ទាន ហើយគ្រីស្ទានមិនអាចរលាស់ចេញពីមនុស្សមានបាបឡើយ។ នឹងមានសាក្សីនៅទីនោះពីភាពត្រឹមត្រូវ និងទីបន្ទាល់នៃការខុស ជានិច្ច។ ហើយអ្នកត្រូវជ្រើសរើសជម្រើសរបស់អ្នក។ អ្នកត្រូវយកម្ខាងឬម្ខាងទៀត។

14 ប៉ុន្តែនៅក្នុងកូនប្រុសទាំងពីរនេះ វាចម្លែកណាស់ដែលដឹងថាមុនពេលពួកគេកើតមក ទាំងពូជដូចគ្នា អ៊ីសាក ដែលជាសេចក្តីសន្យា។ ឥឡូវនេះ មេរៀនរបស់យើងគឺដឹងបន្តិច ហើយខ្ញុំចង់មានប្រវត្តិគ្រប់គ្រាន់រហូតដល់អ្នកអាចមើលឃើញ

ច្បាស់នូវអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។ ហើយកូនប្រុសទីមួយឈ្មោះអេសារដែលបានកើតមក យើងរកឃើញថាមិនត្រឹមតែពួកគេឈ្មោះវាយតប់គ្នាក្នុងផ្ទៃម្តាយប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែពួកគេមកពីនាង ដោយប្រយុទ្ធគ្នា អេសារចេញមក ហើយយ៉ាកុបកាន់កែងជើងរបស់គាត់។ ហើយពួកគេនៅតែប្រយុទ្ធ។

15 ហើយរបៀបនោះ របៀបដែលវាអាចមកពីឪពុកឬម្តាយដ៏ល្អឥតខ្ចោះនោះ បរិសុទ្ធ បានជ្រើសតាំង បរិសុទ្ធ! ដូច្នោះដើម្បីជាមូលដ្ឋានវា នោះ ព្រះត្រាស់ហៅដោយការជ្រើសរើស។ វាត្រូវតែអញ្ជឹង។ មិនថាឪពុកនិងម្តាយរបស់អ្នកល្អប៉ុណ្ណា សុភាពប៉ុណ្ណា ពួកគេជាគ្រីស្ទានប៉ុណ្ណាឪពុកនិងម្តាយរបស់អ្នក វានៅតែដាក់ចំពោះអ្នកជាបុគ្គល ដំបូងរបស់អ្នកនៅចំពោះព្រះ។ មេរៀននេះបង្រៀនថា ពួកគេទាំងកូនៗ សូម្បីតែអ្នករើសតាំងនិងអ្នកដែលទ្រង់ត្រាស់ហៅ ឪពុកនិងម្តាយ ស្រីព្រហ្មចារិនិងបុរសបរិសុទ្ធ ដែលទីបំផុតបានយាងមកតាមរយៈពូជរបស់ទ្រង់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានយាងមក។ គាត់បានកើតមកជាមនុស្សដែលរស់ឡើងវិញ។ គាត់ត្រូវបានសាកល្បង ឪពុករបស់គាត់នៅពីមុខគាត់។ ហើយគាត់ត្រូវបានសន្យា តាមរយៈពូជរបស់អ៊ីសាកនេះ ថាពិភពលោកទាំងមូលនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ។ ហើយចេញពីមនុស្សដូចនោះ ហើយឈាមរបស់គាត់បរិសុទ្ធណាស់ដែលព្រះមិនអនុញ្ញាតឱ្យក៏លីស្ទីនសូម្បីតែប៉ះម្តាយ បន្ទាប់ពីអំប្រាហាំបានប្រគល់នាងទៅគាត់។ ព្រះបានញាំញីផ្ទះរបស់គាត់ ហើយមានបន្ទូលថា “មនុស្សតែម្នាក់ដែលអ្នកនោះក៏ទុកដូចជាស្លាប់ហើយដែរ” រក្សាចរន្តឈាមនោះឱ្យបរិសុទ្ធ។ ហើយថាបេនិកា ជាសុចរិត បរិសុទ្ធ ព្រះបានចាត់ និងហៅថាម្តាយ។ ហើយពីពូជដ៏បរិសុទ្ធនោះបានចេញមកជាអ្នកបដិសេធនិងអ្នកជឿ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះវាស្ថិតនៅក្នុងការត្រាស់ហៅរបស់ព្រះ ការជ្រើសរើសរបស់ព្រះ។

16 “ហើយមុនពេលអ្នកណាម្នាក់កើតមក ព្រះមានបន្ទូលថា ‘ខ្ញុំស្រឡាញ់យ៉ាកុប ហើយស្តាប់អេសារ’ មុនពេលអ្នកទាំងពីរកើតមក។” ដូច្នោះតើយើងគួរមានអារម្មណ៍យ៉ាងណា។ នរណាម្នាក់ដែលមានព្រះនិយាយជាមួយអ្នកហើយអញ្ជើញអ្នកឱ្យមកតុរបស់ទ្រង់និងផ្ទះរបស់ទ្រង់ ហើយធ្វើជាកូនប្រុសឬកូនស្រីរបស់ទ្រង់គ្មានអ្វីអស្ចារ្យដូចនោះទេ។

17 ក្មេងប្រុសទាំងពីរនេះ ប្រសិនបើយើងនឹងកត់សម្គាល់ពីធម្មជាតិរបស់ពួកគេ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេគឺជាបុរសខាងវិញ្ញាណ នោះគឺយ៉ាកុប។ ហើយបុរស

ខាងសាច់ឈាមគឺអេសាវ។ ប៉ុន្តែពួកគេទាំងពីរជាអ្នកកោតខ្លាចព្រះ។ ហើយរឿង
ដដែលនោះបានកើតឡើងតាមសម័យកាល ខាងសាច់ឈាម និងខាងវិញ្ញាណ។

18 អេសាវតំណាងឱ្យមនុស្សនៅលើផែនដី ធម្មជាតិ ទំនោរខាងសាសនា ប៉ុន្តែ
មិនអាចធ្វើបាន។ វាមិនមែននៅក្នុងគាត់ដើម្បីធ្វើវាទេ។ គាត់មិនអាចធ្វើបានទេ។
គាត់មិនដែលនៅក្នុងគាត់ដើម្បីអាចឆ្លងកាត់រឿងនៃលោកិយ រឿងខាងសាច់ឈាម
ទេ។

19 ប៉ុន្តែ យ៉ាកុប វាងាយស្រួលណាស់សម្រាប់គាត់ក្នុងការធ្វើវា។ ឥឡូវនេះ
យ៉ាកុប គោលបំណងមួយដែលយ៉ាកុបមាន ហើយនោះគឺថាគាត់ចង់បានសិទ្ធិ
កូនច្បងនោះ មិនថាគាត់ទទួលបានវាយ៉ាងណាទេ ដូច្នោះគាត់បានទទួលវា។

20 ហើយវិញ្ញាណនៃកំណើតមួយនោះនៅតែតំណាងនៅក្នុងពិភពលោកសព្វថ្ងៃ
នេះ ហើយវាមកដល់ក្បាលឥឡូវនេះ៖ អ្នកជឿខាងវិញ្ញាណ និងបុរសខាង
សាច់ឈាម អ្នកជឿខាងសាច់ឈាម។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចនិយាយថាពួកគេ
ទាំងពីរមិនមែនជាអ្នកកោតខ្លាចព្រះទេ។ ពួកគេកោតខ្លាច។ ពួកគេមិនបាន
និយាយថាម្នាក់បម្រើ រូបព្រះ” និងម្នាក់ទៀត “ព្រះពិត”។ ពួកគេទាំងពីរជាអ្នកបម្រើ
របស់ព្រះ។

21 ឥឡូវនេះ សូមយកចិត្តទុកដាក់លើបទគម្ពីរឥឡូវនេះលើប្រធានបទនេះ
ពីព្រោះខ្ញុំប្រាកដថាវានឹងជួយអ្នក។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ “មិនមែនគ្រប់គ្នា
ដែលនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ ព្រះអម្ចាស់អើយ” នឹងចូល ប៉ុន្តែអ្នកដែលធ្វើតាម
ព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះវរបិតាខ្ញុំ ដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌។”

22 ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ យ៉ាកុបមានរឿងមួយដែលគាត់ចង់បាន
ព្រោះយោងទៅតាមព្រះបន្ទូល ពរជ័យនិង—របស់ល្អដាក់នៅក្នុងសិទ្ធិកំណើត។
ហើយយ៉ាកុប នោះគឺជាគោលបំណងតែមួយគត់របស់គាត់ រឿងតែមួយគត់
ដែលគាត់មាននៅក្នុងចិត្តគឺ “ទទួលបានសិទ្ធិកូនច្បងនោះ។” ហើយអេសាវបាន
មើលងាយវា។ អ្នកដែលពិតជាមានវា មើលងាយវា ឬគាត់ខ្មាស់អៀនចំពោះវា។
ប៉ុន្តែយ៉ាកុបចង់បានវាដោយមិនគិតពីរបៀបដែលគាត់ទទួលបានវា គាត់ចង់បាន
វា។

23 នោះជាវិធីជាមួយអ្នកជឿខាងវិញ្ញាណនៅថ្ងៃនេះ។ គាត់មិនខ្វល់ថាអ្នក

សើចចំអកឱ្យគាត់ប៉ុណ្ណា អ្នកលេងសើចប៉ុណ្ណា គាត់គួរឱ្យអស់សំណើចប៉ុណ្ណា ទេដែលគាត់ធ្វើចំពោះគំនិតខាងសាច់ឈាម។ គោលបំណងតែមួយគត់របស់គាត់ គឺសិទ្ធិកូនច្បង។ គាត់ចង់ទៅរកព្រះ ព្រោះវាកើតនៅក្នុងគាត់។ គាត់មិនអាចជួយ វាបានទេ។

24 យ៉ាកុបមានន័យថា “អ្នកជំនួស” ឬ “អ្នកបោកប្រាស់”។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីរក ឃើញនិងចូលមកកាន់កាប់សិទ្ធិកូនច្បង គាត់ត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ។ នោះហើយជា សាច់ឈាម ការផ្លាស់ប្តូរ។ បន្ទាប់មកគាត់ត្រូវបានគេហៅថាយ៉ាកុបជា “ក្សត្រ ជាមួយព្រះអម្ចាស់” ដែលបានប្រយុទ្ធជាមួយគាត់។

25 អ្នកជឿខាងសាច់ឈាមថ្ងៃនេះ “អូ ដរាបណាខ្ញុំទៅព្រះវិហារហើយធ្វើអ្វី ដែលត្រឹមត្រូវ តើវាខុសគ្នាយ៉ាងណា?” នោះជាក្រុមរបស់អេសាវ។ គាត់នៅតែ លេងសើច ហើយមើលងាយសិទ្ធិពីកំណើត គាត់មិនខ្វល់ពីវាទេ។ ប៉ុន្តែយ៉ាកុប ចូលចិត្តវា។

26 ហើយបុរសខាងវិញ្ញាណនៅថ្ងៃនេះ និងស្ត្រីខាងវិញ្ញាណ ដែលត្រូវបាន ជ្រើសរើស តម្រូវឱ្យជាមុនរបស់ព្រះដើម្បីមកជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ប្រសិនបើពួកគេ ត្រូវលក់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលពួកគេមាន ប្រសិនបើពួកគេត្រូវដកឈ្មោះរបស់ពួកគេ ចេញពីសៀវភៅព្រះវិហារទាំងអស់នៅក្នុងប្រទេស ពួកគេនៅតែចង់បានសិទ្ធិ កំណើតនោះ។ វាជារឿងតែមួយគត់ដែលសំខាន់សម្រាប់ពួកគេ “គ្រាន់តែទទួល បានសិទ្ធិជាកូនច្បង” នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់។ មិនថាពួកគេត្រូវឡើងដល់កម្រិត ណាទេ បើពួកគេត្រូវចុះនៅអាសនៈហើយយំ ប៊ូ-ហូ ប្រសិនបើពួកគេត្រូវត់កាត់ —កន្លែងមួយទៅ—កន្លែងមួយហើយត្រឡប់ទៅវិញហើយធ្វើអ្វីៗឱ្យបានត្រឹមត្រូវ ហើយលក់អ្វីដែលពួកគេមាន ឬ—ឬផ្តល់ឱ្យនូវអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលពួកគេមាន ហើយ ក្លាយជាអ្នកធ្វើដំណើរនិងអ្នកចម្លែក វាមិនសំខាន់ទេ។ ពួកគេចង់បានសិទ្ធិពី កំណើត។ នោះហើយជាអ្វីដែលពួកគេចាប់អារម្មណ៍ សិទ្ធិពីកំណើត។ ឥឡូវនេះ កុំបន្ទោសពួកគេជាមនុស្ស។ ពួកគេមិនអាចជួយវាបានទេ។ ពួកគេត្រូវបានតម្រូវ ទុកជាមុន ជ្រើសរើសវា។

27 ហើយបន្ទាប់មកយើងឃើញថាមនុស្សពីរនាក់ខាងសាច់ឈាមនិង ខាងវិញ្ញាណ នោះជារបៀបដែលវាតែងតែកើតឡើង។ នោះហើយជារបៀបដែល វានៅសព្វថ្ងៃនេះ។ វាតែងតែជាវិធីនោះ។

28 ការអ៊ិននិងអេបិល។ នៅក្នុងសួនច្បារអេដែន នៅពេលដែលអេដែនត្រូវបានបង្កើតឡើង មានដើមឈើពីរសម្រាប់បុរសម្នាក់ជ្រើសរើស។ មួយ គាត់ក្លាយជាអ្នកមានប្រាជ្ញា មួយទៀត គាត់ក្លាយជាជីវិត។ មានក្មេងប្រុសពីរនាក់គឺការ៉ុននិងអេបិល ពួកគេទាំងពីរជាអ្នកកោតខ្លាចព្រះ។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេចង់បានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយគាត់បានថ្វាយដល់ព្រះ ដោយសេចក្តីជំនឿ ជាយញ្ញបូជាដ៏ប្រសើរជាងការ៉ុន។ ប្រភេទដ៏ល្អឥតខ្ចោះនៃក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃនេះ៖ ក្រុមជំនុំធម្មជាតិ ក្រុមជំនុំខាងវិញ្ញាណ។ ហើយគ្មានការសង្ស័យទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅកាន់ថ្នាក់ទាំងពីរឥឡូវនេះ ហើយប្រហែលជាតាមរយៈការសែតនឹងនិយាយទៅកាន់ពួកគេរាប់ម៉ឺននាក់។

29 ប៉ុន្តែ មើល ក្រុមជំនុំធម្មជាតិ វាគ្រាន់តែជាក្រុមជំនុំខាងសាច់ឈាមប៉ុណ្ណោះ។ ពួកគេមិនដែលអាចទទួលបានលើសពីរឿងតូចតាចនោះទេ “ខ្ញុំបានចូលរួមព្រះវិហារ។ បើខ្ញុំទៅព្រះវិហារ បើខ្ញុំខំអស់ពីសមត្ថភាព នោះជាអ្វីដែលព្រះតម្រូវ។” ឥឡូវនេះ នោះជារឿងដូចគ្នាដែលការ៉ុនបានធ្វើ។ គាត់បានទៅធ្វើអាសនៈ។ ទ្រង់បានថ្វាយយញ្ញបូជា នាំមកនូវផលផ្លែនៃស្រុក។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “វានៅទីនេះ ព្រះជាម្ចាស់។ នោះជាការល្អបំផុតដែលខ្ញុំមាន។ យកវាឬទុកវាចោល។” នោះជារបៀបដែលអ្នកជឿខាងសាច់ឈាមជឿសព្វថ្ងៃនេះ។ “ព្រះអម្ចាស់អើយ ខ្ញុំនឹងទៅព្រះវិហារ។ ខ្ញុំនឹងចូលរួមជាមួយក្រុមល្អបំផុតដែលខ្ញុំអាចរកបាន។ ខ្ញុំនឹងថ្វាយដង្ហាយជូនក្រុមជំនុំ។ ខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវនេះ នេះជាអ្វីដែលល្អបំផុតដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ខ្ញុំនឹងជួយទិញផ្សេងខ្លះសម្រាប់ស្ត្រីមេម៉ាយ។ ឬខ្ញុំនឹងឲ្យក្មេងៗនូវសម្លៀកបំពាក់ខ្លះ។” ពួកវាគឺមិនអីទេ គ្មានអ្វីត្រូវនិយាយប្រឆាំងនឹងវាទេ។ “ប៉ុន្តែនោះហើយ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់។ ប្រសិនបើអ្នកចង់បានវា យកវា បើអ្នកមិនចង់បាន អ្នកមិនចាំបាច់យកវាទេ។” ឥឡូវនេះ នោះជាអាកប្បកិរិយារបស់ក្រុមជំនុំខាងសាច់ឈាមសព្វថ្ងៃនេះ។

30 ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំខាងវិញ្ញាណ! អេបិល តាមរយៈការបើកសម្តែង ដោយព្រះគុណ គាត់បានឃើញលើសពីនេះ ហើយដោយសេចក្តីជំនឿគាត់បានថ្វាយយញ្ញបូជាដ៏ប្រសើរដល់ព្រះជាងការ៉ុនទៅទៀត។ ហើយវាបានថ្លែងទីបន្ទាល់ពីសេចក្តីសុចរិតរបស់ទ្រង់ ព្រះជាម្ចាស់។

31 រឿងដដែលនេះបានកើតឡើងនៅអ៊ីស្រាអែលនិងអ៊ីសាក។ ម្នាក់ជា

សាច់ឈាម ហើយម្នាក់ទៀតកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណ។ មួយ នៃអ្នកបំរើ មួយ នៃស្ត្រីមានសេរី។

32 វាបានកើតឡើងដូចគ្នានៅអ៊ីស្រាអែលនិងម៉ូអាប ព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យពីរមកជាមួយគ្នា។ ហើយនៅពេលដែលអ៊ីស្រាអែលចង់ទៅកន្លែងសន្យារបស់ពួកគេក្រុមជំនុំខាងវិញ្ញាណ ប្រជាជនរបស់យ៉ាកុប អ៊ីស្រាអែលនៅលើផ្លូវ ប្រជាជនរបស់អេសាវបានជួបពួកគេ ម៉ូអាប ព្រះវិហារដ៏មានឥទ្ធិពល។ ហើយមេដឹកនាំដ៏អស្ចារ្យនៃក្រុមជំនុំ គឺបាឡាម បានចុះមកដាក់បណ្តាសាបងប្រុសរបស់គាត់ ប៉ុន្តែគាត់ឃើញថាគាត់មិនអាចដាក់បណ្តាសាបងប្រុសរបស់គាត់បានទេ។ គាត់បានហាជ័យ ដោយភាពខ្វាក់នៃភ្នែករបស់គាត់ ដើម្បីមើលឃើញផែនការដែលបានតម្រូវទុកជាមុន នោះ និងដើម្បីមើលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

33 ទីមួយ “សេចក្តីជំនឿកើតឡើងដោយការស្តាប់ ការឮព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។” បន្ទាប់មកអ្នកជឿបានឮវា ទទួលស្គាល់វា ហើយធ្វើសកម្មភាពលើវា។ មនុស្សខាងសាច់ឈាមនឹងឮវា សំឡេងរបស់វា ប៉ុន្តែមិន...ព្រមានន័យថា “យល់” វា។ មើលកំពុងសម្លឹងមើលអ្វីមួយ ប៉ុន្តែដើម្បីមើលវាគឺ “យល់” វា។ “លើកលែងតែមនុស្សកើតជាថ្មី គាត់មិនអាចឃើញឬយល់ពីព្រះវាជាណាចក្ររបស់ព្រះបានទេ។”

34 ឥឡូវនេះ អ៊ីស្រាអែលបានមក ជាមួយនឹងការសន្យារបស់ព្រះ ថាពួកគេបានធ្វើដំណើរទៅកាន់ទឹកដីសន្យា។ មិនមែនជាអ្នកមិនជឿទេ ប៉ុន្តែជាអ្នកជឿ អ្នកជឿលើព្រះតែមួយដែលអ៊ីស្រាអែលមាន ចេញមកព្យាយាមដាក់បណ្តាសាបងប្រុសរបស់គាត់ ព្រោះគាត់ថាបងប្រុសរបស់គាត់ ប្រាកដជាមិនសុចរិតទេ ព្រោះគាត់បានធ្វើរឿងអាក្រក់ជាច្រើន។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ គាត់ខកខានមិនបានមើលការជ្រើសរើស។

35 រឿងដូចគ្នាជាមួយអេសាវនិងយ៉ាកុប! អេសាវហាក់ដូចជាមនុស្សល្អជាង។ គាត់បានតាំងទីលំនៅហើយធ្វើកិច្ចការសប្បុរសធម៌។ គាត់—គាត់បានមើលថែឪពុកពីការភ្នែកចាស់របស់គាត់ ចិញ្ចឹមគាត់ ហើយមើលថែគាត់ ហើយជាក្មេងប្រុសល្អ។ រឿងជាច្រើនដែលអ្នកជឿខាងសាច់ឈាមធ្វើនៅក្នុងបន្ទាត់នៃជំនឿជួយសង្គម និង—និងបង់ថ្លៃមន្ទីរពេទ្យសម្រាប់មនុស្ស និងរឿងកោតខ្លាចព្រះ ប៉ុន្តែនោះមិនមែនជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយទេ។

36 ម៉ូអាបល្អ ជាប្រជាជាតិធំ ជាបងប្អូននឹងគាត់។ ហើយយ៉ាកុបបានធ្វើអ្វី

គ្រប់យ៉ាង គាត់ជាអ្នកបដិសេធ ប៉ុន្តែគាត់មានរឿងមួយដើម្បីសម្រេចបាន នោះ គឺដើម្បីទទួលបានការសន្យានោះ សិទ្ធិកំណើតនោះ។ អ៊ីស្រាអែលមកដល់ ជាកូន របស់យ៉ាកុប មានគោលបំណងដូចគ្នា។ ឥឡូវនេះតើអ្នកណានឹងត្រឹមត្រូវ?

37 បាឡាមសង់អាសនៈប្រាំពីរ នៅអ៊ីស្រាអែលមានអាសនៈប្រាំពីរ។ បាឡាម បានថ្វាយយញ្ញបូជាប្រាំពីរនៃសត្វស្អាត អ៊ីស្រាអែលបានថ្វាយយញ្ញបូជាប្រាំពីរ នៃសត្វស្អាត។ នៅទីនោះ បើពួកគេធ្វើពិធីសាសនា ម៉ូអាប៊ីមានជំនឿដូច អ៊ីស្រាអែលដែរ អេសាវក៏ជាអ្នកកោតខ្លាចព្រះដូចយ៉ាកុបដែរ ហើយកាអ៊ុនជា អ្នកជឿដូចអេបិលដែរ។ ប៉ុន្តែ វាជាការជ្រើសរើសគឺជាអ្វីដែលរៀបចំ។

38 ខ្វាក់យ៉ាងណា! កូនរបស់អេសាវខ្វាក់ណាស់ និយាយខាងវិញ្ញាណ សាសន៍ម៉ូអាប៊ីបានមើលងាយអ៊ីស្រាអែលហើយនិយាយថា “មើលពួកគេ។ ពួកគេ មិនមែនជានិកាយទេ។ ពួកគេជាក្រុមនៃការបដិសេធ។ ពួកគេរស់នៅក្នុងតង់។ ហើយយើងជាប្រជាជាតិដ៏អស្ចារ្យ។ ពួកគេបានធ្វើអំពើអាក្រក់។ ហើយពួកគេមិន មានអង្គការណាក្នុងចំណោមពួកគេទេ។ ពួកគេគ្រាន់តែដើរតាមហោរា។” ប៉ុន្តែ គាត់បានបរាជ័យក្នុងការឃើញពស់លង្ហិននិងថ្មដែលត្រូវគេវាយនៅពីមុខពួកគេ។ គាត់បានបរាជ័យក្នុងការឃើញក្រុមដែលបានហៅចេញ ដែលបានជ្រើសរើស តាមលំដាប់ដ៏ទេវភាពរបស់ព្រះទៅកាន់ទឹកដីសន្យា។

39 នោះហើយជារបៀបដែលវានៅសព្វថ្ងៃនេះ។ ពួកគេនិយាយថា “វាជាក្រុមអ្នក សម្តែង-ភាពបរិសុទ្ធ។ វាជាក្រុមមនុស្សដែលបែបនេះ បែបនោះ ឬផ្សេងទៀត។” ប៉ុន្តែពួកគេបរាជ័យក្នុងការឃើញថាវាកំពុងធ្វើតាមការណែនាំនៃព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ។

40 អ៊ីស្រាអែលកំពុងធ្វើដំណើរទៅកាន់ទឹកដីសន្យា។ ព្រះជាម្ចាស់ នៅក្នុង ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ បានធ្វើការសន្យា។

41 យ៉ាកុប ហេតុផលដែលគាត់ជ្រើសរើសស្វែងរកសិទ្ធិកូនច្បងនោះ ដោយ មិនគិតពីគាត់ចង់ទទួលបានវា ពីព្រោះគាត់ដឹងថាសិទ្ធិកំណើតនោះមានពរ។ វា រក្សាជីវិត។ គាត់មិនខ្វល់ថាវាមកដោយរបៀបណាទេ ដូច្នោះគាត់បានទទួលវា។ នោះគឺជារឿងសំខាន់។ តើផែនការបែបណាដែលវាមក មិនមានបញ្ហាទេ។ គាត់ ចង់បានវា។ ហើយគាត់ត្រូវតែមានវា។ ហើយគាត់បានទទួលវា។ “មានពរហើយ

អស់អ្នកណាដែលស្រែកឃ្លានសេចក្តីសុចរិត នោះនឹងបានឆ្លែត។” គាត់នៅតាមផ្លូវ
របស់គាត់ ហើយគាត់រត់តាមក្រោយវា ហើយគាត់បានទទួលវា។

42 អ៊ីស្រាអែលនៅលើផ្លូវរបស់នាងទៅកាន់ទឹកដីសន្យា។ មិនថាជនជាតិម៉ូអាប
និងបណ្តាសាប៉ុន្មាននាក់ដែលពួកគេព្យាយាមដាក់លើពួកគេ ពួកគេបានទៅទឹកដី
សន្យា។

43 ហើយថ្ងៃនេះអ្នកនឹងមិន...មិនថាពួកគេទទួលបានច្បាប់ប៉ុណ្ណា ការ
កាត់ទោសប៉ុណ្ណា ការបៀតបៀនច្រើនប៉ុណ្ណា តើគេនិយាយរឿងអាក្រក់ប៉ុន្មាន
ដង គេហៅ “អ្នកសម្តែង-ភាពបរិសុទ្ធ” ប៉ុន្មានដងគេនិយាយរឿងអាក្រក់ទាំងនោះ
ព្រះវិហារនឹងបន្តទៅមុខទៀត។ វាត្រូវតែអញ្ជឹង។ វាស្ថិតនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់
ព្រះ។

44 មានពេលមួយមានស្តេចពីរអង្គមកជុំគ្នា។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេគឺអំហាប់
អាក្រក់ ម្នាក់ទៀតគឺយ៉ូសាផាត ព្រះវិហារខាងវិញ្ញាណ ក្រុមជំនុំខាងសាច់ឈាម។

45 អំហាប់ជាអ្នកជឿតាមព្រំដែន។ គាត់មានហោរា។ ពួកគេមិនមែនជាមនុស្ស
ក្បត់ទេ។ ពួកគេមិនមែនជាប្លាត់ទេ។ ពួកគេជាហោរាជនជាតិអ៊ីស្រាអែល ប៉ុន្តែ
ពួកគេទាំងអស់ត្រូវបានបង្រៀន និងចិញ្ចឹម និងស្លៀកពាក់ដោយស្តេចអំហាប់។ វា
ក្លាយជាកន្លែងមួយដែលពួកគេមានការគាំទ្រផ្នែកនយោបាយទាំងអស់។

46 យ៉ូសាផាតបានចូលមក ហើយចុះមក បង្កើតសម្ព័ន្ធភាព ដែលខុស។

47 អ្នកមិនគួរទាក់ទងជាមួយអ្នកមិនជឿឡើយ។ យើងមិនគួរកាត់ឈ្មោះរបស់
យើងនៅលើសៀវភៅនៅក្នុងព្រះវិហារដែលមិនជឿដំណឹងល្អពេញលេញទេ។
មិនដែលសោះ! អ្នកនឹងមានបញ្ហា។

48 ហើយពួកគេមានបញ្ហា។ ហើយបុរសសុចរិតនេះបាននិយាយថា “តើយើង
មិនគួរពិគ្រោះជាមួយព្រះអម្ចាស់ជាមុនសិន ហើយរកមើលថាតើយើងគួរទៅរ៉ា
ម៉ូត-កាឡាតឬ?”

49 ឥឡូវនេះមើលពីរបៀបដែលការរៀបចំមើលទៅល្អឥតខ្ចោះ។ “យើងជាម្ចាស់រ៉ា
ម៉ូត-កាឡាត។ វាជាកម្មសិទ្ធិរបស់យើង ហើយជនជាតិស៊ីរីបានយកវាពីព្រះដ៏មាន
ព្រះជន្មរស់។ តើយើងមិនឡើងទៅកាន់កាប់ទឹកដីនេះទេឬ?” ហើយគាត់បានធ្វើ

សុទ្ធរកថាយ៉ាងស្អាត ហើយត្រឹមត្រូវតាមច្បាប់ និងសុចរិតរហូតដល់យ៉ូសាផាត បានដួល។

50 ហើយ សព្វថ្ងៃនេះ បុរសអាចឈរនៅលើវេទិកាជាមួយនឹងបញ្ញា និង បង្កើត-ការនិយាយ និងការអប់រំ រហូតដល់ពួកគេអាចពន្យល់ពីអំណាចនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាមួយព្រះគម្ពីរ។ ពួកគេអាចពន្យល់ពីការព្យាបាលដទៃ ភាព។ ពួកគេអាចពន្យល់ពីការនិយាយភាសាដទៃ និងការបកស្រាយ ពួកគេអាច ពន្យល់ពីពិធីបុណ្យជ្រមុជនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទៅថ្ងៃមួយទៀត។

51 ប៉ុន្តែបុរសម្នាក់ដែលត្រូវបានជ្រើសរើសពីព្រះ បុរសម្នាក់...“ចៀមរបស់ខ្ញុំស្គាល់ សំឡេងរបស់ខ្ញុំ។” អ្នកមានការជ្រើសរើសរបស់ព្រះមកលើអ្នក វានឹងមិនធ្វើឱ្យអ្នក ជំពប់ដួលឡើយ។

52 យ៉ូសាផាតមានបន្ទូលថា ស្តេចសុចរិតមានបន្ទូលថា “តើមិនមានហោរាទេឬ ដែលយើងអាចពិគ្រោះជាមួយព្រះអម្ចាស់ឬ?” អំហាប់បានបន្តដោយគ្មានវា។

53 នោះជារបៀបដែលក្រុមជំនុំខាងសាច់ឈាមកំពុងធ្វើសព្វថ្ងៃនេះ។ អូ ពួកគេ បានទទួលសិក្ខាសាលាដែលពោរពេញដោយគ្រូអធិប្បាយ បុរសអស្ចារ្យ សាស្ត្រា ចារ្យដ៏អស្ចារ្យ បញ្ញា ឆ្លាត ល្បី អូ ខ្ញុំអើយ ហួសពី—ប្រាជ្ញានៃក្រុមជំនុំណា...ឬ ក្រុមជំនុំខាងវិញ្ញាណ។

54 នៅក្នុងថ្ងៃរបស់លោកណូអេ នៅក្នុងសម័យពួកគេ សូមក្រឡេកមើលក្រុមជំនុំ ធម្មជាតិ។ តើពួកគេជាអ្វី? អ្នកវិទ្យាសាស្ត្រ អ្នកសាងសង់ មនុស្សឆ្លាត។ ប៉ុន្តែពួក អ្នករើសតាំង ហេណុក និងណូអេ គឺជាអ្នកគង្វាល និងជាកសិករ បន្ទាបខ្លួន មិន មានការអប់រំ មិនឆ្លាត ប៉ុន្តែបានស្គាល់ព្រះរបស់ពួកគេ អ្វីមួយនៅក្នុងពួកគេ ធ្វើការ ត្រាសហៅ។ យើងនឹងទៅដល់វាបន្ទាប់ពីបន្តិច។

ឥឡូវនេះ យ៉ូសាផាតបាននិយាយថា “តើមិនមានហោរាទេឬ?”

55 អូ ជាការពិត ខាងសាច់ឈាមមានពួកគេ។ “ប្រាកដណាស់ យើងមាន។ ខ្ញុំ មានថ្នាក់សិក្ខាសាលានៅទីនេះ ពេញទៅដោយពួកគេ។”

56 កើនឡើងបួនរយ។ ឥឡូវនេះ ទាំងនេះមិនមែនជាអ្នកមិនស្មោះត្រង់ទេ។ ពួកគេជាអ្នកថ្វាយបង្គំ-ព្រះយេហូវ៉ា។ ឡើងមក ហើយពួកគេនិយាយថា “ទុក ពេលឲ្យយើងបន្តិច ហើយយើងនឹងទាយ។” ដូច្នេះពួកគេទាំងអស់គ្នាបានរួមគ្នា។

ហើយពួកគេត្រឡប់មកវិញជាមួយ “ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់” ហើយពួកគេបាននិយាយថា “នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។” ហោរាជនជាតិអ៊ីស្រាអែល។ “នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ឡើងទៅ ព្រះអម្ចាស់គង់នៅជាមួយអ្នក។ ហើយអ្នកនឹងយកវ៉ាម៉ូត-កាឡាត ព្រោះវាពិតជារបស់អ៊ីស្រាអែល។” ហើយបុរសក្បាលម្នាក់បានធ្វើឱ្យគាត់មានស្នែងធំពីរចេញពីដៃ ជាអ្នកតំណាង ហើយគាត់បានទៅរុញ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ជាមួយនឹងនេះ អ្នកនឹងរុញអ៊ីស្រាអែល... ឬរុញជនជាតិស៊ីរីចេញពីវ៉ាម៉ូត-កាឡាត។”

ប៉ុន្តែ យ៉ូសាផាត មានអ្វីមួយនៅក្នុងគាត់!

57 អូ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាព្រះទទួលបានរឿងនេះនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។ វាគ្មានអ្វីដែលអ្នកអាចអប់រំខ្លួនឯងបានទេ។ វាគ្មានអ្វីដែលអ្នកអាចអានដោយខ្លួនឯងបានទេ។ វាជាអ្វីដែលព្រះ តាមរយៈការជ្រើសរើស ធ្វើសម្រាប់អ្នក។ “មិនមែនជាអ្នកដែលរត់ឬអ្នកដែលបង្ហាញ... វាគឺជាព្រះដែលបង្ហាញសេចក្តីមេត្តាករុណា។”

58 យ៉ូសាផាតបាននិយាយថា “ពួកគេជាមនុស្សស្លៀកពាក់ស្អាត។” គ្មានការសង្ស័យទេដែលគាត់និយាយបែបនេះ “ពួកគេឆ្កាត ហើយជាមនុស្សឆ្លាតបំផុតដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់ឮ។ ពួកគេត្រូវបានអប់រំដល់បច្ចុប្បន្ន។ ជំហររបស់ពួកគេគឺឯកភាពគ្នា។ ពួកគេមានការរូបរាងអស្ចារ្យក្នុងចំណោមពួកគេ។ ហើយពួកគេឆ្កាត ហើយពួកគេមានសេចក្តីពិតជាច្រើនចំពោះពួកគេ។”

59 កំហុសទាំងអស់មានសេចក្តីពិត។ ការកុហកដ៏ធំបំផុតដែលមិនធ្លាប់មានត្រូវបានគេប្រាប់មានកៅសិប... [កន្លែងទទេនៅលើកៅសែត—អេដ។] ភាគរយនៃសេចក្តីពិតនៅក្នុងវា ការកុហកដែលសាតាំងបានប្រាប់អេវ៉ា។

60 “អូ វាជាសេចក្តីពិតជាច្រើននៅក្នុងអ្វីដែលពួកគេកំពុងនិយាយ ប៉ុន្តែតើមិនមានមួយទៀតទេឬ?”

61 មែនហើយ តើអ្នកគិតថាបុរសនោះនិយាយអ្វី? “នៅពេលដែលយើងមានបួនរយនៅទីនេះ ឆ្លាតបំផុត ល្អបំផុត? ពួកគេមិននៅទីនេះនៅក្នុងវាលហោស្ថានដែលរត់ជុំវិញអាត្រាតពាក់កណ្តាល ហើយស្បែកចៀមជុំវិញពួកគេ ឬអ្វីមួយ។ ពួកគេជាបុរសដែលខ្ញុំបានចិញ្ចឹម ខ្ញុំបានអប់រំ។ ពួកគេមិនមែនជាបុរសដែលមិនស្គាល់អេប៊ីស៊ីបរបស់ពួកគេទេ។ ពួកគេជាអ្នកប្រាជ្ញ ហើយពួកគេដឹងរឿងនេះ។ ពួកគេស្នាក់នៅទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ ដោយអានគម្ពីរនិងទំនាយ។ ពួកគេដឹងពីអ្វីដែល

ត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំមានពួកគេត្រៀមខ្លួនជាស្រេច។ ហើយពួកគេកំពុងឈរនៅទីនេះ ដោយព្រមព្រៀងគ្នា បួនរយនាក់និយាយថា ឡើងទៅ ព្រះអម្ចាស់គង់នៅជាមួយ អ្នក។”

62 ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំអាចអានគំនិតរបស់យ៉ូសាផាតពីរបីនាទី “មានអ្វីមួយ ដែលមិនបានចុះសម្រុង” គាត់នឹងនិយាយ។ “មានអ្វីមួយដែលហាក់ដូចជាមិន ត្រឹមត្រូវ។ តើមិនមានតែមួយទៀតទេ នៅកន្លែងណាមួយឬ?”

63 “អូ” គាត់បាននិយាយថា “បាទ មានមួយទៀត ប៉ុន្តែគាត់មិនមែនជាកម្មសិទ្ធិ របស់អង្គការទេ។ គាត់គឺជាមនុស្សប្រភេទផ្សេង។ គាត់គ្រាន់តែជាអ្នកបដិសេធ។” គាត់ដូចជាយ៉ាកុប។ “ប៉ុន្តែយើងអាចសួរគាត់។ ពួកគេនិយាយថាគាត់ជាហោរា។ ប៉ុន្តែខ្ញុំសង្ស័យ ព្រោះគាត់តែងតែជេរខ្ញុំថា *បែបនេះ បែបនោះ ឬផ្សេងទៀត* ឬគាត់ មិនដែលទាយល្អអំពីខ្ញុំទេ។” តើគាត់អាចធ្វើអញ្ចឹងយ៉ាងដូចម្តេច? ឃើញទេ?

64 ដូច្នេះពួកគេបាននិយាយថា “ចូរទៅយកគាត់។ គាត់ជាកូនរបស់អ៊ីមឡា។” ដូច្នេះពួកគេបានទៅយកគាត់។

65 ហើយមានអ្នកខ្លះបានជួបគាត់នៅតាមផ្លូវ បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្នក និយាយដូចគ្នាដែលពួកគេនិយាយ។ អ្នកត្រូវតែយល់ព្រមជាមួយសមាគម។ បើ អ្នកមិនធ្វើទេ វេទនាដល់អ្នក!”

66 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងនិយាយអ្វីដែលព្រះដាក់នៅក្នុងមាត់របស់ខ្ញុំដើម្បី និយាយ ហើយគ្មានអ្វីផ្សេងទៀតទេ។”

67 បន្ទាប់មកបន្ទាប់ពីគាត់ក្រោកឡើងហើយពួកគេបានឱ្យពេលគាត់មួយយប់ គាត់បាននិយាយថា “បន្តទៅមុខទៀត ប៉ុន្តែខ្ញុំបានឃើញអ៊ីស្រាអែលខ្ចាត់ខ្ចាយ ដូចជាចៀមដែលគ្មានអ្នកគង្វាល។”

ហើយអ័ហាប់បាននិយាយថា “តើខ្ញុំមិនបានប្រាប់អ្នកទេឬ?”

68 ឥឡូវនេះ មានបួនរយទល់នឹងមួយ។ បុរសបួនរយនាក់ដែលបានទទួលការ បណ្តុះបណ្តាល ឆ្លាត មានការអប់រំ ប្រសំរឹងនឹងមនុស្សល្ងង់ខ្លៅម្នាក់ ដូចដែល យើងហៅគាត់ថា មីកាយ៉ា។ បុរសម្នាក់ ប៉ុន្តែបុរសម្នាក់នោះមានព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់ ដែលធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នា។ ពួកគេម្នាក់ៗមិនពិត វាបានបង្ហាញថា មិនពិត។ ហេតុអ្វីបានជាមីកាយ៉ាខុសគ្នាដូច្នេះ? តើគាត់ត្រូវតែកំសត់ ខុសពី

គេ? អត់ទេ? នេះ...អ្វីដែលធ្វើឱ្យមីកាយ៉ាខុសគ្នា គាត់នៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូល។
ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺជាអ្វីដែលគាត់បាននៅជាមួយ។

69 ឥឡូវនេះវាត្រូវបានសន្យាថា នៅក្នុងថ្ងៃនេះ ព្រះនឹងចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់
ទ្រង់។” វាត្រូវបានសន្យាដោយដានីយ៉ែលថា “មនុស្សនៅក្នុងថ្ងៃដែលថ្មប៉ះនឹង
រូបភាពនៅជើង ប្រជាជនដែលស្គាល់ព្រះរបស់ពួកគេនឹងធ្វើការកេងប្រវ័ញ្ច។”
ទំនាយមួយហើយមួយទៀត! ហើយសិក្ខាសាលាទាំងអស់ ពិភពលោក មិន
អាចយកវាចេញបានទេ។ ព្រះនឹងធ្វើវា ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ហើយមនុស្ស
នឹងធ្វើតាមវា។ ឃើញទេ? ខាងសាច់ឈាមនិង...ព្រះវិហារធម្មជាតិនិងព្រះវិហារ
ជំនឿ។ អ្នកឃើញទេ ព្រះបន្ទូលធ្វើឱ្យខុសគ្នា។

70 នោះហើយជាអ្វីដែលយ៉ាកុបបានគិត “ហើយមិនថាអ្វីក៏ដោយ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំមិន
អាចទទួលបានទេ លុះត្រាតែខ្ញុំទទួលបានសិទ្ធិពីកំណើតនោះ។ សិទ្ធិកំណើត
នោះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំនឹងត្រូវកាន់កាប់។”

71 ហើយ ប៉ុន្តែអេសាវស្តាប់វា ហើយកូនរបស់គាត់ក៏ធ្វើដូចគ្នា រហូតមកដល់
សព្វថ្ងៃនេះ។ ពួកគេស្តាប់វា។ វាតែងតែមាន។

72 នៅពេលណាដែលមានការរីកដុះដាល វាតែងតែបង្កើតកូនភ្លោះ។ នោះជាការ
កត់សម្គាល់ដ៏តឹងរឹង ប៉ុន្តែវាជាការពិត។ នៅពេលដែលមានកំណើតចេញពីអ៊ីសាក
និងរេបេកា វាបង្កើតបានកូនភ្លោះ។ នៅពេលដែលពិភពលោកត្រូវបានបង្កើតឡើង
វាបានបង្កើតកូនភ្លោះ ដើមឈើពីរ។ ហើយនៅពេលដែលការអ៊ីននិងអេបិលបានកើ
តមក វាបង្កើតបានពីរ។ នៅពេលដែលអ៊ីសម៉ាអែលនិងអ៊ីសាកបានកើតមក វាប
ង្កើតបានពីរ។ ហើយនៅពេលដែលអេសាវនិងយ៉ាកុបកើតមក វាបង្កើតបានពីរ។
មួយក្នុងចំណោមពួកគេ ធម្មជាតិ (មួយក្នុងចំណោមពួកគេនៃផែនដី) មួយទៀត
ជំនឿ។ ហើយម្នាក់មើលទៅធម្មជាតិ បញ្ញា ម្នាក់ទៀតដើរដោយព្រះវិញ្ញាណ។ វា
តែងតែជាវិធីនោះ។ នៅពេលដែលក្រុមជំនុំលូធើរៀនបានចេញមក...

73 ចូរយកពេនទីកុស្ត ជាមុនសិន។ សូមក្រឡេកមើលកំណើតពេនទីកុស្ត
ដ។ វាបាននាំមកនូវការរីកដុះដាលដ៏អស្ចារ្យ ដ៏មានអំណាច ដែលបានវាយលុក
ពិភពលោកដែលគេស្គាល់ គឺពេនទីកុស្ត។ វាមិនយូរប៉ុន្មានបន្ទាប់ពីពេនទីកុស្ត
រហូតដល់ប៉ុលបាននិយាយថា ថា “នឹងមានមនុស្សក្រោកឡើងក្នុងចំណោមពួកគេ

ដោយរឿងខុសឆ្គង ហើយនឹងបង្វែរប្រជាជនចេញពីព្រះ។” ហើយនោះជាអ្វីដែល ពួកគេបានធ្វើ។ វាផលិតពីរ។

74 នៅពេលដែលក្រុមជំនុំលូធើរៀនបានកើតមក ម៉ាទីនលូធើរបាននាំមកនូវ ការរីកផុសផុលខាងវិញ្ញាណ។ មិនយូរប៉ុន្មានអេសាវមកទីនេះ នៅពីក្រោយគាត់ ហើយរៀបចំវាចុះ។ ហើយវាផលិតបានពីរ។

75 បន្ទាប់មកបន្ទាប់ពីនោះមក មេតូឌីស្ទ ចនវេសលី ដែលជាការរីកផុសផុល ខាងវិញ្ញាណ។ ហើយបន្ទាប់ពីនោះមក អង្គការបានរៀបចំវាចុះ។ ហើយវាផលិត បានពីរ។

76 ហើយបន្ទាប់ពីនោះមក ពេនទីកុស្ត ជាការរីកផុសផុល។ ហើយឥឡូវនេះ ពួកគេបានរៀបចំវា ហើយឥឡូវនេះពួកគេបានតាំងទីលំនៅក្នុងអង្គការ។ ហើយ វាបង្កើតបានពីរ។

77 ប៉ុន្តែគ្រាប់ពូជខាងវិញ្ញាណរបស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ ទោះបីជាវាត្រូវតែជា អ្នកស្នាក់នៅ ទោះបីជាវាត្រូវតែជាអ្នកដើរលេងក៏ដោយ វាតែងតែបណ្តាលឱ្យ មានការបែកគ្នា។ អេសាវមិននៅជាមួយយ៉ាកុបយូរទេ។ ដរាបណាយ៉ាកុបទទួល បានសិទ្ធិកូនច្បង (សរសើរតម្កើងព្រះ) វាបានអំពាវនាវឱ្យបែកគ្នា។ ហើយនៅពេល ដែលបុរសម្នាក់...ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារអ្វីទេ ប្រសិនបើវាជា សាច់ឈាម និងសហការីរបស់អ្នកដែលអ្នករត់ជាមួយ មនុស្សដែលអ្នកលេងបៀ ជាមួយ និងសង្គមអក្សរសាស្ត្ររបស់អ្នក ជាដើម នៅពេលដែលអ្នកទទួលបាន សិទ្ធិកូនច្បង ដែលជាអ្វីមួយដែលធ្លាក់ចុះនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នកដែលស្រែកឃ្លាន ចំពោះព្រះ នៅពេលដែលអ្នកទទួលវា វាទាមទារឱ្យមានការបែកគ្នា។ “ចូរចេញពី ក្នុងចំណោមពួកគេ ហើយបញ្ឆោតចេញពីគ្នា ព្រះមានបន្ទូល។” ការបែកគ្នា!

78 ព្រះវិហារបានតាំងទីលំនៅ។ ឃើញទេ វាមិនអាចបន្តបានទេ។ អេសាវគឺជា ប្រភេទដ៏ល្អនៃអ្នកជឿខាងសាច់ឈាមសព្វថ្ងៃនេះ មិនអាចយកឈ្នះលោកិយ បានទេ។ គាត់មិនយកឈ្នះលើលោកិយទេ។ ពួកគេនៅតែចូលចិត្តការរាំ ការ រាំរបស់ពួកគេ ការតុបតែងមុខរបស់ពួកគេ និងស្រ្តី នៅលើមុខរបស់ពួកគេ និង —កាត់សក់របស់ពួកគេនិង—និងស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ខ្លីចាស់ទាំងនេះ ហើយ —ហើយបុរសចូលចិត្តចេញទៅបន្ទប់អាងទឹក ហើយ—និងជក់បារី ហើយនិយាយ រឿងកំប្លែងកខ្វក់ខ្លីៗ ហើយនៅតែជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំ។ ពួកគេមិនអាចយ

កល្លៈរឿងទាំងនោះបានទេ។ អេសាវក៏មិនអាចដែរ។ ប៉ុន្តែដើម្បីក្លាយជាអ្នក កោតខ្លាចព្រះ គាត់ត្រូវតែដោះស្រាយគំនិតបញ្ញា។ នោះជារឿងដូចគ្នាដែល ក្រុមជំនុំធ្វើនៅថ្ងៃនេះ។ “យើងនឹងក្លាយជាអង្គការមួយ។ យើងនឹងដាក់ខ្លួនយើង រួមគ្នា។ យើងនឹងបង្កើតត្រកូល ឬក្រុមជំនុំ ឬអ្វីមួយដូចនោះ។”

79 ហើយនោះជារបៀបដែលក្រុមជំនុំធ្វើចលនានៅថ្ងៃនេះ ខាងវិញ្ញាណនិងខាង សាច់ឈាមនៅតែដដែល។ វាមិនបានផ្លាស់ប្តូរ ហើយនឹងមិនផ្លាស់ប្តូរឡើយ។

80 ភាពបរិសុទ្ធរបស់ព្រះ។ ព្រះជាម្ចាស់ ជាព្រះ គ្រោងទុក អង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ បើ គ្មានមនុស្សមានបាបទេ នោះនឹងមិន...ទ្រង់នឹងមិនដែលធ្វើជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ ឡើយ។ ប៉ុន្តែទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះនៅដើមដំបូង ដូច្នេះគ្មានអ្វីបាត់បង់ឡើយ។ ហើយលក្ខណៈផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់ថាជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ ព្យាករថាជាមនុស្សមាន បាប ត្រូវតែមានអ្វីដែលត្រូវសង្គ្រោះ។ មុនពេលមានអ្វីដែលបានសង្គ្រោះ ត្រូវតែ មានអ្វីមួយបាត់បង់។ និងសេចក្តីសុចរិតនិងភាពបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់! ប្រសិនបើ មិនធ្លាប់មាន—អ្នកឈឺទេ ទ្រង់មិនដែលជាអ្នកព្យាបាលទេ។ ប៉ុន្តែតាំងពីដើមដំបូង និងពីការចាប់ផ្តើម ទ្រង់គឺមុនពេលចាប់ផ្តើម។ ទ្រង់គឺជាអ្នកព្យាបាល។ ដូច្នេះ គ្មានអ្វីឈឺទេ ដូច្នេះវាបានព្យាករថាមនុស្សឈឺ ដើម្បីទ្រង់អាចព្យាបាលពួកគេ ដើម្បី ធ្វើឱ្យទ្រង់ជាអ្នកព្យាបាល។

81 ចេញពីអាណាចក្រដ៏បរិសុទ្ធដដែលនោះដែលមកសេចក្តីសង្គ្រោះ មក បណ្តាសា។ ចេញពីម្តាយនិងឪពុកដូចគ្នាដែលបានព្យាករយ៉ាកប ព្យាករអេសាវ។ ឃើញទេ? វាជាព្រះ។ ទ្រង់មិនអាចផ្លាស់ប្តូរផែនការរបស់ទ្រង់បានទេ។ ពួកគេ ត្រូវតែទៅដូចគ្នា។ ធម្មជាតិទាំងអស់នឹងស្សៀមទៅនឹងវា។ វាត្រូវតែអញ្ជឹង។ តើអ្នក យល់អ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? ផ្លាស់វាទៅត្រង់។ ត្រូវតែមាននរណាម្នាក់បាត់បង់ ដើម្បីបានអាចបានសង្គ្រោះ។ ហើយប្រសិនបើមិនមានទេ ទ្រង់...ទ្រង់ជាព្រះអង្គ សង្គ្រោះបានធ្វើដូច្នោះ។ ទីជម្រៅស្រែករកទីជម្រៅ។

82 ដូចជាក្មេងប្រុសតូចដែលខ្ញុំតែងតែនិយាយ ស៊ីដ៍រលុបពីខ្មៅដៃ ហើយឈ្នាន់ ចេញពីកង គាត់ត្រូវការស្ថាន់ជីវ។ ហើយដរាបណាមានអ្វីមួយនៅទីនោះដើម្បី ចង់បានស្ថាន់ជីវ ត្រូវតែមានស្ថាន់ជីវនៅកន្លែងណាមួយ ជាដំបូងត្រូវបានបង្កើត ឡើង។ ត្រូវតែមានស្ថាន់ជីវមុនពេលគាត់មានចំណង់។ ហើយវា ស្ថាន់ជីវ បញ្ចាំង គាត់ បន្ទាប់មកគាត់បានត្រលប់ទៅស្ថាន់ជីវវិញ។

83 នោះជារបៀបដែលព្រះជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ។ ហើយត្រូវតែមានអ្វីមួយដែល បាត់បង់ សម្រាប់ទ្រង់ដើម្បីសង្គ្រោះ ដើម្បីធ្វើឱ្យទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ។ នោះ ហើយជាអ្វីទាំងអស់ដែលវាកំពុងធ្វើ កំពុងដំណើរការជាមួយព្រះ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាង គឺនៅក្នុងទ្រង់ មិននៅក្នុងគ្រូអធិប្បាយ មិនមែននៅក្នុងក្រុមជំនុំ មិនមែននៅក្នុង អង្គការទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងព្រះ ដើម្បីឱ្យការជ្រើសរើសបានល្អឥតខ្ចោះ។ ឃើញទេ? វា ស្ថិតនៅក្នុងទ្រង់។ បាទ។ លូធើរាន...

84 ហើយបន្ទាប់មកយើងឃើញការញែកចេញមួយផ្សេងទៀត នោះគឺអំប្រាហាំ និងឡុត។ ពួកគេជាបងប្អូន។ ប៉ុន្តែឡុតជាអ្នកគិតខាងសាច់ឈាម។ គាត់តែងតែ ចេញទៅក្រៅសម្រាប់រឿងធំខ្លះ អ្វីមួយដែលមានស្នាមជាច្រើននៅលើវា។ ដូចជា សត្វស្វា ដូចដែលខ្ញុំនិយាយ តែងតែទៅរកអ្វីដែលភ្លឺ។ វិញ្ញាណនោះមិនបាន ចាកចេញពីមនុស្សទេ នៅថ្ងៃនេះ។ ពួកគេនឹងទៅរក...ពួកគេទៅទីក្រុង ហើយ ពួកគេនឹងមិនមកខ្ទមតូចបែបនេះទេ។ ឃើញទេ? ពួកគេចង់បានព្រះវិហារដ៏ធំ បំផុតនៅក្នុងទីក្រុង ដែលជាគ្រូគង្វាលដែលមានបញ្ញាបំផុត កន្លែងដែលមនុស្ស ស្លៀកពាក់ល្អបំផុតទៅ កន្លែងដែលអភិបាលក្រុងទៅ ទៅទីក្រុង។ វានៅតែ ជាវិញ្ញាណអេសាវ។ ពិតជាមានសិទ្ធិពីកំណើតតាំងពីដំបូង ហៅខ្លួនឯងថាជា ក្រុមជំនុំ ប៉ុន្តែពួកគេបានបាត់បង់វាដោយសារតែពួកគេមើលងាយវា។ អ្នកមិនអាច ធ្វើឱ្យពួកគេលុតផង្កង់របស់ពួកគេ ហើយយំអង្វរដល់ព្រះបានទេ ហើយចេញទៅ ទទួលការព្យាបាល ហើយឈរលើការបៀតបៀនរបស់លោកិយ ទទួលព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ហើយពួកគេ—ពួកគេនឹងមិនធ្វើដូច្នោះទេ។ ពួកគេមើលងាយវា។ ពួកគេ ហៅវាថា “ក្រុមអ្នកសម្តែង-ភាពបរិសុទ្ធ។” គ្រាន់តែជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ ថាពួកគេនឹងធ្វើ។ ពួកគេធ្វើវាព្រោះនោះជាធម្មជាតិរបស់ពួកគេ។ វាជាធម្មជាតិ។ ដូចជាសត្វក្អែកនិងសត្វព្រាប ធម្មជាតិទាំងពីរ។ ពួកគេចង់បានវាព្រោះនោះជាអ្វី ដែលពួកគេមាន។ ពួកគេនឹងមិនដែលឃើញអ្នកផ្សេងទៀតទេ ព្រោះពួកគេមិនកើត មកដើម្បីមើលរឿងនោះ។

85 ហើយមួយទៀត អ្នកមិនអាចរក្សាគាត់ឱ្យឆ្ងាយពីវាបានទេ ព្រោះវាជាការ ជ្រើសរើសរបស់ព្រះ។ គាត់កើតមកជាបុរសខាងវិញ្ញាណប្រស្តីខាងវិញ្ញាណ។ អ្វីមួយនៅក្នុងគាត់ទាមទារវា។ អូ ខ្ញុំ—ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវានឹងទៅដល់កន្លែងដែល យើងអាចធ្វើបាន អ្នកអាចមើលឃើញអ្វីដែលខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់មានន័យ ដោយបិទវា

ឥឡូវនេះ។ ឥឡូវអំប្រាហាំ...

86 សូមចាំថា ដរាបណាពួកគេត្រូវបានភ្ជាប់ជាមួយគ្នា ក្រុមជំនុំធម្មជាតិនិង ក្រុមជំនុំខាងវិញ្ញាណ ពួកគេមិនដែលបានទទួលពរជ័យទេ។ យ៉ាកុបមិនដែល បានទទួលពរទេ រហូតទាល់តែគាត់បានញែកខ្លួនចេញពីអេសាវ។ ហើយអំប្រាហាំ មិនដែលបានទទួលពរឡើយរហូតដល់គាត់បានញែកខ្លួនចេញពីឡូត។

87 ឡូតមានការប្រជុំអធិស្ឋានតិចតួចរបស់គាត់នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់គាត់នៅ ទីនោះ បង្រៀនកូនប្រុសស្រីរបស់គាត់ និងពួកគេ។ ប៉ុន្តែគាត់រស់នៅក្នុងជីវិត បែបនេះ រហូតដល់ពេលគាត់និយាយដល់ទីបញ្ចប់ ពួកគេសើចឡូតដាក់គាត់។

88 ថ្ងៃនេះដូចគ្នា! អ្នកនិយាយអំពីការព្យាបាលដំរើរភាពនិងអំណាចរបស់ព្រះ ជាដើម ពួកគេសើចចំអកឱ្យវា។ វាជាវិញ្ញាណដូចគ្នា។ នោះហើយជាវិញ្ញាណដ៏ អស្ចារ្យពីរ ខាងសាសនា បានទទួលលោកិយនៅក្នុងក្តាប់ដៃ អ្នកជឿនិងអ្នកមិន ជឿ អ្នកជឿនិងអ្នកធ្វើជា-ជឿ អ្នកក្លែងបន្លំអ្នកផ្សេងៗ ពេលអំប្រាហាំបានញែកខ្លួន ចេញ...

89 តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេ? ព្រះយេស៊ូវ នៅក្នុងសុន្ទរកថារបស់ទ្រង់អំពីការ យាងមក ការយាងមកជាលើកទីពីរ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដូចនៅសម័យណូអេ ពួកគេនឹងស៊ីជីក រៀបការ និងខួបអាពាហ៍ពិពាហ៍។” ប៉ុន្តែនៅពេលដែលទ្រង់មាន បន្ទូលអំពីសម័យរបស់ឡូត ទ្រង់មិនដែលនិយាយអ្វីអំពីវាទេ។ “ដូចជាថ្ងៃរបស់ លោកឡូត” នោះគឺជាការបើកសម្តែង។

90 សូមមើលអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅសម័យរបស់ឡូត។ មានឡូតនៅទីនោះ នៅសូដុម បានតាំងទីលំនៅយ៉ាងល្អ បញ្ញា ក្លាយជាអ្នកធំម្នាក់នៃទីក្រុង ជា ចៅក្រម បានអង្គុយនៅមាត់ទ្វារ ហើយជំនុំជំរះប្រជាជន។ ប្រពន្ធរបស់គាត់ជា កម្មសិទ្ធិរបស់សង្គមទាំងអស់នៅទីនោះគឺជាទីក្រុង។ ហើយកូនស្រីរបស់គាត់និង ពួកគេទាំងអស់បានរៀបការក្នុងចំណោមតារាល្អី បញ្ញា ការអប់រំខ្ពស់ ឆ្លាត ល្អី។ ហើយអំប្រាហាំរស់នៅក្នុងតង់ក្រោមដើមឈើអុក។ ប៉ុន្តែថ្ងៃមួយពួកគេទាំងពីរបាន ទទួលការសួរសុខទុក្ខ។

91 ហើយមានគ្រូអធិប្បាយបញ្ញាម្នាក់ចុះទៅអធិប្បាយ ហើយហៅពួកគេចេញ មក។ សូមមើល—មើលសារ “ចេញមក” គាត់បាននិយាយទៅកាន់ឡូត។

92 ហើយគាត់នឹងមិនត្រូវបានគេហៅចេញទេ ប្រសិនបើវាមិនមែនសម្រាប់សេចក្តីមេត្តាករុណារបស់អំប្រាហាំ។ បាននិយាយថា “តើខ្ញុំអាចរកបុរសសាមសិបនាក់ចេញបានទេ តើទ្រង់នឹងទុកវាទេ? តើខ្ញុំអាចរកបុរសសាមសិបនាក់បានទេ? តើខ្ញុំអាច...ប្រសិនបើខ្ញុំរកឃើញដប់?” នោះជាឆ្ងាយដូចដែលគាត់នឹងទៅ។ ហើយគាត់មិនអាចរកបានសូម្បីតែដប់នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។

93 កុំឆ្ងល់ថា “ដូចនៅសម័យណូអេរ៉េដែរ។” សូមចាំថា ណូអេរ៉េមិនមែនជាប្រភេទនៃក្រុមជំនុំទេ ហេណុកគឺមែន ដែលមិនឆ្លងកាត់ទុក្ខវេទនា ប៉ុន្តែត្រូវបានបើកឡើងមុនពេលទុក្ខវេទនាដែលបានកំណត់។ ហេណុកបានទៅផ្ទះ គាត់មិនបានឆ្លងកាត់ទុក្ខវេទនាទេ។ ណូអេបានឆ្លងកាត់។

94 ឥឡូវនេះ មើលឱ្យជិតនៅពេលយើងឈានទៅមុខ។ សូមមើលតើទីសម្គាល់ប្រភេទណាដែលអំប្រាហាំនិងគ្រួសាររបស់គាត់បានទទួល។ ពួកគេបានទទួលជំនឿ។ “អំប្រាហាំ!” តើទ្រង់ដឹងថាគាត់ជាអំប្រាហាំដោយរបៀបណា? “តើប្រពន្ធរបស់អ្នក សារ៉ានៅឯណា?” តើទ្រង់ដឹងដោយរបៀបណាថាគាត់បានរៀបការ ឬមានប្រពន្ធសារ៉ា?

“នាងនៅក្នុងតង់។”

95 ឥឡូវនេះ បុរសម្នាក់អង្គុយនៅទីនោះ បរិភោគសាច់ ផឹកទឹកដោះគោ និងបរិភោគនំប៉័ងពោត “តើប្រពន្ធរបស់អ្នក សារ៉ានៅឯណា?” តើទ្រង់ដឹងរឿងនោះដោយរបៀបណា? តើទ្រង់ជ្រាបដោយរបៀបណា? គិតទៅ។ អ្នកហៅ...អ្នកជាមនុស្សខាងវិញ្ញាណ អនុញ្ញាតឱ្យរឿងនេះចូលទៅក្នុងអ្នក។ តើទ្រង់ជ្រាបដោយរបៀបណា នៅពេលដែលទ្រង់ធ្វើដូចជាមនុស្សចម្លែក មានធូលីលើសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់?

ហើយនៅពេលដែលអំប្រាហាំបាននិយាយថា “នាងនៅក្នុងតង់ នៅពីក្រោយទ្រង់។”

96 ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹង...” “ខ្ញុំ ខ្ញុំ” សព្វនាមផ្ទាល់ខ្លួន។ “ខ្ញុំ” បុរសនេះ ព្រះបានបើកសម្តែងអង្គទ្រង់ឱ្យស្គាល់ជាសាច់ឈាម។ ព្រះអើយ! អំប្រាហាំបានហៅទ្រង់ថាអេឡូហ្សីម។ “ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងទៅលេងអ្នក។ ខ្ញុំនឹងរក្សាការសន្យារបស់ខ្ញុំ។ ហើយយោងទៅតាមពេលវេលានៃជីវិត ខ្ញុំនឹងទៅលេងអ្នក ហើយអ្នកនឹងមានកូន

ប្រុសនេះដែលខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់អ្នក។” ហើយអំប្រាហាំ មួយរយឆ្នាំ សារ៉ា កៅសិបឆ្នាំ។

97 ហើយសារ៉ា ត្រឡប់ទៅត្រសាលវិញ ប្រហែលបួននៃតង់តូច តង់ធំដប្រៀប នៅខាងក្រោយ។ នៅពីក្រោយលឺផ្លឹបៗ នាងកំពុងស្តាប់។ នាងបានឮវា។ ហើយក្នុងចិត្តនាងញញឹម ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំជាស្រ្តី ចំណាស់អាយុមួយរយ ឆ្នាំ ហើយលោកម្ចាស់” ប្តីរបស់នាង “លោកម្ចាស់ ទាំងចាស់ហើយ គិតថាយើង នឹងរីករាយជាមួយគ្នាម្តងទៀត ក្នុងនាមជាអ្នករៀបការវ័យក្មេង? អូ តើវាអាចទៅជា យ៉ាងណា?” ហើយនាងញញឹម។

98 ទ្រង់បានបែរខ្នងទៅតង់។ បានមានបន្ទូលថា “ហេតុអ្វីបានជានាងសើច?” អូ បងប្រុស អ្នកនៅទីនោះ!

99 សូមក្រឡេកមើលក្រុមជំនុំខាងសាច់ឈាមដែលបានទទួលដំណឹងល្អ បានផ្សព្វផ្សាយដល់ពួកគេ។ ប៊ីលីប្រាហាំទំនើបនិងពួកគេនៅទីនោះអធិប្បាយ ដំណឹងល្អ “ចេញពីវា!” ប៉ុន្តែតើពួកគេបានមកទេ? ទេ? វាតិចតួច តិចតួចណាស់ ខ្លាំងណាស់។

100 មើលក្រុមអំប្រាហាំ ដែលជាអ្នកហៅចេញ។ ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ ហើយទ្រង់ប្រទានសញ្ញានេះដល់គាត់ ហើយគាត់បានជឿលើទ្រង់។ ហើយទ្រង់ បានបាត់ពីមុខគាត់ ហើយចេញទៅ។ អូ របៀបដែលវាតែងតែមានការញែកចេញ ហៅចេញ!

101 ឥឡូវនេះ វិញ្ញាណទាំងពីរនេះ។ ប្រញាប់ឡើងជាមួយអ្នក ប្រញាប់ឡើង ឥឡូវនេះ ដើម្បីទៅដល់កន្លែងដែលខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកឃើញ។ ក្រុមទាំងពីរនេះមាន ទំនាក់ទំនងជិតស្និទ្ធជាមួយគ្នា គ្រប់សម័យកាល ចាប់តាំងពីការចាប់ផ្តើមនៃ ពេលវេលា ក្រុមជំនុំធម្មជាតិ ក្រុមជំនុំខាងវិញ្ញាណ។ ពួកគេបានឆ្លងកាត់គម្ពីរ សញ្ញាចាស់ ពួកគេបានឆ្លងកាត់គម្ពីរសញ្ញាថ្មី ហើយពួកគេបានធ្លាក់ចុះនៅ ថ្ងៃនេះ។

102 ឥឡូវនេះ ប្រហែលពីរពាន់ឆ្នាំមុន វាបានមកដល់ក្បាល ហើយវាឡើងលើ មនុស្សពីរនាក់: ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ម្នាក់ទៀត យូដាស អ៊ីស្ការីយ៉ុត។ ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវបានភ្ជាប់ការយាងមក នៃការយាងមកជា លើកទីពីររបស់ទ្រង់ ថាវិញ្ញាណទាំងពីរនេះនឹងខុសគ្នាឆ្ងាយជាងអ្វីដែលពួកគេ

នៅទីនោះ។ ឥឡូវនេះនេះគឺជាកន្លែងដែលខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកពាក់—សម្លៀកបំពាក់សិរីរុងរឿងរបស់អ្នក។ វិញ្ញាណទាំងពីរនេះនឹងខុសគ្នា។ ពីព្រោះ សាតាំងបានមករស់នៅក្នុងបុរសម្នាក់ដែលជាសមាជិកក្រុមជំនុំ យូដាសអ៊ីស្តរឿយៗ រស់នៅក្នុងព្រះវិហារខាងសាច់ឈាម ហើយជាមិត្តនឹងក្រុមជំនុំគ្រប់ពេលវេលា។ ប៉ុន្តែគាត់ចូលមក—ហើយបញ្ឆោត ឬគិតថាគាត់កំពុងបញ្ឆោតបងប្អូនរបស់គាត់។ គាត់បានចូលមកហើយជាប់ទាក់ទងជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ភ្នាក់របស់ល្អរបស់ព្រះបានផ្លាស់ប្តូរនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ហាក់ដូចជាបានចេញទៅផ្សព្វផ្សាយដ៏ណឹងល្អ ហើយដេញអារក្ស។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងគាត់ គ្រប់ពេលវេលា គាត់គឺជាយូដាស តាំងពីចាប់ផ្តើម។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ទ្រង់បានប្រសូតជាបុត្រនៃសេចក្តីវិនាស។”

103 ឥឡូវនេះសូមចាំថា មានក្រុមជំនុំខាងសាច់ឈាមនៅទីនោះ គឺអេសៅ ពួកវាវិស៊ី និងសាឌូស៊ី។

104 ប៉ុន្តែមើលបុរសម្នាក់ដែលគិតថាខ្លួនឯងគ្រាន់តែជា...គាត់នឹងទៅជាមួយសារមួយរយៈ ប៉ុន្តែគាត់គ្រាន់តែមិនចង់ដាក់ដៃលើវាច្រើនពេក។ ឃើញវិញ្ញាណពួកគេទេ? ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “វានឹងជិតដល់រឿងពិត វានឹងបញ្ឆោតអ្នករើសតាំង” ជ្រើសរើស ប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់វា “ប្រសិនបើវាអាចទៅរួច។” ប៉ុន្តែវាមិនអាចទៅរួចទេ។ ឃើញទេ វានឹងបញ្ឆោត។

105 ឥឡូវនេះមើល មិនមែនគ្រាន់តែជាក្រុមជំនុំខាងសាច់ឈាមទេ មួយនៅទីនោះ ដែលជាក្រុមជំនុំខាងសាច់ឈាមធម្មតា គឺក្រុមអេសៅ។

106 ឥឡូវនេះយើងមានក្រុមយូដាតារៀន ដែលកាន់តែក្បត់ កាន់តែក្បត់ មកដល់កៀកកិតផែនព្រះពរ។ ដូចនៅក្នុងហេព្រើរ៦និង១០ របៀបដែលគាត់និយាយ “ដោយបានចូលរួមចំណែក ហើយបានភ្នាក់អំណាចនៃលោកិយខាងមុខ ហើយបានធ្វើការទាំងអស់នេះ ប្រសិនបើ...ហើយប្រសិនបើពួកគេបានទទួលចំណេះដឹងអំពីសេចក្តីពិត ហើយប្រសិនបើពួកគេងាកចេញដោយចេតនា។” “ដោយចេតនា” តើនោះជាអ្វី? “រាប់ឈាមនៃសេចក្តីសញ្ញា ដែលពួកគេត្រូវបានរាប់ជាបរិសុទ្ធ ជា រឿងមិនបរិសុទ្ធ។”

107 ខ្ញុំសូមបង្ហាញអ្នកនូវឧទាហរណ៍មួយ។ នៅទីនេះ។ នេះគឺជាបុរសម្នាក់ គាត់ជាមិត្តល្អ ក្មេងប្រុសល្អ។ គាត់ត្រូវបានត្រាសហៅ គាត់មានអារម្មណ៍នៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់ថាគាត់ចង់ធ្វើជាអ្នកបម្រើព្រះ។ មិនអីទេ គាត់ទទួលយកព្រះយេស៊ូវជា

ព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួន។ គាត់ជាក្មេងប្រុសល្អ គ្មាននរណាម្នាក់អាចនិយាយអ្វី ប្រឆាំងនឹងគាត់បានទេ។ បន្ទាប់ពីមួយរយៈពេលបានបទនៃការរាប់ជាបរិសុទ្ធ។ បុរស មានតណ្ហាពេលគាត់សម្លឹងមើលស្រ្តី។ គាត់...វាស្ថិតនៅក្នុងគាត់។ ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មក រឿងបន្ទាប់ ប្រហែលជាគាត់ជក់បារី ហើយគាត់ចង់ជក់បារី។ ប្រហែលជាគាត់ចង់លេងល្បែង។ ប្រហែលជាគាត់ចង់ធ្វើរឿងអាក្រក់ខ្លះ។ គាត់ ដឹងថាគាត់មិនគួរធ្វើដូច្នោះទេ ដូច្នោះគាត់និយាយថា “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមយក ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវមកទូលបង្គំ ហើយញែកទូលបង្គំជាបរិសុទ្ធ។”

108 ហើយគាត់ត្រូវបានរាប់ជាបរិសុទ្ធ។ គាត់អាចស្រែក សរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់ ធ្វើកិច្ចការខ្លះ ផងដែរ ចេញទៅធ្វើកិច្ចការ។ សូមចាំថា ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល ថាប្រភេទនោះនឹងនៅទីនោះនៅថ្ងៃនោះ។ “មនុស្សជាច្រើននឹងមកនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ តើទូលបង្គំមិនបានទាយ មិនបានអធិប្បាយទេឬ? តើទូលបង្គំ មិនបានដេញអារក្ស ក្នុងព្រះនាមទ្រង់ទេឬ?” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំមិនដឹង ទេ អ្នកប្រព្រឹត្តអំពើទុច្ចរិត។” ឃើញទេ ពួកគេនៅទីនោះ។

109 ឥឡូវនេះមើលរឿងនេះឥឡូវនេះ។ យើងកំពុងមកធ្វើឱ្យសក់មួយរយលាន ចុះមកតែមុតស្រួចនៃដំណឹងល្អ “មុតជាងដាវមុខពីរ កាត់ដល់ស្ទឹង ហើយអ្នក រុករានកែវកែវ!” ហាលេលូយ៉ា! ព្រះជាម្ចាស់ អនុញ្ញាតឱ្យវាឆ្លងកាត់។ “អ្នកយល់ដឹង ពីគំនិតនៃចិត្ត។” នោះជាដំណឹងល្អ ជាអំណាចនៃព្រះ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបាន បើកសម្តែងគឺជាដំណឹងល្អ។

អ្នកនិយាយថា “ព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។ នោះហើយ—នោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ។”

110 មែនហើយ ព្រះបន្ទូលដែលបានបើកសម្តែងគឺជាដំណឹងល្អ។ ដំណឹងល្អបាន មករកយើងមិនមែនតាមរយៈព្រះបន្ទូលប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែតាមរយៈអំណាច និងការ បង្ហាញនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីបង្ហាញពីអំណាច ធ្វើឱ្យដំណឹងល្អរស់នៅ។

111 នៅពេលដែលខ្ញុំបានទៅប្រទេសឥណ្ឌាអាចារ្យ—នៃព្រះវិហារមេតូឌីស្ទចេញ មក បាននិយាយថា “លោក ប្រាណហាំ យើងមិនចង់ដឹងអ្វីអំពីអ្នកផ្សព្វផ្សាយ ដំណឹងល្អទេ។ យើងដឹងអំពីព្រះគម្ពីរច្រើនជាងអ្នករាល់គ្នានឹងដឹង។” បាននិយាយ ថា “យើងជាព្រះវិហារមួយ ហើយបានតាំងទីលំនៅនៅទីនេះពីរពាន់ឆ្នាំមុន អ្នកមានប្រជាជាតិមួយ។” ហ្នឹងហើយ។ ប៉ុន្តែបាននិយាយថា “យើងឮថាព្រះបាន

មកសួរសុខទុក្ខអ្នកហើយបាននាំយកអំណោយទានដែលអាចធ្វើឱ្យព្រះគម្ពីរនេះ
រស់នៅ។” បាននិយាយថា “នោះជាអ្វីដែលយើងចាប់អារម្មណ៍។” អូ ខ្ញុំអើយ!
ឃើញទេ បុរសនោះជាកូនប្រុស មិនមែនជាចៅដូចជាខ្ញុំបាននិយាយទេ។ ឃើញ
ទេ? “យើងចង់ដឹង។ តើវាជាការពិតទេ?”

112 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រាកដណាស់ វាជាការពិត។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែល
កាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។”

113 ឥឡូវនេះ កត់សម្គាល់ពីគាត់ ក្រុមជំនុំធម្មជាតិបៀតបៀនក្រុមជំនុំ
ខាងវិញ្ញាណ។ ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញថា យូដាសធ្វើពុតជាបងប្អូនប្រុស ហើយ
បន្ទាប់មកបានឈានឡើង ហើយទីបំផុតឈានដល់ចំណុចកំពូល។

114 ឥឡូវនេះមើលគ្រូអធិប្បាយវ័យក្មេងនេះ។ គាត់មកដល់កន្លែងមួយ គាត់
និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំបានសម្លឹងមើលស្ត្រី។ ខ្ញុំមិនគួរធ្វើដូច្នោះទេ។ ខ្ញុំ
ធ្លាប់ធ្វើ អ្នកដឹងទេ ប្រភេទនៃលោកិយ។ ខ្ញុំមិនគួរធ្វើដូច្នោះទេ។ ខ្ញុំបានចំណាយ
ប្រាក់របស់ខ្ញុំលើការប្រណាំងសេះ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនគួរធ្វើដូច្នោះទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំទៅរាល់
យប់ដើម្បីបង្ហាញរូបភាព។ ខ្ញុំមិនគួរធ្វើដូច្នោះទេ។ ខ្ញុំរីករាយនឹងសូម្បីតែរូបភាព
អាសអាភាស និងរឿងបែបនោះ ខ្ញុំបានទទួលការបិទ-ភ្ជាប់នៅក្នុងបន្ទប់របស់ខ្ញុំ។
ខ្ញុំមិនគួរធ្វើដូច្នោះទេ។ នោះជារឿងរបស់លោកិយ។ សូមញែកទូលបង្គំជាបរិសុទ្ធ!”

115 ហើយព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូលថា “មិនអីទេ ខ្ញុំនឹងធ្វើវា។” ទ្រង់បានអនុវត្តព្រះ
លោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយញែកគាត់ជាបរិសុទ្ធ។

116 បន្ទាប់មក នៅពេលដែលគាត់ធ្វើដូច្នោះ យប់មួយគាត់បានឆ្លងកាត់ហើយ
គាត់បានឮអ្វីមួយ។ គាត់ទៅហើយស្តាប់។ គាត់បានឮពីពិធីបណ្តាញជ្រមុជទឹក
នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ការបំពេញនៃព្រះវិញ្ញាណ។ បន្ទាប់មកគាត់មើលទៅក្នុង
នោះ “អូ ខ្ញុំអើយ មិនអស្ចារ្យទេប្តី! ប៉ុន្តែ និយាយថា វានឹងបំផ្លាញព័ន្ធកិច្ចរបស់ខ្ញុំ
ប្រសិនបើខ្ញុំអធិប្បាយបែបនោះ។ នោះនឹងធ្វើឱ្យម៉ាករត់ចេញពីផ្ទះ។ ពួកគេនឹង
ដេញខ្ញុំចេញពីព្រះវិហាររបស់ខ្ញុំ ប្រសិនបើខ្ញុំធ្លាប់ចូលទៅក្នុងនោះ។ អូ ខ្ញុំគួរតែ
ចាកចេញពីវាប្រសើរជាង។ ប៉ុន្តែសូមឱ្យខ្ញុំមើលតាមរយៈវា។ បាទ នោះជាសេចក្តី
ពិត ព្រះគម្ពីរ។”

117 មែនហើយ ដូចជាអ្នកបម្រើព្រះដ៏ល្បីល្បាញម្នាក់ ដែលត្រូវបានគេស្គាល់
ទូទាំងពិភពលោក ត្រូវបានរកឃើញថ្មីៗនេះ (ដោយបុរសម្នាក់ដែលនៅជាមួយ

ខ្ញុំនៅពីរតូរីកូ) លុតជង្គង់របស់គាត់ និយាយភាសាដទៃ នៅទីក្រុងឡុង ប្រទេសអង់គ្លេស បុរសខ្លាំងពូកែម្នាក់ ជាអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អដ៏អស្ចារ្យបំផុតនៅលើពិភពលោកសព្វថ្ងៃនេះ។ ហើយបុរសម្នាក់នេះ បងប្រុសរបស់គាត់ដែលនៅជាមួយខ្ញុំនៅទីនេះ ជាមនុស្សពោរពេញដោយវិញ្ញាណ រត់ទៅរកគាត់ហើយនិយាយថា “អូ បងប្រុស ហ្នឹងហើយ!”

118 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងហើយ។ ខ្ញុំស្គាល់វា។ ប៉ុន្តែ មើល ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកអ្វីមួយ។”

119 គាត់បាននិយាយថា “អធិប្បាយវាឥឡូវនេះ។ អធិប្បាយវា។ នេះគឺចំពេល។ ជាមួយនឹងឥទ្ធិពលរបស់អ្នក អ្នកអាចអង្រួនពិភពលោក។”

120 គាត់បាននិយាយថា “ទេ ខ្ញុំមិនអាចអធិប្បាយវាបានទេ។ ឃើញទេ—ក្រុមជំនុំនឹងធ្វើឲ្យខ្ញុំធ្លាក់ចុះ។ ខ្ញុំមិនអាចអធិប្បាយរឿងនោះទេ។ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេ។” អូ បងប្រុស!

121 “បាន...បានរាប់ជាបរិសុទ្ធហើយបានឡើងមកដើម្បីទទួលចំណេះដឹងនៃសេចក្តីពិត មើលចូលទៅក្នុងវា ឃើញថាវាត្រឹមត្រូវ ហើយបែរចេញ ដោយឃើញថាគេធ្លាងព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ហើយធ្វើឱ្យគាត់មានភាពអាម៉ាស់ ខ្ពស់អៀនចំពោះដំណឹងល្អ។”

122 ប៉ុលបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនខ្ពស់នឹងដំណឹងល្អរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទេ ដ្បិតវាជាអំណាចនៃព្រះចំពោះសេចក្តីសង្គ្រោះ។” វាជាអំណាចនៃព្រះធ្វើការក្នុងចំណោមក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។

123 ប៉ុន្តែពួកគេបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេ។” បុរសនេះបាននិយាយថា “ពួកគេគិតថាខ្ញុំជាពោធិកុស្ត។ ពួកគេនឹងធ្វើឱ្យខ្ញុំ...” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ—កេរ្តិ៍ឈ្មោះរបស់ខ្ញុំនឹងត្រូវបំផ្លាញ។” អូ បងប្រុស!

124 ខ្ញុំគ្មានកេរ្តិ៍ឈ្មោះទេ។ ខ្ញុំកំពុងគិតអំពីទ្រង់។ កេរ្តិ៍ឈ្មោះរបស់គាត់ នោះគឺជារឿងមួយ។

125 ប៉ុន្តែមើលថាតើពួកគេអាចមកជិតវា អ្នកដឹងទេ “ហើយរាប់ព្រះលោហិតនៃសេចក្តីសញ្ញាដែលគាត់បានរាប់ជាបរិសុទ្ធ អ្វីមួយដែលបានញែកគាត់ជាបរិសុទ្ធហើយបានយកគាត់ចេញពីលោកិយ ហើយព្យាយាមដាក់គាត់នៅទីនេះ។ ហើយ

បន្ទាប់មកគាត់មើលវា ហើយមានចំណេះដឹងអំពីវា។ តែងាកចេញពីវា នោះគ្មាន យញ្ញបូជាសម្រាប់អំពើបាបទៀតទេ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងអញ្ចឹង “តែអ្នកដែលខ្លាច នឹងការជំនុំជំរះ និងសេចក្តីកំហឹងដ៏ក្តៅគគុក ដែលនឹង លេបត្របាក់មារសត្រូវ។ ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា ការសងសឹកគឺជារបស់ខ្ញុំ។ អ្នកណាដែលមើលងាយ ច្បាប់របស់ម៉ូសេ បានស្លាប់ដោយគ្មានមេត្តា ក្រោមសាក្សីពីរបីនាក់។ តើការ ដាក់ទោសនិង ទោសធ្ងន់ប៉ុណ្ណាទៀត ទោះបីជាសក្តិសមក៏ដោយ អ្នកដឹកនាំដែល បានជាន់លើព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅក្រោមជើងរបស់គាត់ បន្ទាប់ពី បានទទួលចំណេះដឹងនៃសេចក្តីពិត ហើយបានរាប់វាជារឿងមិនបរិសុទ្ធ។” វ៉ែ!

126 មើលកន្លែងដែលយើងនៅ? ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ចូរប្រយ័ត្ន។” មើល យូដាសយ៉ាងម៉េច? គាត់និយាយត្រូវជាមួយពួកគេ។ គាត់គឺជាអេសាវ ដែលបាន ធ្វើឲ្យធំជាងនៅសម័យនេះ។ គាត់ជាអ្នកបោកបញ្ឆោត ជាអ្នកក្លែងបន្លំ កាន់តែ អស្ចារ្យសម្រាប់សម័យនេះ។ នៅទីនេះគាត់បានមក ម្តងទៀត បងប្អូនប្រុសរបស់ ព្រះយេស៊ូវ ដែលជា បងប្រុសក្លែងបន្លំ។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់ គាត់នៅជាមួយ ក្រុមជំនុំខាងសាច់ឈាមគ្រប់ពេលវេលា ព្រោះនោះជាកន្លែងដែលគាត់បានលក់ ព្រះយេស៊ូវទៅ។ គាត់បានលក់ព្រះយេស៊ូវ ដែលជាសិទ្ធិកំណើតរបស់គាត់ ដូចជា អេសាវបានធ្វើសម្រាប់ភាពញើរញើនៃឆ្នាំងស៊ុប។ គាត់បានលក់សិទ្ធិកំណើត របស់គាត់សម្រាប់ប្រាក់សាមសិបដួង។

127 បុរសនិងស្ត្រីជាច្រើនសព្វថ្ងៃនេះបានលក់សិទ្ធិកំណើតខាងវិញ្ញាណរបស់ ពួកគេអស់សម្រាប់ប្រជាប្រិយភាពមួយចំនួន រឿងតូចតាចនៃលោកិយដែល អ្នកមិនដែលយកឈ្នះ ស្ត្រីមួយចំនួនតូច ស្លៀកពាក់និងកាត់សក់ខ្លី ស្លៀក សម្លៀកបំពាក់ខ្លី បុរស សម្រាប់រឿងកំប្លែងកខ្វក់តិចតួចនិងការជក់បារី ជាអ្វីមួយ នៃពិភពលោក។ “បើអ្នកស្រឡាញ់លោកិយប្តូររបស់នៃលោកិយ សេចក្តីស្រឡាញ់ របស់ព្រះមិននៅក្នុងអ្នកទេ” ព្រះគម្ពីរបានចែង។

128 ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើបាបអ្នកទេ ប៉ុន្តែយើងរហូតដល់ទីបញ្ចប់។ យើងកំពុងឡើងមក ឥឡូវនេះ យើងកំពុងឡើងជណ្តើរយ៉ាងលឿនឥឡូវនេះ។

129 ឃើញទេថាវាយ៉ាងម៉េច? ពួកគេធ្វើវា។ ពួកគេត្រូវបានតម្កល់ទុកជាមុន។ ពួកគេ អាចក្លែងបន្លំនិងមានភាពផ្អែមរំលួមនិងបន្ទាបខ្លួន គ្រាន់តែជិតស្និទ្ធ ដូចជា គ្រីស្ទាន ជិតស្និទ្ធដែលនឹងបញ្ឆោតអ្នកវិសតាំង ប៉ុន្តែដោយផលផ្លែរបស់គេ អ្នក

នឹងស្គាល់គេ។

130 ស្រ្តីម្នាក់ស្លៀកខោខ្លី មិនដែលមើលទៅដូចជាគ្រីស្ទានទេ ចំពោះខ្ញុំ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “វាជាអំពើបាបនិងរឿងគួរឱ្យអាម៉ាស់សម្រាប់ស្រ្តីដែលកាត់សក់របស់នាង។” មានតែស្រ្តីម្នាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលបានលាបមុខរបស់នាង គឺយេសេបិល។

131 ចុះបុរសវិញ អ្នកដែលគួរតែជាគ្រីស្ទាន ហើយទុកឲ្យប្រពន្ធរបស់អ្នកធ្វើដូច្នោះ? ពេលណា ព្រះនឹងទទួលខុសត្រូវចំពោះវា! មិនមែនមនុស្សទេ! ខាងសាច់ឈាម! “អូ ខ្ញុំនឹងចេញទៅក្រៅហើយចូលរួមព្រះវិហារនេះ។” [កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អដងៗ] “...អ្នកគិតអំពីវា។” នោះជាអ្វីដែលបទគម្ពីរបាននិយាយថាពួកគេនឹងធ្វើ ហើយនោះជាអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។ ហើយនោះជាអ្វីដែលពួកគេនឹងធ្វើសម្របសម្រួល!

132 មានគេនិយាយថា “បីលលី បើអ្នកមិនបញ្ឈប់វាទេ អ្នកនឹងបណ្តេញគ្រប់គ្នាចេញ។”

133 មានរឿងមួយដែលនឹងមិនទៅ គឺព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ពីព្រោះវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ហើយអ្នកជឿដែលបានតម្រូវទុកជាមុនពិតប្រាកដនឹងមិនទៅណាទេ ពីព្រោះវាជាអាហារដល់ព្រលឹងរបស់គាត់។ គាត់ស្រឡាញ់វា។ គ្មានអ្វីអាចរារាំងគាត់ចេញពីវាបានទេ។ គាត់នឹងធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដូចជាយ៉ាកុប ប៉ុន្តែគាត់ចង់បានសិទ្ធិកំណើតនោះ។ គាត់នឹងឈរនៅទីនោះ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាវាត្រូវចំណាយលើមិត្តទាំងអស់ដែលគាត់មានទេ ប្រសិនបើវាចំណាយការងាររបស់គាត់ ប្រសិនបើវាចំណាយសមាជិកក្រុមជំនុំរបស់គាត់ ប្រសិនបើវាចំណាយទាំងអស់។ គាត់នឹងនៅតែរក្សាវា ព្រោះគាត់មិនអាចទ្រាំទ្រវាបាន។ មានអ្វីមួយនៅក្នុងគាត់ ផ្លាស់ប្តូរគាត់ ការហៅពីទីជម្រៅទៅកាន់ទីជម្រៅ។ អូ អ្នកនៅទីនោះ មានអ្វីមួយនៅក្នុងគាត់!

134 មើល អ្វីដែលអ្នកចង់រកនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ហើយយកវានៅទីនេះ ត្រលប់ទៅលោកុប្បត្តិហើយមើលកន្លែងដែលវាញាស់ចេញ មើលកន្លែងដែលវាមកដល់។ វិញ្ញាណនិងចលនាទាំងអស់នៅថ្ងៃនេះត្រឡប់ទៅលោកុប្បត្តិវិញ។ នោះហើយជាអ្វីដែលយើងបានធ្វើ ដើម្បីបង្ហាញដល់អ្នកនូវរឿងទាំងនេះដែលអ្នកកំពុងឃើញមិត្តអើយ។ កុំភ្លេចវា។ កុំឱ្យវាលើសពីក្បាលរបស់អ្នក។ អនុញ្ញាតឱ្យវាជ្រាបចូល

ទៅក្នុងអ្នក។ នោះជារឿងរបស់ព្រះ។ វាមកដល់ក្បាល ហើយព្រះយេស៊ូវបានទាយ ថាវានឹងមកដល់ម្តងទៀតនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ហើយវានឹងកើតឡើងដោយការនេះ៖ គ្រារបស់ព្រះ និងសញ្ញារបស់សត្វ អំណាចខាងវិញ្ញាណពីរធ្វើការជាមួយគ្នា។

135 ឥឡូវនេះ នរណាម្នាក់ដឹងថាត្រានៃព្រះគឺជាសិទ្ធិកំណើត ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អេភេសូរ ៤:៣០ ចែងថា “កុំធ្វើឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃ ព្រះព្រួយព្រះទ័យ ដែលទ្រង់ដៅចំណាំអ្នករហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់ អ្នក។” នៅពេលដែលពួកគេបានកើតជាថ្មី ពួកគេបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាកំណើតថ្មី យើងដឹងហើយ។ អ្នកគឺ—អ្នក កើតមកពីព្រះវិញ្ញាណ ខ្ញុំនឹងសារភាព។ ប៉ុន្តែរហូតដល់អ្នកកើត!

136 មានទារកមួយត្រូវបានបង្កើតនៅក្នុងផ្ទៃម្តាយរបស់វា វាមានជីវិតមួយប្រភេទ។ នោះហើយជាជីវិត និងកោសិកាតូចៗរបស់វា...កោសិកាតូចៗនៅក្នុងខ្លួនរបស់ វារមូលនិងទាក់និងលោតដូចនោះ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាកើតមក វាមាន... [បងប្រុសប្រាណហាំទះដៃ—អដរ] បែបនោះ ហើយបន្ទាប់មកគាត់ស្រែកចេញ ក្លាយជាព្រលឹងរស់។

137 ហើយទារកអាចទៅព្រះវិហារហើយនិយាយថា “អូ ខ្ញុំជឿលើក្រុមជំនុំ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ នឹងទៅ ខ្ញុំនឹងធ្វើរឿងនេះ។ ហើយខ្ញុំល្អ...ខ្ញុំចង់ធ្វើត្រឹមត្រូវ ខ្ញុំចង់ធ្វើត្រឹមត្រូវ។” ប៉ុន្តែ អ្វីដែលវាត្រូវការគឺដំណឹងល្អដើម្បីដាស់វាឡើង ដើម្បីស្រែកទៅកាន់ជីវិតអស់កល្ប ជានិច្ច ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធស្រែកនៅក្នុងវា ដូចជាវាមិនដែលស្រែកពីមុន មក។ បន្ទាប់មកវាគឺជាការបង្កើតថ្មី វាបានកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណ។ បន្ទាប់មក ចាប់ផ្តើមលូតលាស់ ផ្លាស់ទី ហើយមាននៅក្នុងព្រះ ឃើញទេ គ្រាន់តែជាទារក ទារកធម្មជាតិ មាននៅក្នុងពិភពលោក។

138 បើរោងឧបោសថនៅលើផែនដីនេះត្រូវបានរំលាយ យើងមានមួយនៅរង់ចាំ ឃើញទេ។ ដូចជារាងកាយធម្មជាតិបានចេញមក មានរូបកាយខាងវិញ្ញាណ ដើម្បីទទួលវានៅពេលដែលវាបានធ្លាក់ចុះពីម្តាយរបស់វា។ ហើយនៅពេលដែលវា ធ្លាក់ចុះពីម្តាយ ផែនដី ដែលជាវានៅក្នុងស្បូនរបស់វាឥឡូវនេះ ថ្ងៃ យំ (ឱព្រះអង្គ អើយ!) ថ្ងៃ នឿយហត់ ចាស់ជរា និងជំងឺ ហើយអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងហ៊ុំព័ទ្ធជា ហើយ វិញ្ញាណដែលនៅខាងក្នុងវាកំពុងស្វែងរកផែនដីឯនាយទន្លេ។ វាជាការថ្ងៃ រមូល លោត (បាទ មែនហើយ) ព្រោះមានជីវិតនៅទីនោះដែលរស់នៅជារៀងរហូត។ វា

ស្ថិតនៅក្នុងរាងកាយដែលត្រូវតែស្លាប់។ ហើយពេលខ្លះ ដូចជាម្តាយបានទម្លាក់ ទារកធម្មជាតិ ហើយរូបកាយខាងវិញ្ញាណបានទទួលវា ផែនដីនឹងធ្លាក់ចុះ ហើយ រាងកាយធម្មជាតិនឹងធ្លាក់ចុះ ហើយរូបកាយ... ប្រូបកាយសេឡេស្តូលនឹងចាប់ យកវានៅទីនោះ។ ប្រសិនបើរោងខបោសថនៅលើផែនដីនេះត្រូវបានរំលាយ យើងមានមួយរង់ចាំ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលអ្នកភ្លេចរឿងរបស់លោកិយ។ ពួកគេបានស្លាប់ហើយ សម្រាប់អ្នក។ មានព្រះវិញ្ញាណ។

ឥឡូវនេះមើលវានៅពេលយើងបន្តទៅមុខទៀត វិញ្ញាណទាំងពីរ។

139 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាកំណើតថ្មី យើងដឹងហើយ។ វាត្រូវបានកើតជាថ្មីនៃ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ នោះហើយជារបៀបដែលអ្នកកើតមក ដោយព្រះវិញ្ញាណ។ កើតមកដោយព្រះវិញ្ញាណ នោះជាកំណើតថ្មី។ ត្រូវហើយ។ អ្នកកើតមកពី ព្រះវិញ្ញាណ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលអ្នកកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណ នោះអ្នកបាន ពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ត្រូវហើយ។

140 បន្ទាប់មកនៅពេលដែលទាំងពីរនេះនៅក្នុងផែនដី ធម្មជាតិនិងខាងវិញ្ញាណ ពេលខ្លះ... ខ្ញុំបានឃើញការនេះ។ ឥឡូវនេះនៅក្នុងការបញ្ចប់ ខ្ញុំចង់បញ្ចប់ឥឡូវនេះ ដោយនិយាយនេះពីរបីនាទី។ នៅក្នុងធម្មជាតិប្រឌាងវិញ្ញាណ ណាមួយ... ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នករាល់គ្នាចាប់បាន។ ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ស្ទាត់និងគោរពតាមដែល អ្នកអាចធ្វើបាន។

141 ឥឡូវនេះ តើអ្នកធ្លាប់ឃើញរឿងនេះទេ? អ្នកឃើញនៅក្នុងព្រះវិហាររបស់ យើងសព្វថ្ងៃនេះ សូម្បីតែនៅក្នុងក្រុមដែលយើងបានបំបែកខ្លួនយើង ហើយបង្កើត អង្គការ ហើយយើងបានឃើញការទាំងអស់នេះ។ ហើយអ្នកបានឃើញបុរសម្នាក់ យកបទគម្ពីរជាក់លាក់មួយ ហើយ បងប្រុស បុរសនោះអាចយកបទគម្ពីរនោះ ហើយធ្វើឱ្យវាស់នៅថ្មី ធ្វើឱ្យវាស់នៅដូចអ្វីដែលវាបានសន្យានៅទីនេះនៅក្នុង ព្រះគម្ពីរ។ ហើយមនុស្សបន្ទាប់នឹងឃើញគាត់ធ្វើវា ហើយគាត់នឹងមកជុំវិញហើយ ព្យាយាមធ្វើវា ហើយបរាជ័យ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកកំពុងអានឥឡូវនេះ។ គាត់នឹង បរាជ័យ។ ហេតុអ្វី? បទគម្ពីរមិនត្រូវបានបើកសម្តែងដល់គាត់ទេ។ គាត់គ្រាន់តែ ព្យាយាមក្លែងបន្លំ។ គាត់កំពុងព្យាយាមធ្វើដូចជាអ្វីមួយ។ គាត់មិន... មែនហើយ ប្រហែលជាគាត់ត្រូវបានបញ្ជូនដោយមនុស្ស។ ប្រហែលជាមានបុរសម្នាក់និយាយ ថា “មែនហើយ អ្នកអាចធ្វើដូចគ្នាដែរ។” ឃើញទេ ដូចជាព្រះយេស៊ូវបានមាន

បន្ទូលថាវានឹងជាវិធីនេះ។ ព្រះគម្ពីរបានទាយវានៅថ្ងៃចុងក្រោយ “ដូចយ៉ាណែសនិង
ងយ៉ាមប្រេសបានប្រឆាំងនឹងម៉ូសេ។”

142 មានម៉ូសេឈរ ហើយយ៉ាមប្រេសឈរ។ លោកម៉ូសេបានបោះដំបងរបស់វា
ចុះ ហើយវាក្លាយជាសត្វពស់។ “ហេតុអ្វី” ជាវ៉ានបាននិយាយថា “មកទីនេះ យ៉ា
មប្រេស អ្នកអាចធ្វើដូចគ្នាដែរ។” ហើយគាត់បានធ្វើ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែតើមានអ្វី
កើតឡើង? ពេលនោះដំបងរបស់ម៉ូសេក៏ស៊ីដំបងរបស់គាត់។ ឃើញទេ វាត្រូវបាន
បង្ហាញឱ្យឃើញ។ តើដំបងរបស់គាត់នៅឯណា?

143 ដូចគ្នានឹងការយល់ឃើញ។ វាដូចជាផ្នែកខាងវិញ្ញាណខ្លះ។ វាដូចជាក្រុមជំនុំ
មួយចំនួនដែលពួកគេជឿថាខាងសាច់ឈាម ឆ្ងាយពីនេះ។ រឿងដែល...ពួកគេ
និយាយថា “ហេតុអ្វី នោះគឺសម្រាប់សម័យមួយទៀត។” ពួកគេចេញទាំងស្រុង។
ប៉ុន្តែមើលវិញ្ញាណនេះនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះទៅក្លែងបន្លំវិញ្ញាណពិត។ ឃើញទេ?
នោះជាកន្លែងដែលបញ្ហារបស់អ្នកកំពុងមក។ ដូចគ្នានឹងអ្វីដែលពិតប្រាកដ ឃើញ
ទេ ប៉ុន្តែគាត់មិនអាចបង្ហាញវាបានទេ គាត់មិនអាចរក្សាវាបានទេ គាត់មិនអាចធ្វើ
ឱ្យវាស្ថិតស្ថេរបានទេ។ ឱព្រះអង្គអើយ!

144 មនុស្សឡើងមកនិយាយថា “ខ្ញុំក៏បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែរ។” មើល
របៀបដែលពួកគេរស់នៅ វាមិនមានរយៈពេលពីការប្រជុំមួយទៅការប្រជុំមួយទៀត
ទេ។ វាត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ ពួកគេមិនទាន់បានទទួលវាទេ។ ប្រសិនបើបុរស
កើតមកពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ឬស្រ្តី ពួកគេមានផលផ្លែនៃព្រះវិញ្ញាណ។ ពួកគេដើរ
ដោយកោតខ្លាចព្រះ។ ពួកគេរស់នៅក្នុងជីវិតនោះ។ ឃើញទេ? ពួកគេនៅឆ្ងាយ
ពីអ្វីៗនៃលោកិយ។ ព្រះធ្វើការនៅក្នុងពួកគេ ហើយបង្ហាញអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ ហើយ
បង្ហាញថាទ្រង់ជាព្រះដែលធ្វើការនៅទីនោះ។ ម្នាក់ទៀតកំពុងក្លែងបន្លំ។ ឃើញ
ទេ?

145 ការក្លែងបន្លំ នោះហើយជាអ្វីដែលបានធ្លាក់ចុះ ការក្លែងបន្លំ។ សូមក្រឡេក
មើលអ៊ីសម៉ាអែល និងអ៊ីសាក ហើយចុះក្រោម ឃើញទេ ក្លែងបន្លំ។ សូមក្រឡេក
មើលហោរាម៉ូសេ ហើយមើលទៅហោរាបាឡាម។ ឃើញទេ? មើលពីរបៀបដែល
ពួកគេចុះមក! សូមក្រឡេកមើលយូដាស ហើយមើលទៅព្រះយេស៊ូវ។

146 ហើយព្រះយេស៊ូវបានទាយថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនេះ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ នឹង
ក្លាយជាត្រារបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ តើអ្វីជាសញ្ញារបស់សត្វ? នឹងបដិសេធត្រារបស់

ព្រះ។ ដ្បិតអ្វីៗទាំងអស់ដែលមិនមានត្រារបស់ព្រះមានសញ្ញារបស់សត្វ។ ហើយប្រសិនបើវាជាសញ្ញាខាងវិញ្ញាណពីរ មួយក្នុងចំណោមពួកគេនឹងក្លាយជាសញ្ញាពិតរបស់ព្រះ មួយទៀតនឹងជាការក្បត់ជំនឿ។ តើអ្នកអាចឃើញវាទេ?

147 សូមមើលសញ្ញានៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ នៅពេលដែលត្រូវបានផ្តួំ ការប្រោសលោះ ជាច្រើនឆ្នាំម្តង—ទាសករបានរួចខ្លួនដោយសារតែត្រែបន្តិឡើង។ មែនហើយ អ្នករាល់គ្នាដែលចង់មានសេរីភាព អាចទៅបាន។ ប៉ុន្តែពួកគេមួយចំនួន ពួកគេចូលចិត្តធ្វើជាទាសករ ដូច្នេះពួកគេបានទៅអាសនៈនិងនៅក្នុងក្រុមជំនុំ ហើយចោះត្រចៀករបស់ពួកគេ។ ហើយពួកគេត្រូវបានសម្គាល់ជារៀងរហូត ពួកគេតែងតែបម្រើចៅហ្វាយនោះ។

148 ហើយថ្ងៃនេះអ្នកនឹងឮសារដំណឹងល្អអំពីសេចក្តីពិត “ឥឡូវនេះអ្នកអាចមានសេរីភាពប្រសិនបើអ្នកចង់បាន” ព្រះមានបន្ទូលទៅកាន់អ្នក។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកឡើងទៅបន្ទាត់ព្រំដែននោះនៅទីនេះ ហើយមើល ហើយមានចំណេះដឹងអំពីសេចក្តីពិត ហើយបន្ទាប់មកងាកចេញ គាត់បានចោះអ្នកនៅក្នុងត្រចៀក ហើយអ្នកតែងតែជាអ្នកជឿខាងបញ្ញា។ អ្នកនឹងជឿបែបសាសនាហើយទៅព្រះវិហារ ប៉ុន្តែមិនដែលទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។ ឃើញទេ បន្ទាប់មកអ្នកបម្រើបែបនោះពេញមួយជីវិតរបស់អ្នក។ ឥឡូវនេះ សញ្ញាសម្គាល់របស់សត្វ ឬត្រារបស់ព្រះ។ ហើយយើងជិតដល់ហើយ។

149 ឥឡូវនេះ មើលព្រះបន្ទូលត្រូវតែត្រូវបានបើកសម្តែង៖ ស្តាប់វា ទទួលស្គាល់វា ហើយធ្វើសកម្មភាពលើវា។ មនុស្សជាច្រើននឹងឮ ប៉ុន្តែនឹងមិនទទួលស្គាល់វាទេ។

ព្រះនឹងនិយាយថា “នេះគឺជាពេលវេលាសម្រាប់អ្នក។”

150 “ខ្ញុំមិនមែនជាអ្នកសម្តែង-ភាពបរិសុទ្ធទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់បានវាទេ។” ឃើញទេ ពួកគេមិនទទួលស្គាល់វាទេ។

151 យើងនឹងទៅកិច្ចប្រជុំ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យនឹងយាងចុះមក។ ខ្ញុំបានអង្គុយនៅទីនោះនៅថ្ងៃមុន នៅពេលដែលនិមិត្តមួយចេញមកហើយបានទាយថាជាអ្វី។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “មានបុរសវ័យក្មេងម្នាក់។” “មកទីនេះ” ចលនាទៅកាន់អ្នករត់តុនោះ “អ្នកមានបញ្ហាបេះដូង ហើយអ្នកកំពុងស្វែងរក...”

“បាទ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។”

152 “ឃើញស្រ្តីនោះមកទេ?” “មកទីនេះ។ អ្នកមានដុំសាច់នៅលើសុដន់ ហើយវា នៅលើសុដន់ខាងឆ្វេង ហើយអ្នកស្ថិតក្នុងស្ថានភាពធ្ងន់ធ្ងរណាស់។ ហើយអ្នកជា មនុស្សមានបាបហើយកុំ...”

“ពិតជាត្រឹមត្រូវ។”

153 បុរសទាំងនោះដែលអង្គុយនៅទីនោះ ក្រឡេកមើលជុំវិញគ្រូអធិប្បាយ និង ទាំងអស់គ្នា បាននិយាយថា “អ៊ូ-ហ្ន៎!” ទៅការប្រជុំ មើលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ចេញទៅតាមរយៈការប្រជុំ ហើយប្រាប់អាថ៌កំបាំងនៃដួងចិត្ត រឿងដូចនោះ។ និយាយថា “អស្ចារ្យណាស់។ តាមខ្ញុំគិត។ បាទ។” ឃើញទេ? អូ បងប្រុស! ឃើញ ទេ? វា—វា—វាទៅម្ខាងទៀត មានអ្វីមួយកើតឡើង។ ស្រ្តីនឹងបន្តទៅមុខទៀត ធ្វើ ដូចគ្នា។ មនុស្សនឹងត្រលប់មកវិញ ដូចជាជ្រូកទោននៀលកក់របស់វា ហើយឆ្កែ នឹងទៅស៊ីក្នុងវាវិញ ដូចគ្នា។ តើអ្នកមិនឃើញទេឬ? ឥឡូវនេះខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅ កាន់...នេះ...

154 ឃើញទេ អ្នកត្រូវតែដឹង មិត្តអើយ តើអ្នកស្ថិតក្នុងស្ថានភាពណា។ នោះ ហើយជាមូលហេតុដែលខ្សែអាត់នេះ ខ្ញុំបាននិយាយថា “សម្រាប់តែព្រះវិហារនេះ ប៉ុណ្ណោះ។” ឃើញទេ? “ព្រះវិហារតែមួយគត់។” បើអ្នកត្រូវបានហៅពីពន្លឺ...ពីភាព ងងឹតទៅរកពន្លឺ ពីសេចក្តីស្លាប់ដល់ជីវិត ពីគំនិតផ្លូវការ បញ្ហារបស់ព្រះគ្រីស្ទ ទៅជា បទពិសោធន៍កើតជាថ្មី ហើយមើលជីវិតរបស់អ្នក ដែលវាទុករបស់នៃលោកិយ មួយឡែក ហើយអ្នកឈរសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ ដោយមិនខ្វល់ បន្ទាប់មកមានអ្វីមួយ កើតឡើង។ ឃើញទេ? មានអ្វីមួយនៅក្នុងអ្នក ស្រកឃ្លាននិងធ្វើចលនា ដូចជា យ៉ាកុប។ ឃើញទេ អ្នកចំបាប់ជាមួយព្រះអម្ចាស់ អ្នកដើរខុសគ្នាបន្ទាប់ពីនោះ។ មានអ្វីមួយខុសគ្នានៅក្នុងអ្នក អ្នកបានផ្លាស់ប្តូរ។

155 ឥឡូវនេះ វាមាន មុនពេលដែលវាអាចធ្វើបាន វាត្រូវតែត្រូវបានបើកសម្តែង ដល់អ្នក។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ទេ ខ្ញុំអាចឈរនៅទីនេះហើយអធិប្បាយរហូតដល់ខ្ញុំបាន... សក់ដែលខ្ញុំនៅសល់បានជ្រុះចេញ រហូតដល់ស្មាខ្ញុំដួងក្តី ហើយខ្ញុំមានអាយុ កៅសិបឆ្នាំ ហើយអ្នកស្តាប់រាល់ថ្ងៃ រហូតដល់ព្រះប្រោសលោះអ្នក អ្នកនៅតែមាន រាងដដែល។

156 ពីថ្ងៃខ្ញុំបានសិក្សានិងអធិស្ឋានអំពីរឿងនេះ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ តើខ្ញុំគួរនិយាយដូច្នោះទៅកាន់ក្រុមជំនុំទេ?”

157 អ្វីមួយបាននិយាយថា “និយាយវា។ ពេលវេលាជិតមកដល់ហើយ។ និយាយ វា។” ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាទ្រង់នឹងដកខ្ញុំចេញឆាប់ៗនេះ ដូច្នេះខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកដឹង វា។

158 “គ្មានអ្នកណាអាចមករកខ្ញុំបានទេ” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “លើកលែងតែ ព្រះវរបិតាខ្ញុំទាញគាត់ជាមុន។ អូ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកនិយាយថាអ្នកមានព្រះនិងអំប្រាហាំ ចំពោះឪពុករបស់អ្នក ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា អ្នកមាន...ឪពុកជាអារក្ស” ព្រះយេស៊ូវ មានបន្ទូល។ អ្នកកាន់សាសនា ឬជាចារ្យ និងជាមនុស្សអស្ចារ្យ “អ្នកជាប់អារក្ស តាមឪពុករបស់អ្នក។” ឃើញទេ? សូមកត់សម្គាល់ ផលផ្លែនៃព្រះវិញ្ញាណ។

159 ឥឡូវនេះ ឃើញទេ វាត្រូវតែប្រញាប់ទៅអ្នក។

160 ខ្ញុំមិននឹកស្មានថាណូអេនិយាយថា “អ្នកដឹងទេ? វាត្រូវតែមានភ្លៀងនៅ ថ្ងៃណាមួយ ដូច្នេះខ្ញុំនឹងចេញទៅហើយសង់ទូកធំមួយ។ បើសិនជាមានភ្លៀង ខ្ញុំ នឹងចូលទៅក្នុងទូកធំ ហើយផ្លាស់ទីទៅឆ្ងាយ។ ហើយគ្មានអ្វីនឹងរំខានខ្ញុំទេ ព្រោះ ខ្ញុំនឹងចូលទៅក្នុងទូកហើយរើចេញ។” តើអ្នកអាចស្រមៃបានទេ? ទេ? អត់ទេ? នោះមិនមែនទេ។ ប្រសិនបើនោះជាវា...អូ សូមឲ្យអ្នករើសតាំងពួកឥឡូវនេះ។ ប្រសិនបើវាក្លាយជាវា អ្នកមើលងាយដំបូងបានមកដូចដែលព្រះគម្ពីរបានចែងថា មាន ចំអកដាក់គាត់ គាត់នឹងដាក់ពួញរបស់គាត់ហើយដើរចេញទៅ។

161 ដូចជាមនុស្សធ្វើនៅថ្ងៃនេះ ដែលចាប់ផ្តើមជាមួយព្រះយេស៊ូវ ហើយនៅពេល ដែលពួកគេក្រឡេកមើលហើយឃើញសេចក្តីពិត នោះពួកគេបែរចេញពីវា។ ពួកគេ មិនអាចទ្រាំទ្របានទេ។

162 ដូចជាអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អដែលបានកត់សម្គាល់នោះបាននិយាយថា “វានឹង —វានឹងបែកពីន្ទកិច្ចរបស់ខ្ញុំ។” ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីន្ទកិច្ចដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹង បែកទេ។ វាគួរតែត្រូវបានបែកចេញ។ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែ ឃើញទេ វាជាមោទនភាព មនុស្សច្រើនណាស់ មនុស្សច្រើន។ អូ សូមកត់សម្គាល់នៅក្នុងនេះឥឡូវនេះ។

163 ណូអេននៅខាងក្រៅវាល ហើយគាត់បានឮ ហើយគាត់ទទួលស្គាល់ ហើយ គាត់បានធ្វើ។ មិនថាមានអ្នកមើលងាយប៉ុន្មានទេ គាត់បានសាងសង់ភ្លាមៗ។

“ណូអេ អ្នកគឺជាអ្នកសម្តែង-ភាពបរិសុទ្ធ។”

164 “កុំរំខានខ្ញុំឡើយ។” សង់ទៅឆ្ងាយ! គាត់បានឮ។ គាត់បានទទួលស្គាល់ថាវា

ជាព្រះ គាត់បានវិនិច្ឆ័យវាដោយបទគម្ពីរ ហើយវាគឺដូច្នោះ។ គាត់បានសង់ភ្លាមនៅលើទូកធំ ដោយមិនខ្វល់។

165 តើអ្នកអាចស្រមៃបានទេ តើអ្នកអាចស្រមៃបានទេ ថាលោកម៉ូសេ នៅតាមផ្លូវទៅស្រុកអេស៊ីប បានចេញទៅថ្ងៃមួយ ហើយនិយាយទៅកាន់ស៊ីផ្លាវ៉ា ប្រពន្ធរបស់គាត់ថា “ស៊ីផ្លាវ៉ា អ្នកដឹងទេ? ខ្ញុំបានកែលម្អខ្លះៗលើវេយ្យាករណ៍របស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំបានរៀនគណិតវិទ្យារបស់ខ្ញុំបន្តិច និងធរណីមាត្រខ្លះរបស់ខ្ញុំ និង អូ រឿងជាច្រើនទៀត និងការអប់រំរបស់ខ្ញុំ។ ចាប់តាំងពីខ្ញុំបានចិញ្ចឹមចៀមត្រឡប់មកវិញនៅទីនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានកែលម្អវាខ្លះ។ ខ្ញុំបានធ្វើខុសនៅអេហ្ស៊ីប។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនឹងចុះទៅកែតម្រូវវា។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនឹងចុះទៅ?” ទេ លក់ទីមួយបានមកប្រឆាំងនឹងគាត់ គាត់នឹងដួលនៅទីនោះ។

166 តើគាត់បានធ្វើអ្វី? គាត់ភ្លេចអ្វីទាំងអស់ដែលគាត់ធ្លាប់ដឹងអំពីធរណីមាត្រនិងអំពីបញ្ហារបស់គាត់។ វាគឺជាអ្នកដែលធ្វើឲ្យគាត់មានបញ្ហា។

167 នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យក្រុមជំនុំមានបញ្ហានៅថ្ងៃនេះ គឺជាគ្រូអធិប្បាយដែលមានការអប់រំច្រើនពេក ដោយមិនបានកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណ។ បុរសនិងស្ត្រីចូលចិត្តស្តាប់សុន្ទរកថាបញ្ហា ជំនួសឱ្យការអធិប្បាយពីអំណាចនិងការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យយើងមានបញ្ហានៅថ្ងៃនេះ។ យើងមិនត្រូវការវិទ្យាល័យនិងការអប់រំសម្រាប់អ្នកអធិប្បាយទៀតទេ។ យើងត្រូវការបុរសដែលព្រះហៅដែលពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយមិនមែនទេវវិទ្យាដែលមនុស្សបង្កើតនៃនិកាយមួយចំនួន។ យើងត្រូវការបុរសដែលព្រះហៅ។

168 ម៉ូសេកំពុងឃ្វាលចៀម តាំងលំនៅ ហើយភ្លេច។ គាត់ដឹងថាបញ្ហារបស់គាត់បានបរាជ័យ។ គាត់ដឹងថាការអប់រំរបស់គាត់បានបរាជ័យ។ គាត់កំពុងឃ្វាលចៀម ប៉ុន្តែគាត់បានឮថា អូ “ដោះស្រាយក្នុងរបស់អ្នកចេញ ម៉ូសេ ដីដែលអ្នកកំពុងឈរគឺបរិសុទ្ធ។” គាត់បានស្តាប់វា។ តើវាជាអ្វី? សំឡេងដែលទេវតាបាននិយាយគឺបទគម្ពីរ។ ទ្រង់បានសន្យានឹងអំប្រាហាំ ជាឪពុក “ខ្ញុំនឹងទៅសួរសុខទុក្ខប្រជាជនបន្ទាប់ពីពួកគេបានមកទីនេះអស់រយៈពេលបួនរយឆ្នាំ ហើយខ្ញុំនឹងយកពួកគេចេញដោយអាវុធដ៏ខ្លាំងក្លា។” គាត់បានទទួលស្គាល់ថា នោះគឺជាបទគម្ពីររបស់ព្រះដែលត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ។

169 ខ្ញុំសូមឈប់មួយនាទី។ សូមឱ្យវាលិចចុះ។ តើអ្នកអាចឃើញអ្វីដែលខ្ញុំ កំពុងនិយាយនៅថ្ងៃនេះទេ? ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះកំពុងត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ នៅចំពោះមុខអ្នក ហើយអ្នកមិនដឹងទេ។ គិតឥឡូវនេះពីក្រុងសូដុមនិងកូម៉ូរ៉ា គិត ពីការសន្យារបស់ព្រះគ្រីស្ទសម្រាប់ថ្ងៃចុងក្រោយ។

170 លោកម៉ូសេបានទទួលស្គាល់វា វាជាបទគម្ពីរ វាជាការសន្យា។ គាត់បានឮ គាត់ទទួលស្គាល់វា។ មានអ្វីមួយចូលមកក្នុងគាត់ បងប្រុស គាត់អាចទៅធ្វើវា បាន។ គាត់បានសម្តែង។ គាត់អាចចុះទៅបញ្ឈប់ជាដានទាំងអស់។ គាត់អាច ហៅគ្រោះកាចនៅពេលដែលគាត់ចង់។ គាត់អាចបើកសមុទ្រក្រហម ពីព្រោះគាត់ បានឮ គាត់បានទទួលស្គាល់ គាត់កំពុងសម្តែងជំនួសព្រះ។

“ខ្ញុំនឹងក្លាយជាព្រះសម្រាប់អ្នក អ្នកជាហោរាចំពោះខ្ញុំ” ទ្រង់មានបន្ទូល។
ហើយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេ។”

171 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អញ្ជឹង អ្នកកោតខ្លាចព្រះ ហើយឱ្យអឺរ៉ុនធ្វើជាហោរារបស់ អ្នក។ អ្នកត្រូវតែទៅទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។”

172 គាត់មិនដែលនិយាយថា “មែនហើយ ប្រហែលជាខ្ញុំគួរតែចុះទៅតម្រងរឿង ឡើង។”

173 តើអ្នកអាចស្រមៃមើលអេលីយ៉ានៅលើភ្នំកើមែល បាននិយាយថា “អ្នកដឹង ទេ ស្រុកនេះមានអំពើបាបដ៏អាក្រក់ ប្រហែលជាខ្ញុំគួរតែចេញទៅប្រាប់អំហាប់ថា គាត់គួរតែខ្មាសខ្លួនឯង។ ប្រហែលជាខ្ញុំគួរតែឡើងលើភ្នំនៅទីនោះហើយអង្គុយ ចុះ ហើយគ្រាន់តែតម្បូររហូតដល់ពួកគេឈឺនិងធុញទ្រាន់នឹងឃើញខ្ញុំនៅទីនោះ ឃ្លានរហូតដល់ស្លាប់”? ទេ។ អត់ទេ។ នោះមិនមែនទេ។

174 ប៉ុន្តែគាត់បានឮ ហើយគាត់ទទួលស្គាល់ ហើយគាត់បានធ្វើ។ “ខ្ញុំបានបញ្ជាឱ្យ ក្រែកចិញ្ចឹមអ្នក។ ក្រោកឡើងនៅទីនោះ ដោយឆឺរិទ្ធ។”

175 ដល់ពេលដែលត្រូវប្រកួតរវាងព្រះបាលនិងព្រះ គាត់បាននិយាយថា “ចូរទៅ យកយញ្ញបូជារបស់អ្នក ធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដល់អ្នកដែលអ្នកចង់បាន ហើយអំពាវនាវ ដល់ព្រះរបស់អ្នក។” នៅពេលដែលគេកាប់ខ្លួនឯង ហើយដាច់សាច់ច្រើន ហើយ លោតចុះឡើង មានសំឡេងច្រើន គាត់បាននិយាយថា “ស្រែកលឺខ្លាំងជាងនេះ

បន្តិច ប្រហែលជាគាត់បានទៅ ដេញតាមកន្លែងណាមួយ។ គាត់ប្រហែលជាកំពុង ដេកលក់។” អូ បងប្រុស!

176 “មែនហើយ អ្នកដឹងពីអ្វីទេ?” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំជាអ្នកជឿលើ ព្រះយេស៊ូវ ដូច្នេះខ្ញុំអាចធ្វើការនេះ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។” អូ ទេ កុំក្លែងបន្លំ។ ទេ។ កុំព្យាយាមធ្វើជាអេលីយ៉ារហូតដល់ព្រះហោអ្នកឱ្យក្លាយជាអញ្ចឹង។ បាទ មែនហើយ។ “ខ្ញុំជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះយេស៊ូវ។” មានប្រាំពីររយនាក់នៅទីនោះផង ដែរ ប៉ុន្តែគ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេហ៊ានធ្វើវាទេ។

177 ពេលគាត់កាប់គោហើយចាក់ទឹក គាត់និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំ បានធ្វើការនេះតាមបញ្ជារបស់ទ្រង់។” សូមមើល...នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតបាន ព្យាយាម វានឹងមានការបរាជ័យទាំងស្រុង។

178 ត្រូវតែបើកសម្តែងដល់អ្នក! ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវតែនាំមក ហើយធ្វើឱ្យវា បង្ហាញដល់អ្នក។

179 នោះហើយជាបញ្ហានៅថ្ងៃនេះ។ អ្នកមិនអាចក្រោកឡើង អាសនៈ ហើយ និយាយថា “ល្អ ហាលេលូយ៉ា ហាលេលូយ៉ា។ ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំចង់បាន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហាលេលូយ៉ា ហាលេលូយ៉ា។” ទេ។

180 ប៉ុន្តែ បងប្អូនប្រុសស្រី នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានបើកសម្តែង ព្រះបន្ទូលនោះដល់អ្នក អ្នកនឹងទទួលបានវាមុនពេលអ្នកចាកចេញពីកន្លែង អង្គុយរបស់អ្នក។ អ្វីមួយនៅក្នុងអ្នកបានឆេះ។ គ្រូអធិប្បាយមិនចាំបាច់ប្រាប់ អ្នកឱ្យធ្វើបែបនេះនិងធ្វើបែបនោះទេ។ ស្លឹកចាស់នឹងធ្លាក់ចុះ ហើយស្លឹកថ្មីនឹង មក។ វាត្រូវបានបើកសម្តែងដល់អ្នក។ អ្នកនឹងមិនខឹងនឹងគ្រូអធិប្បាយពេលគាត់ អធិប្បាយពីសេចក្តីពិតពីព្រះគម្ពីរទេ។ អ្នកនឹងស្រឡាញ់វា ឈានដល់វា។ វាជា អាហារដល់ព្រលឹងអ្នក។

181 សូម្បីតែព្រះយេស៊ូវទ្រង់ផ្ទាល់ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំមិនធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំចង់ធ្វើទេ នៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំ។ ព្រះរាជបុត្រាមិនអាចធ្វើអ្វីបានក្រៅពីអ្វីដែលទ្រង់ឃើញព្រះវរបិតា ធ្វើ។” ព្រះបន្ទូល...ទ្រង់គឺជាអម៉ាញ៉ូអែល ទ្រង់ផ្ទាល់។ ទ្រង់ជាព្រះនៅលើផែនដី ព្រះយេស៊ូវគឺជា។ ទ្រង់គឺជាសាច់ឈាមដែលព្រះគង់នៅ។ ទ្រង់គឺជាត្រសាល ដែលព្រះគង់នៅក្រោម។ អាម៉ែន។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងការទាំងអស់នោះ បុត្រាដែលកើត

ពីព្រហ្មចារីរបស់ព្រះ អេម៉ាញូអែលនៅក្នុងភាពពេញលេញនៃព្រះវិញ្ញាណ ទ្រង់ មានព្រះវិញ្ញាណដោយគ្មានការរាស់រវើងបាន។ ហើយទោះជាយ៉ាងណា នៅក្នុង សាច់ឈាមរបស់ទ្រង់ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំមិនធ្វើអ្វីទាល់តែព្រះវរបិតាបង្ហាញខ្ញុំ ជាមុនសិន។” បណ្តាលឱ្យទ្រង់ ធ្វើវា!

182 សាតាំងបាននិយាយថា “ប្រែថ្មទាំងនេះទៅជានំប៉័ង ហើយធ្វើការអស្ចារ្យ។ សូមឱ្យខ្ញុំឃើញអ្នកធ្វើវា។”

183 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “វាត្រូវបានចែងថា ‘មនុស្សនឹងមិនរស់នៅដោយនំប៉័ង តែប៉ុណ្ណោះទេ។’” អូ ខ្ញុំអើយ! ប៉ុន្តែនៅពេលដែលបង្កងមនុស្សឃ្លាន ទ្រង់បានរើស នំប្រាំដុំនិងត្រីតូចៗពីរ ហើយបានចិញ្ចឹមប្រាំពាន់នាក់។ អូ ហាលេលូយ៉ា! តើអ្នក ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ?

184 កុំព្យាយាមក្លែងបន្លំ។ នោះហើយជាបញ្ហាជាមួយពេនទីកុស្តនៅថ្ងៃនេះ។ នោះហើយជាបញ្ហាជាមួយក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃនេះ មានមនុស្សជាច្រើនព្យាយាម ក្លែងបន្លំពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ មានមនុស្សជាច្រើនព្យាយាម ក្លែងបន្លំការព្យាបាលដ៏ទេវភាព។ មានការព្យាយាមជាច្រើនដើម្បីក្លែងបន្លំរឿងផ្សេង ៗរបស់ព្រះអម្ចាស់។ អ្នកមិនអាចធ្វើដូច្នោះបានទេ។ រឿងនោះកើតឡើងដោយការ ជ្រើសរើស ព្រះត្រាស់ហៅ អ្នកត្រូវបានទម្លាក់ពីផ្ទៃម្តាយ។ “អំណោយទាននិងការ ត្រាស់ហៅគឺគ្មានការប្រែចិត្តទេ។” អូ ខ្ញុំអើយ! នោះជាការពិត។ អ្នកមិនអាចធ្វើឱ្យ ខ្លួនអ្នកក្លាយជាអ្វីដែលអ្នកមិនមែនទេ។

185 ប៉ុន្តែប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់ត្រាស់ហៅអ្នក ចូរធ្វើជាមនុស្សដែលដឹងគុណ បំផុតក្នុងលោកនេះ ព្រោះទ្រង់បានហៅអ្នក។ បន្ទាប់មកវាក្លាយជាការពិតសម្រាប់ អ្នក។

186 ដូចដែលខ្ញុំនឹងនិយាយ ប្រសិនបើខ្ញុំមានពេល នៅថ្ងៃផ្សេងទៀត អំពីការបង្វែរ ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញវាពីមុនទេ ហើយខ្ញុំមិនអាចធ្វើបានទេ។ ហេតុអ្វី អង្គុយនៅ ខាងក្រោយនោះសម្លឹងមកខ្ញុំ។ តើវាអាចកើតឡើងដោយរបៀបណា? វាមិនអាចធ្វើ វាបានទេ ប៉ុន្តែវាត្រូវបានបើកសម្តែង ប្រោសលោះ។ ព្រះបន្ទូលត្រូវបាននិយាយ ហើយវាត្រូវបានធ្វើដូច្នោះ។ ហាលេលូយ៉ា!

187 ប៉ុល តើអ្នកអាចស្រមៃថាគាត់និយាយថា “ខ្ញុំបានចេញនៅលើសមុទ្រនេះ អស់រយៈពេលដប់បួនថ្ងៃនិងយប់ ហើយគ្មានផ្កាយឬព្រះច័ន្ទឬព្រះអាទិត្យឬគ្មានអ្វី

សោះ។ ស្មានមើលខ្ញុំគ្រាន់តែឡើងទៅប្រាប់ពួកគេថា ‘ចូរមានចិត្តក្លាហាន ព្រោះ ព្រះនឹងថែរក្សាយើង ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ’? អូ ព្រះមិនធ្វើការដូចនោះទេ។ ព្រះ មិនធ្វើដូច្នោះទេ។

188 ជំនឿរបស់អ្នកមិនអីទេ បងប្រុស។ ជំនឿរបស់អ្នកគឺអស្ចារ្យណាស់។ ប៉ុន្តែ រហូតដល់រឿងនេះត្រូវបានបើកសម្តែងដល់អ្នក!

189 អូ នេះជាភ្លើងក្រហមព្យួរនៅទីនោះ ហើយបើខ្ញុំឃើញ...ខ្ញុំនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំបានដាក់ជើងនៅលើឧបករណ៍បង្កើនល្បឿន។ ខ្ញុំមានឡានមួយ។ ខ្ញុំអាចឆ្លងកាត់ពន្លឺនោះ ដោយធ្វើបានមួយរយម៉ែត្រមួយម៉ោង។” នោះជា ការពិត។ “ខ្ញុំអាចមានអារម្មណ៍ថាមានអំណាចនៅក្រោមជើងរបស់ខ្ញុំ។” ប៉ុន្តែអ្នក គួររង់ចាំរហូតដល់សញ្ញា “ទៅ”។ ហាលេលូយ៉ា!

190 តើអ្នកយល់អ្វីដែលខ្ញុំមានន័យទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន។”—អដ។] នៅពេលដែលសញ្ញាទៅចេញមកដល់ ហ្នឹងហើយ។ នៅពេលដែលរឿងនេះ ត្រូវបានបើកសម្តែងដល់អ្នក ហើយព្រះបានធ្វើឲ្យវាស្គាល់ដូចជាទ្រង់បានធ្វើនៅ ទីនោះ មែនហើយ។ ប៉ុន្តែរហូតដល់ទ្រង់ធ្វើវា យើងមានក្រុមយូដាតាវៀនដែល ក្លែងបន្លំ ដើរតាម និយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំក៏ដូចគ្នាដែរ។ ខ្ញុំជាគ្រីស្ទានម្នាក់ដែរ។”

191 អូ តើអ្នកមិនចាំទេឬ? កូនប្រុសរបស់ស្តារ៉ា បានចេញទៅហើយនិយាយ ថា “យើងកាត់ទោសអ្នក បញ្ចូលអ្នកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវដែលប៉ុល អធិប្បាយ។ ចេញមក!”

គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុលខ្ញុំស្គាល់ ហើយព្រះយេស៊ូវខ្ញុំស្គាល់ ប៉ុន្តែអ្នកជា នរណា?”

192 ពេលវេលានឹងមកដល់នៅពេលដែលត្រូវនិងខុសត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ។ វាបង្ហាញនៅក្នុងពួកគ្រីស្ទានសព្វថ្ងៃនេះ។ វាបង្ហាញនៅក្នុងព្រះវិហារសព្វថ្ងៃនេះ។ វាបង្ហាញនៅក្នុងប្រជាជនសព្វថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំទុកអ្នកយូរ ខ្ញុំចង់ឱ្យវាទៅដល់អ្នក។

193 ប៉ុលមិនដែលនិយាយថា “ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំនឹងឡើងទៅនិយាយថា ‘មែនហើយ ចូរ មានចិត្តក្លាហាន’។” ទេ។

194 តើគាត់បានធ្វើអ្វី? គាត់បានឮទេរតាមួយ។ គាត់ដឹងថានោះគឺជាទេវតាដែល ដែលតែងតែនិយាយទៅកាន់គាត់។ គាត់ទទួលស្គាល់ បន្ទាប់មកគាត់បានធ្វើ។

ឡើងទៅហើយនិយាយថា “ចូរមានចិត្តក្លាហាន។ ដ្បិតទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់ ដែលខ្ញុំជាបាវបី បានឈរក្បែរខ្ញុំកាលពីយប់មិញ បង្ហាញខ្ញុំនូវនិមិត្តមួយថានឹង គ្មានអ្វីបាត់បង់ទេ នៅលើកប៉ាល់នេះ។ ចូរមានចិត្តក្លាហាន។ ទៅញាំអាហារ ពេលល្ងាចរបស់អ្នកឥឡូវនេះ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺមិនអីទេ។” អាមែន។ នៅពេលដែល វាត្រូវបានបើកសម្តែងដល់អ្នក នៅពេលដែលព្រះធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវ!

195 ខ្ញុំបានទទួលការកត់សម្គាល់នៅទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ ខ្ញុំបានសរសេរចុះ។ នៅទីនេះវានៅទីនេះ។ អូហ្ន៎។ យើងនៅចុងបញ្ចប់នៃអ្វីៗទាំងអស់។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំ គ្រាន់តែនាំយកមកដូចនេះឥឡូវនេះ នៅក្នុងការបញ្ចប់។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាព្រះបានបើក សម្តែងអ្វីមួយដល់អ្នក។ មើល។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺនៅចុងបញ្ចប់។ មានគេសួរនៅយប់ ផ្សេងទៀត ខ្ញុំជឿថាវាជាបងប្រុស ហ្វ្រេដ សុតមែន យើងកំពុងសួរអំពីពេលវេលា បញ្ចប់។

196 បងប្រុស ដេម៉ូស សាការ៉ូន បានឃើញនិមិត្តនោះបានបង្ហាញឱ្យឃើញ ដូច្នោះ ហើយបានកន្លងផុតទៅប្រាំថ្ងៃក្រោយមក ដើម្បីល្អឥតខ្ចោះ វាដូចជាបាន ទម្លាក់គាត់ចេញពីស្បែកដើងរបស់គាត់។ គាត់បានហៅខ្ញុំ។ គាត់បាននិយាយថា “តើយ៉ូសែបសុខសប្បាយជាទេ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនអីទេ។”

បាននិយាយថា “តើគាត់ឃើញនិមិត្តទេ?”

197 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ។ គាត់បានប្រាប់ខ្ញុំពីដំរីឌី កូនប្រុសរបស់បងប្រុសរូដ ដែលជាកន្លែងដែលគាត់បានធ្លាក់លើម៉ូតូ បីឬបួនថ្ងៃមុនពេលវាកើតឡើង។”

គាត់បាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេ រឿងទាំងនោះកើតឡើងតាមគ្រួសារ។”

198 ខ្ញុំបាននិយាយថា “សុចរិតឬអាក្រក់ ដែលវាកើតឡើង មួយណាក៏ដោយ។ វា ធ្វើតាមគ្រួសារ។”

199 ហើយយើងកំពុងនិយាយបន្តិច ហើយពួកគេ ហ្វ្រេដបាននិយាយមកខ្ញុំថា “តើ នេះមកពីណា បងប្រុសប្រាណហាំ?”

200 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មើល ហ្វ្រេដ ចូរយកវាដោយធម្មជាតិ។ ព្រះធ្វើការ នៅក្នុងធម្មជាតិរបស់ទ្រង់។ មើល មើលអ្វីដែលបានកើតឡើង។ ព្រះអាទិត្យរះ

នៅទិសខាងកើត។ នោះជាអរិយធម៌ចាស់បំផុតដែលយើងមាន គឺប្រទេសចិន។ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងរឿងនោះ។

201 អរិយធម៌ចាស់បំផុតដែលយើងមានគឺប្រទេសចិន។ ត្រូវហើយ។ ហើយ អរិយធម៌បានផ្លាស់ប្តូរទៅទិសខាងលិច។ ហើយឥឡូវនេះតើអ្នកនឹងចាកចេញ ទៅណាបើអ្នកចាកចេញពីឆ្នេរខាងលិច ឆ្លងកាត់ត្រង់? ទៅប្រទេសចិន។ ពិតប្រាកដ។ យើងនៅចុងបញ្ចប់។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា ហោរាបាននិយាយថា “នឹងមានថ្ងៃមួយដែលវានឹងមិនយប់ឬថ្ងៃនៅពេលដែលព្រះអាទិត្យឆ្លងកាត់ ប៉ុន្តែគឺ ពេលល្ងាច” មុនពេលវាបញ្ចប់នៅទីនេះ “ម្តងទៀតវានឹងក្លាយជាពន្លឺ ដូចគ្នា។” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “នឹងមានភ្លៀងពីមុននិងភ្លៀងបន្ទាប់។ ហើយភ្លៀង ក្រោយៗទៀតនឹងបង្កើតផលទាំងមុន និងភ្លៀងចុងក្រោយ ក្នុងរដូវវស្សាមួយ។” យើង នៅគ្រាចុងក្រោយ។

202 សូមមើលនៅទីនេះ ខ្ញុំសូមបង្ហាញអ្នក។ នយោបាយគឺនៅទីបញ្ចប់។ តើ អ្នកជឿទេ? បង្ហាញខ្ញុំអ្វីមួយនៅថ្ងៃនេះ...

ប្រជាជាតិនេះអាក្រក់បំផុតក្នុងលោក ដោយសារអំពើពុករលួយ អំពើទុច្ចរិត។ ដែលអានកាសែត កាសែត ខ្លឹម ទៅយប់ផ្សេងទៀត នៅល្វីសរីល នៅពេលដែល ស្ត្រីទាំងអស់នេះ ជ្រើសរើសជាតិសាសន៍នីមួយៗ ស្ត្រីស្អាតបំផុតនៅក្នុងប្រទេស ហើយឈរឱ្យពួកគេក្លាយជាបរិក្ខណៈក្រវាល? មនុស្សគ្រប់គ្នាបានធ្វើប៉ុន្តែស្ត្រី។ ហើយពួកគេបានបញ្ជូនទៅ គ្រួសារ ហើយសួរគាត់ថា “ហេតុអ្វីមិនអាច?” គាត់បាននិយាយថា “រុស្ស៊ីមិនដកស្ត្រីរបស់ពួកគេចុះ ដើម្បីដើរនៅមុខបុរស។” ប្រជាជាតិសាសន៍មួយដែលមិនគោរពកោតខ្លាចព្រះ នាំមកនូវការតិះដៀលដល់ យើងដែលហៅខ្លួនយើងថាជាគ្រីស្ទាន បាននិយាយថា “រុស្ស៊ីមិនដោះស្រាយរបស់ ពួកគេ ដើរចេញបែបនោះទេ។ ហើយអ្នកមិនដែលឃើញខាខ្លីប្តូរបស់របបនេះ នៅក្នុងប្រទេសរុស្ស៊ីទេ។” នោះគឺជាមនុស្សទុច្ចរិត។ ហើយយើងដែលហៅខ្លួនយើង ថា “គ្រីស្ទាន!”

203 កុំឆ្ងល់ថាព្រះគម្ពីរបានចែងថា “តុនីមួយៗពេញទៅដោយកំអួត។ ហើយតើ អ្នកណាដែលខ្ញុំអាចបង្រៀនគោលលទ្ធិ ហើយអ្នកណាដែលទើបតែលែងដោះ កូន? ប៉ុន្តែដោយច្បាប់មួយម្តងៗ ហើយនឹងឃ្លាមួយម្តងៗ។ ដ្បិតអញមាន ព្រះបន្ទូលដល់ជនជាតិនេះ ដោយសំដីទ្រង់ ហើយនឹងភាសាដទៃ។ ហើយ

នេះគឺជាអ្វីទាំងអស់។ សម្រាប់រឿងទាំងអស់នេះ ពួកគេនឹងមិនឮទេ។” យើង
ទទួលបានគំនិតបញ្ញាផ្ទាល់ខ្លួនរបស់យើង។ អូ តើវាល្អប៉ុណ្ណាក្នុងការស្នាក់នៅ
ពេញមួយថ្ងៃនៅលើវា។

204 នយោបាយពុករលួយ! គណបក្សប្រជាធិបតេយ្យ គណបក្សសាធារណរដ្ឋ
និងទាំងអស់គឺទាប។ តើវាជាអ្វី? វាជាក្រុមពុករលួយ។ មនុស្សគ្រប់រូបធ្វើការ
នៅក្នុងវា ដែលមិនបានកើតជាថ្មី គឺជាបស់អារក្ស។ អារក្សបាននិយាយថា
“នគរទាំងអស់នៅលើពិភពលោកជាកម្មសិទ្ធិរបស់ខ្ញុំ” ហើយព្រះយេស៊ូវមិនដែល
ជជែកជាមួយវាទេ។ ពិភពលោកត្រូវបានគ្រប់គ្រងដោយអារក្ស។ ហើយមនុស្ស
គ្រប់រូបដែលធ្វើការឱ្យរដ្ឋាភិបាល ប្រសិនបើគាត់មិនមែនជាគ្រីស្ទានទេ គាត់មកពី
អារក្សហើយធ្វើការឱ្យអារក្ស។ ប្រជាជាតិទាំងនេះនឹងធ្លាក់មកលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ
នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក នឹងមានសហស្សវត្សរ៍។

205 សូមមើលនៅទីនេះថ្ងៃនេះ តើពួកគេកំពុងធ្វើអ្វីឥឡូវនេះ។ ស្រែកដាក់ខ្ញុំអំពី
ការចំណាយប្រាក់ខ្លះសម្រាប់គ្រីស្ទាន ហើយចង់ឲ្យខ្ញុំជាប់ពន្ធនាគាររដ្ឋម្តែង
ពីបទចំណាយលុយដើម្បីធ្វើចលនាជំនឿ។ ហើយស្រាវីស្តី ស្រាបៀរ និងបារី
ចំណាយរាប់សិបលានដុល្លារក្នុងមួយឆ្នាំ ដើម្បីបង្កូចប្រទេសជាតិ។ ហើយខ្ញុំ
ព្យាយាមអធិប្បាយពីសេចក្តីសុចរិត ដោយឈរនៅមាត់ទ្វារនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ
ហើយបញ្ជូនខ្ញុំទៅមន្ទីរពិសោធន៍សម្រាប់វា។ ហើយយករបស់ដូចជាអាក្រក់
ទាប ឆ្កាត ឆ្កាត ហើយអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេសរសេរវាសម្រាប់កម្មវិធីទូរទស្សន៍
ដែលបង្កូចពិភពលោក បានបញ្ជូនស្ត្រីទៅឆ្កែ។ បណ្តាសាងដំបំផុតមួយរបស់
ប្រទេសមិនធ្លាប់មាន ហើយពួកគេទទួលបានជាមួយវា។ ពួកគេបញ្ជូនខ្ញុំទៅ
មន្ទីរពិសោធន៍ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ ដោយយកពីបើដុល្លារនៅទីនេះ—ដើម្បី
ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ ដែលមនុស្សផ្តល់ឱ្យខ្ញុំដើម្បីផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អជាមួយ។ ខ្ញុំមិនមែន
ជាអ្នកមានទេ ហើយខ្ញុំមិនអាចសរសេរវាចេញបានទេ។ ប៉ុន្តែពួកគេចង់បញ្ជូនខ្ញុំ
ទៅមន្ទីរពិសោធន៍ ទុកខ្ញុំរយៈពេលពីរឆ្នាំ ហើយការជំនុំជម្រះនឹងមកដល់ឆាប់ៗ
នេះ។ អូ ចោកទាប កខ្វក់ប៉ុណ្ណា! ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមមេត្តា។

206 ខ្ញុំនឹងនិយាយរឿងមួយនេះ ប្រហែលជានោះជាវិធីដែលព្រះមានមុនពេលទ្រង់
បញ្ជូនគ្រាប់បែកបរមាណូ។ អ្នកត្រូវតែធ្វើអ្វីខុស អ្នកដឹងទេ។ អ្នកត្រូវតែប៉ះអ្នកចាក់
ប្រេងតាំងរបស់ទ្រង់ម្តង សម្រាប់បទគម្ពីរដែលនេះ ក្រែងលោ...” កុំប៉ះអ្នករើស

តាំងរបស់ខ្ញុំ។” ហ្នឹងហើយ។ ដូច្នោះប្រសិនបើវាត្រូវយកវាដើម្បីនាំយកការជំនុំជំរះ ដូចជាវាបានធ្វើនៅក្នុងថ្ងៃរបស់ជានីយ៉ែលបូកន្លែងផ្សេងទៀត អនុញ្ញាតឱ្យវាមក។ ទូលបង្គំជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់។ ហ្នឹងហើយ។ អូ បាទ។

207 នយោបាយធ្លាក់ចុះ! ប្រជាជាតិអើយ ពុករលួយ! មែនហើយ មើល អី! ពួកគេនឹងដាក់ទាហានឱ្យស្លៀកខ្លឹតឡូវនេះ។ អូ ខ្ញុំអើយ! នយោបាយ សង្គ្រាម! នយោបាយគឺនៅទីបញ្ចប់។ មេដឹកនាំផ្តាច់ការគឺខុស។ នយោបាយ គឺខុស។ ហេតុអ្វីបានជាពួកគេមិននៅជាមួយស្តេចដែលកោតខ្លាចព្រះដូចជា ជាវីឌី? ព្រះអម្ចាស់ដ៏អស្ចារ្យនៃប្រទេសអង់គ្លេសបាននិយាយថា នៅពេលដែល —នៅពេលដែលលទ្ធិប្រជាធិបតេយ្យនេះត្រូវបានបង្កើតឡើង បាននិយាយថា “វាមិនអីទេឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែវានឹងមកដល់ពេលវេលា” គាត់បាននិយាយថា “វា នឹងគ្មានអ្វីសោះ។ វានឹងក្លាយជាទូកទាំងអស់ហើយគ្មានយុត្តាទេ។” ហើយគាត់ និយាយត្រូវ។ បាននិយាយថា “អ្នកនយោបាយឈរនៅលើប្រអប់សាប៊ូនៅគ្រប់ ជ្រុង គ្រប់ប្រភេទនៃអំពើអាក្រក់ដែលពុករលួយដល់រដ្ឋាភិបាល។” ហើយបុរស នោះនិយាយត្រូវ។ ពិតប្រាកដណាស់អ្វីដែលកំពុងកើតឡើង។

208 បុរសម្នាក់អាចចេញទៅទីនេះ ហើយឆ្លងកាត់ទីនេះហើយស្រវឹង ហើយហែ កអ្វីៗទាំងអស់ដែលគាត់ចង់ធ្វើ ហើយចុះទៅទីនោះ គាត់ស្គាល់គ្រប់គ្នា ដូច្នោះ គ្មានអ្វីនិយាយទេ។ អនុញ្ញាតឱ្យបុរសក្រីក្រ ឬនរណាម្នាក់មិនដឹង ព្យាយាមធ្វើ វា ហើយពួកគេត្រូវបានបញ្ជូនទៅមន្ទីរពិសោធន៍។ អំពើពុករលួយ ទាប កខ្វក់ សែសិបភាគរយនៃពួកគេជាអ្នកស្រឡាញ់ភេទដូចគ្នា។ គិតមើល សូដុមនិងកូម៉ូរ៉ា ម្តងទៀត! នៅទីនោះគឺជាក្រុមដែលសន្មត់ថាជាអ្នកកោតខ្លាចព្រះ។

209 ខ្ញុំ—ខ្ញុំឆ្ងល់ថា តើមានអ្វីកើតឡើងបន្ទាប់ នៅពេលដែលប្រធានាធិបតីបន្ទាប់ ចូលមក? ព្រះបានប្រទានឱ្យយើងនូវបុរសល្អម្នាក់ដែលកោតខ្លាចព្រះ គឺលោក ឌីវីត អែសិនហៅវ៉េ។ ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំ...មើលអ្វីដែលរឿងបន្ទាប់ចូលមក។ ហើយយើងប្រហែលជាមានកណ្តុរនៅពេលក្រោយ ប្រាកដណាស់។ ប៉ុន្តែមានការ មកដល់ “ជាធាតុដែលមិនស្គាល់យ៉ូសែប។” ចងចាំវា។ ខ្ញុំនឹងទៅដល់វាក្នុងពេល មួយរិនាទី។ នយោបាយពុករលួយ។ យើងដឹងហើយ។

210 សង្គ្រាមគឺនៅទីបញ្ចប់។ អូ ពួកគេគប់ដុំថ្មម្តងមួយៗ វាយក្បាលគ្នា ទៅវិញទៅមកដោយពូថៅថ្ម បន្ទាប់មកពួកគេបានបាញ់ធ្នូនិងព្រួញ។ បន្ទាប់មក

ពួកគេមានកាំភ្លើង បន្ទាប់មកកាំភ្លើងយន្ត បន្ទាប់មកប៉ែតសិបប្រាំបីនៅប្រទេស អាឡឺម៉ង់ ហើយកាំភ្លើងធំជាមួយយើង។ បន្ទាប់មកពួកគេបានគប់គ្រាប់បែក ដែនិងឧស្ម័នពុល។ ប៉ុន្តែពួកគេមានគ្រាប់បែកអ៊ីដ្រូសែនឥឡូវនេះ។ សង្គ្រាម គឺនៅទីបញ្ចប់។ ប្រជាជាតិនីមួយៗមានពួកគេ ដូច្នេះតើអ្នកនឹងធ្វើអ្វីឥឡូវនេះ? សូមអ្វីតែប្រជាជាតិតូចមួយសព្វថ្ងៃនេះ គ្រាន់តែគោះកេះ នោះជាអ្វីដែលពួកគេត្រូវ ធ្វើ ហើយនាងក៏ឡើងទៅ។ សង្គ្រាមគឺនៅទីបញ្ចប់។ ហី! អាម៉ែន។ សង្គ្រាមគឺ នៅទីបញ្ចប់។ នយោបាយគឺនៅទីបញ្ចប់។

211 ការអប់រំគឺនៅទីបញ្ចប់។ កំហុសអនីតិជនគឺនៅទីបញ្ចប់។ កុមារ គ្មានក្តីសង្ឃឹម សម្រាប់កុមារទេ ពួកគេឆ្លុត។ អ្នកមិនអាចគ្មានការអប់រំបានទេ។ អ្នកមិនអាចចុះ មកទីនេះនៅសាលាបានទេ ហើយមានកូនដែលមានការអប់រំ។ គាត់ជា—គាត់ជា កូននរកគុណនិងពីរដងជាងពេលគាត់ចេញមកក្រៅជាងពេលគាត់ចូល។ សូម ឱ្យគ្រូនិយាយអ្វីមួយអំពីវា គាត់នឹងត្រូវសម្លាប់។ ពួកគេនឹងបង្កើតជាកូសតូចមួយ ហើយចេញទៅទីនោះហើយបាញ់គ្រូ យកគាត់ចេញហើយចងគាត់។ យើងបាន បាត់បង់គ្រូពីរពាន់នាក់។ អូ ចាំបន្តិច ខ្ញុំជឿថាវាមានគ្រូពីរម៉ឺននាក់កាលពីឆ្នាំមុន។ ខ្ញុំមិនបន្ទោសពួកគេទេ។ ខ្ញុំក៏មិនចង់ធ្វើវាដែរ។ ឥឡូវនេះពួកគេបានចុះឈ្មោះ រាល់ពេល “ផ្តល់ការអប់រំនៅមហាវិទ្យាល័យដល់ក្មេងទាំងនេះ។” ពួកគេត្រូវការ វា ប៉ុន្តែអារក្សបានទទួលពួកគេ។ អារក្សបានទទួលពួកគេ។ ហើយវាមិនត្រឹមតែ ធម្មតាទេដែលចេញទៅក្រៅហើយអាក្រក់ និង—និង—ហើយយកច្រកចេញហើយ ព្យួរវានៅលើដើមឈើនៅយប់ហាឡូវីន ឬធ្វើរឿងតិចតួចដូចក្មេងធ្លាប់ធ្វើ ឬយកកង របស់កសិករហើយដាក់វានៅលើផ្លូវ មិនមែនបែបនោះទេ ប៉ុន្តែពួកគេឆ្លុត។ ពួកគេ ធ្វើអ្វីដែលឆ្លុត បាញ់អ្នក សម្លាប់អ្នក សម្លាប់អ្នក បំពុលអ្នក អ្វីទាំងអស់។ នោះគឺជា មនុស្សជំនាន់ក្រោយ។

212 ការបង្កើតកូនគឺនៅចុងបញ្ចប់ ភាពជាស្ត្រី ភាពជាម្តាយ។ ហេតុអ្វី ការ ពន្យារកំណើតត្រូវបានអនុវត្តនៅគ្រប់ទីកន្លែង ហើយសត្វឆ្កែតូចៗបានកើតឡើង។

213 សីលធម៌ គ្មានសីលធម៌ចំពោះវាទៀតទេ។ ស្ត្រី ស្លៀកពាក់អាក្រក់ មក តាមរយៈទូរទស្សន៍គ្រប់ប្រភេទនៃការក្លែងបន្លំរបស់មនុស្សអាក្រក់នៃហូលីវូដ វត្ត គ្រប់ប្រភេទ ម៉ូដ។ ទាំងអស់នៅចុងបញ្ចប់!

214 ការអប់រំគឺនៅទីបញ្ចប់។ នយោបាយនៅទីបញ្ចប់។ សង្គ្រាមគឺនៅទីបញ្ចប់។

អរិយធម៌គឺនៅទីបញ្ចប់។ រឿងទាំងអស់នោះគឺនៅទីបញ្ចប់។ ខ្ញុំអើយ តើយើងអាចធ្វើអ្វីបាន? តើមានអ្វីបន្ទាប់? យើងនៅចុងបញ្ចប់នៃអ្វីៗទាំងអស់។

215 ឥឡូវនេះជីវិតក្រុមជំនុំគឺនៅទីបញ្ចប់ ក្រុមជំនុំធម្មតា ក្រុមជំនុំ។ ឥឡូវនេះវាអាចនៅជាប់បន្តិច ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំខាងសាច់ឈាម ក្រុមជំនុំអេសាវ នាងបានមកដល់ទីបញ្ចប់ហើយ។ តើនាងកំពុងធ្វើអ្វី? ដឹកនាំនៅក្នុងសហព័ន្ធនៃព្រះវិហារដែលទីបំផុតនឹងចូលរួមជាមួយសាសនាអ្វីម៉្យាង ដើម្បីប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងសាសនាភាគលើក... ឬជាមួយសាសនាភាគលើកដើម្បីប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងលទ្ធិកុម្មុយនិស្ត។ សម្តេចប៉ាបចនកំពុងអំពាវនាវឱ្យក្រុមជំនុំទាំងអស់ត្រឡប់មកវិញហើយពួកគេនឹងធ្វើ។ ហើយពួកគេនឹងរួបរួមគ្នាតែមួយ ដូចអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល។

216 អ្នកនិយាយថា “ចាំបន្តិច បងប្រុសប្រាណហាំ។ អ្នកកំពុងចេញពីបន្ទាត់។” ប្រសិនបើខ្ញុំ ព្រះជាម្ចាស់បានសរសេរព្រះគម្ពីររបស់ទ្រង់ចេញពីបន្ទាត់។ អ្នកត្រូវតែជាមីកាយ៉ា លើករណីនេះ។

217 ម៉ឺរីស សេរូឡូបាននិយាយមកកាន់ខ្ញុំនៅយប់ផ្សេងទៀត បាននិយាយថា “តើមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទនៅឯណា? បងប្រុសប្រាណហាំ ជនជាតិយូដាគឺជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ម៉ឺរីស! ហើយអ្នក ជាសាសន៍យូដា?”

គាត់បាននិយាយថា “ពួកគេជាអ្នកស្អប់ព្រះដ៏អស្ចារ្យបំផុត។”

218 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ម៉ឺរីស កុំអី! ប្រាប់ខ្ញុំនៅក្នុងបទគម្ពីរដែលជាកន្លែងដែលមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទចេញពីក្រុងយេរូសាឡឹម។ មេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទចេញពីទីក្រុងរ៉ូមមិនមែនចេញពីប៉ារីសឡើយទេ?”

គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ មើល ខ្ញុំ...ពួកគេជាអ្នកស្អប់ព្រះ។”

219 “មែនហើយ តើព្រះមិនបានមានបន្ទូលថាទ្រង់ធ្វើឱ្យភ្នែករបស់ពួកគេខ្វាក់ដូច្នោះយើងអាចមានថ្ងៃមើលឃើញទេឬ? ប៉ុន្តែថ្ងៃរបស់យើងនឹងចប់ឆាប់ៗនេះ។”

220 គាត់បាននិយាយថា “អូ បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំមិនដែលគិតពីរឿងនោះទេ។” ឃើញទេ អ្នកនៅទីនោះ។

221 ឃើញទេ យើងនៅចុងបញ្ចប់។ ពិភពសាច់ឈាម ក្រុមជំនុំខាងសាច់ឈាម គឺនៅវា ទីបញ្ចប់។ សូមមើលពីរបៀបដែលវាកំពុងដឹកនាំនៅក្នុងសហព័ន្ធនៃ ព្រះវិហារ។ បងប្អូនរួមបានចូលទៅក្នុងពួកគេ។ ពេនទឹកស្អុតនៅក្នុងពួកគេ។ ពួកគេទាំងអស់រៀបចំដោយខ្លួនឯង។ ឃើញអ្នកចុះ ពួកកាណាន ទាំងអស់ ចុះក្រោមតាមរយៈវិញ្ញាណអេសាវទាំងនោះ មានជំនឿខ្លាំងណាស់ ហើយបាន រួមខ្លួនឯងជាមួយនឹងលោកិយ មិនមានការយល់ដឹងខាងវិញ្ញាណ មិនអាចយក ឈ្នះបាន មិនបានជ្រើសរើសពីព្រះ ឱ្យត្រូវបានហៅចេញនិងបំបែក។

222 អូ បើខ្ញុំគ្រាន់តែអាចធ្វើឲ្យវាដឹង តើពេលណាខ្ញុំអាចបញ្ជាក់ចុះទៅតាមផ្លូវខ្លះ! ពួកគេមិនឃើញវាទេ។ ពួកគេមានភ្នែកហើយពួកគេមើលមិនឃើញ ត្រចៀកនិង មិនអាចស្តាប់បាន។ អូ ហេតុអ្វីបានជាយើងរិលក្នុងព្រះវិញ្ញាណ? ឥឡូវនេះ សូម ស្តាប់រឿងនេះ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺនៅចុងបញ្ចប់។

223 ហើយក្រុមជំនុំខាងវិញ្ញាណគឺនៅចុងបញ្ចប់របស់វា។ នាងកំពុងមកដល់ ទីបញ្ចប់។ ឱព្រះអង្គអើយ! ក្រឡេកមើលត្រឡប់មកវិញនៅពេលដែលនាង បានចាប់ផ្តើមជាមួយលូធើ ញ៉ែចុះ ខាងវិញ្ញាណ។ បន្ទាប់មកជាមួយវេស លី មករកការរាប់ជាបរិសុទ្ធ។ បន្ទាប់មកជាមួយនឹងពេនទឹកស្អុត ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ហើយឥឡូវនេះនៅគ្រាចុងក្រោយ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគ្រីស្ទដូច្នោះនៅក្នុង ក្រុមជំនុំ វាកំពុងធ្វើការដូចគ្នាដែលទ្រង់បានធ្វើ ត្រលប់ទៅក្បាលរបស់វាម្តងទៀត ត្រៀមខ្លួនជាស្រេចសម្រាប់ក្រុមជំនុំនិងព្រះគ្រីស្ទដើម្បីរួម និងការយាងមករបស់ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ និងការរស់ឡើងវិញនៃមនុស្សស្លាប់។ យើងនៅគ្រាចុងក្រោយ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ: “ដូចនៅសម័យសូដុមដែរ កូនមនុស្សនឹងមកដល់។” តើអ្នកយល់ទេ?

224 សូមក្រឡេកមើលក្រុមជំនុំខាងសាច់ឈាម។ រកមើលកន្លែងដែលពួកគេនឹង ទៅឆ្ងាយនិងឆ្ងាយ។

225 សូមក្រឡេកមើលក្រុមជំនុំដែលពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ រង្គោះរង្គើទាំងអស់ មិនសមហេតុសមផលរបស់វា មកក្នុងព្រះវិញ្ញាណ (ជាការពិតណាស់ ភាគតិច) មកក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ប៉ុន្តែការផ្លាស់ប្តូរទៅកន្លែងបែបនេះរហូតដល់វាទៅដល់កន្លែង ដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចូលនាឆ្លងកាត់វា ធ្វើការតាមវិធីរបស់វា ត្រៀមខ្លួន ជាស្រេចដើម្បីទទួលព្រះអម្ចាស់របស់នាង ត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីទទួល

ព្រះអម្ចាស់របស់នាង។

226 ហើយពួកគេផ្សេងទៀតបានរៀបចំ ត្រឡប់ទៅក្នុងពិភពលោកវិញ បំបែកចេញ ត្រឡប់ទៅជាសហព័ន្ធវិញ ផ្លាស់ប្តូរទៅជាប្រធានសហព័ន្ធដ៏អស្ចារ្យមួយនៅ ក្រោមសាសនាកាតូលិក។ “ហើយមានរូបភាពមួយបានបង្កើតឡើងចំពោះ សត្វ។” រូបភាពមួយ “អ្វីមួយដូចវា។” សហព័ន្ធនៃព្រះវិហារដែលបង្កើតឡើង ដោយសាសនាកាតូលិក ពួកគេទាំងពីររួមគ្នាធ្វើការជាមួយគ្នា។ “តើអ្នកណាអាច ច្បាំងជាមួយសត្វនោះបាន?” ប្រាកដណាស់មិនមែនទេ។ របៀបដែលយើងអាច ឆ្លងកាត់វាអស់រយៈពេលជាច្រើនម៉ោង!

227 ឥឡូវនេះខ្ញុំសូមនិយាយរឿងនេះទៅកាន់អ្នក ហើយបន្ទាប់មកវានឹងដល់ពេល ដែលត្រូវបិទ។ វាជាខ្ញុំ...ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកថាវានឹងមានរយៈពេលយូរ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ គ្រាន់តែមានអារម្មណ៍យឺតយ៉ាវ។ នៅពេលដែលព្រះមានបន្ទូលរឿងទាំងនេះ ទ្រង់ មានបន្ទូលថា “ប្រាប់ពួកគេ។ និយាយវាចេញ។ កុំរក្សាសន្តិភាពរបស់អ្នកទៀត ទេ។ បង្ហាញវាដល់ពួកគេ។ ប្រសិនបើពួកគេមិនទទួលវាទេ នោះឈាមមិននៅលើ ដៃរបស់អ្នកទេ។” ម៉ោងគឺនៅទីនេះ។ ពេលវេលា វាឈានទៅមុខ។

228 ពិភពលោកគឺនៅចុងបញ្ចប់របស់វា។ វាមិនអាចឈរទៀតទេ។ សង្គ្រាមគឺ នៅទីបញ្ចប់។ អ្នកមិនអាចមានសង្គ្រាមទៀតទេ។ ប្រសិនបើអ្នកមានសង្គ្រាម វា នឹងមិនកើតឡើងទេ គ្រាន់តែទីមួយទាញគន្លឹះ នោះហើយជាវា។ នយោបាយវា រលួយហើយពួករលួយ។

229 ពិភពព្រះវិហារគឺមេតូឌីស្ទ បាទីស្ទ ព្រីសប៊ីដើររៀន ពេនទីកុស្ត។ “វាជា សត្វជ្រូកទៅនឿសភក់របស់វា ឆ្កែទៅរកកំអូតរបស់វាវិញ។” ត្រូវហើយ ពួកគេម្នាក់ៗ! ព្រះជាម្ចាស់ត្រាស់ហៅ ចេញពីអំពើពុករលួយនោះ ក្រុមជំនុំដែលត្រូវបាន ជ្រើសរើស។ នោះជាការពិត។ អេសាវ ពួកគេបាននិយាយថា “យើងជាក្រុមជំនុំ!” ខ្ញុំមិនសង្ឃឹមទេ។ យ៉ាកុបជាឪពុករបស់អេសាវផងដែរ ត្រឹមត្រូវហើយ ដូច្នោះ ប៉ុន្តែ —ប៉ុន្តែ...ខ្ញុំមានន័យថា អ៊ីសាកជាឪពុករបស់អេសាវ ហើយយ៉ាកុបជាបងប្រុស របស់គាត់ជាមួយគាត់។ ប៉ុន្តែម្នាក់បានតបស្នងចំពោះសិទ្ធិកូនច្បង ម្នាក់ទៀត ស្តាប់វា។ ម្នាក់បានឮ ទទួលស្គាល់ និងធ្វើសកម្មភាព។ ម្នាក់ទៀតនិយាយថា “អូ ដរាបណាខ្ញុំទៅព្រះវិហារហើយធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ តើវាខុសគ្នាយ៉ាងណា?” ហ្នឹងហើយ។ ឥឡូវនេះនៅក្នុង...

230 ខ្ញុំនិយាយដូច្នោះ នៅចុងបញ្ចប់ ការកត់សម្គាល់មួយទៀត។ ក្រុមជំនុំពិត មានច្រើនណាស់ដែលត្រូវរស់នៅឥឡូវនេះ។ អូ វាគួរតែជាពេលវេលាដ៏រីករាយ សម្រាប់ក្រុមជំនុំពិត សម្រាប់ក្រុមជំនុំពិត សម្រាប់ក្រុមជំនុំដែលបានជ្រើសរើស នៅពេលដែលអ្នកដឹងនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នកថាអ្នកបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ ទៅកាន់ជីវិត ពេលអ្នកក្រឡេកមើលខ្លួនឯង ហើយមើលជីវិតរបស់អ្នក ហើយ ឃើញថាអ្វីៗទាំងអស់នៃលោកិយបានកន្លងផុតទៅ ថាអ្នកបានក្លាយជាមនុស្ស ថ្មី។ ស្តាប់ឥឡូវនេះ នៅក្នុងការបញ្ចប់ យ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់។ អ្នកដឹងថាអ្នក បានឆ្លងកាត់ ជីវិតរបស់អ្នកបញ្ជាក់វា “ដោយផលផ្ទៃរបស់ពួកគេអ្នកនឹងស្គាល់ ពួកគេ។” គោលបំណងទាំងមូលរបស់អ្នកគឺព្រះគ្រីស្ទ។ អ្នកកំពុងស្វែងរកទ្រង់ យាងមកនៅពេលណាក៏បាន។ អ្នកដើរក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ អ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់។ អ្នកឃើញទ្រង់ធ្វើការតាមរយៈអ្នក។ គ្មានអ្វីដែលអ្នកចង់ធ្វើទេ ប៉ុន្តែទ្រង់គ្រាន់តែធ្វើ វា ទ្រង់ផ្ទាល់។ អូ ដល់ពេលហើយ!

231 រឿងខ្ញុំពីសិល្បករដែលបានទៅទីក្រុងរ៉ូម ដើម្បីរៀនធ្វើជាសិល្បករម្នាក់។ ពួកគេបានកត់សម្គាល់ឃើញគាត់។ គាត់ខុសពីក្មេងប្រុសនិងក្មេងស្រីអាមេរិក ដទៃទៀត និងអ្វីដែលបានទៅទីនោះដើម្បីក្លាយជាសិល្បករ និងមកពីជុំវិញ ពិភពលោក។ យុវជនម្នាក់នេះពូកែ។ គាត់ជាមនុស្សល្អម្នាក់ ហើយពួកគេបាន កត់សម្គាល់។ ពួកគេនឹងមានពិធីជប់លៀងធំៗ ហើយចុះទៅទីនោះ និងរបៀប ដែលពួកគេធ្វើនៅទីក្រុងរ៉ូម គ្រាន់តែស្រវឹងដូចដែលពួកគេអាចធ្វើបាន។

232 ខ្ញុំបាននៅទីនោះ ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ ហើយបានឃើញពួកគេ។ ចេញទៅតាមផ្លូវ បុរសនិងស្រ្តី ហើយបន្ត។ សូម្បីតែនៅក្នុងឧទ្យានក៏ដោយ មានកិច្ចការផ្លូវភេទ នៅក្នុងឧទ្យាន បើកចេញដោយបើកចំហ មិនយកចិត្តទុកដាក់ ប្រទេសអង់គ្លេស ផងដែរ ពួកគេទាំងអស់ដែលនៅសល់។ ឃើញទេ? នោះមិនអាក្រក់ជាងនៅទីនេះ ទេ។ គ្រាន់តែរឿងដូចគ្នានៅទីនេះ គ្រាន់តែជាការអាក្រក់ គ្រាន់តែបិទបាំងវាបន្តិច បន្តួចទៀតនៅទីនេះ គណនីរបស់ប៉ូលីសនិងរឿង។ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែគួរឱ្យរន្ធត់!

233 មែនហើយ ក្មេងម្នាក់នេះ គាត់បានរក្សាខ្លួនគាត់ឱ្យនៅឆ្ងាយពីវា។ នៅពេល ដែលពួកគេទៅជប់លៀង គាត់បានអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេទៅ ប៉ុន្តែគាត់កំពុងរៀនដើម្បី ក្លាយជាសិល្បករ។ ដូច្នោះ ថ្ងៃមួយអ្នកថែរក្សាចាស់ម្នាក់ ដែលជាគ្រិស្តានម្នាក់ដែល នៅជុំវិញ—សារមន្ទីរ សាលសិល្បៈ គាត់បាននិយាយថា—គាត់បាននិយាយថា

“ចូរដើរត្រង់ កូនប្រុស។ តោះដើរលេង ខ្ញុំចង់និយាយជាមួយអ្នកបន្តិច។”

គាត់បាននិយាយថា “មិនអីទេ។”

234 ដូច្នោះ ពួកគេបានដើរឡើងលើភ្នំ ហើយពួកគេទាំងពីរដោយដៃរបស់ពួកគេ នៅពីក្រោយពួកគេ ដើរឡើងលើភ្នំ។ ព្រះអាទិត្យកំពុងលិច។ ដូច្នោះហើយ បុរស ចំណាស់បាននិយាយទៅកាន់សិល្បករវ័យក្មេងថា “កូនប្រុស អ្នកជាជនជាតិ អាមេរិក។”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ។”

235 គាត់បាននិយាយថា “អ្នកមកទីនេះដើម្បីទទួលបានការអប់រំសិល្បៈ។ ខ្ញុំ គិតថាអ្នកមានបំណងធ្វើឱ្យការងារជីវិតរបស់អ្នកក្លាយជាសិល្បករ។”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមានគម្រោងធ្វើវា បាទ។”

បាននិយាយថា “ខ្ញុំយល់ថាអ្នកជាគ្រីស្ទាន។”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំជាគ្រីស្ទាន។”

236 គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ មានរឿងមួយដែលខ្ញុំចង់សួរអ្នក។ ខ្ញុំ បានសួរអ្នកផ្សេងទៀត។ ពួកគេនិយាយថាពួកគេជាគ្រីស្ទានផងដែរ។” គាត់ បាននិយាយថា “អ្វីដែលធ្វើឱ្យអ្នកខុសគ្នាដូច្នោះ? តើអ្វីដែលធ្វើឱ្យអ្នកខុសពី ក្មេងប្រុសផ្សេងទៀតមកពីអាមេរិក និងក្មេងស្រីទាំងនេះមកពីអាមេរិក? តើអ្វីដែល ធ្វើឱ្យអ្នកមានភាពខុសគ្នាខ្លាំង ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នានៅតែនិយាយថាអ្នកជា ‘គ្រីស្ទាន’?”

គាត់បាននិយាយថា “លោក អ្នកឃើញរបៀបដែលព្រះអាទិត្យកំពុងរះ?”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំឃើញ។”

237 គាត់បាននិយាយថា “ផ្លូវឆ្លងកាត់មហាសមុទ្រ នៅក្នុងរដ្ឋមួយនៅញូវ អង់គ្លេស នៅក្នុងទីក្រុងមួយនៅក្នុងរដ្ឋនោះ ហើយនៅក្នុងផ្ទះមួយនៅក្នុងទីក្រុង នោះ មានក្មេងស្រីម្នាក់ដែលខ្ញុំបានសន្យាថាខ្ញុំនឹងរស់នៅស្មោះត្រង់។” គាត់បាន និយាយថា “នោះហើយជាគំនិតរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីទទួលបានការអប់រំសិល្បៈរបស់ខ្ញុំ ហើយត្រលប់ទៅក្មេងស្រីដែលរស់នៅស្មោះត្រង់ចំពោះខ្ញុំវិញ។” គាត់បាននិយាយ ថា “នោះជារបៀបដែលខ្ញុំរស់នៅអ្វីដែលខ្ញុំធ្វើ។”

238 អូ បងប្អូនប្រុសស្រី អ្នកប្រហែលជាឆ្ងល់ថាហេតុអ្វីបានជាយើងមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលគេហៅយើង។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលពួកគេនិយាយទេ។

239 ខ្ញុំកំពុងឈរជាមួយប្រឡូដកាលពីថ្ងៃមុន នៅសានជូរអាស ពីរតូរីកូ កំពុងសម្លឹងមើលសមុទ្រ ហើយបានកត់សម្គាល់ ថ្មប៉ប្រះទឹកផ្កាថ្មដែលមានចម្ងាយកន្លះម៉ាយ លឺពួកគេរលកធំបានបំបែក។ គាត់បាននិយាយថា...ហ្វូមីងហ្គោដើរនៅក្នុងសួនច្បារជាដើម។ ខ្ញុំបាននិយាយថា...គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ នេះគឺដូចជាស្ថានសួគ៌។”

240 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែសមុទ្រនឹងស្ងប់ស្ងាត់នៅទីនោះ បងប្រុស។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅឆ្លងកាត់សមុទ្រ មានកន្លែងជាក់លាក់មួយហៅថាឋានសួគ៌ មានម្នាក់ហៅថាព្រះយេស៊ូវ នៅស្ថានសួគ៌នេះ ដែលនៅថ្ងៃមួយទ្រង់បានយកអំពើបាបរបស់ខ្ញុំចេញ។ ហើយខ្ញុំបានសន្យានឹងទ្រង់ថាខ្ញុំនឹងរស់នៅស្មោះត្រង់នឹងទ្រង់ ខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វីដែលទ្រង់ចង់ឱ្យខ្ញុំធ្វើ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំមិនខ្មាស់អៀនចំពោះដំណឹងល្អរបស់ទ្រង់ វាជាអំណាចនៃព្រះចំពោះសេចក្តីសង្គ្រោះ។” នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យគ្រីស្ទានរស់នៅខុសគ្នា។ គាត់គឺខុសគ្នាព្រោះគាត់មានអ្វីមួយដើម្បីរស់នៅខុសគ្នា។

សូមឱ្យយើងអានក្បាលបន្តិច។

241 មិត្តដែលខកចិត្តរបស់ខ្ញុំ ព្រឹកនេះ តើអ្នកមានអ្វីប្លែកដើម្បីរស់នៅទេ អ្វីមួយដែលនាំអ្នកចេញពីលោកិយ អ្វីដែលមានន័យសម្រាប់អ្នកជាងលោកិយទាំងមូល គឺដើម្បីរស់នៅសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ? បើអ្នកមិនបានទទួលវា ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនទទួលវាឥឡូវនេះ។ កុំទៅព្រះវិហារហើយនិយាយថា “ខ្ញុំចង់ក្លាយជាមនុស្សល្អ។” កុំធ្វើដូច្នោះ។ អ្នកចង់ក្លាយជាគ្រីស្ទាន។ អ្នក ប្រសិនបើមានអ្វីមួយតែងតែនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ដោយប្រាប់អ្នកថា “អ្នកមិនត្រឹមត្រូវទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកត្រឹមត្រូវ។” អ្នកតែងតែប្រាថ្នាចង់ក្លាយជាអ្វីដែលអ្នកមិនមែនជាអ្នកឥឡូវនេះ តើអ្នកមិនដឹងថាជាព្រះហោអ្នកទេឬ? កុំបែរខ្នងដាក់វា។ “ដ្បិតបើអ្នកធ្លាប់បានបំភ្លឺហើយមានឱកាស ហើយបដិសេធជាជាលើកចុងក្រោយរបស់អ្នក គ្មានយញ្ញបូជាសម្រាប់បាបទៀតទេ។” កុំនៅជាមួយអេសាវ។

242 មកជាមួយយ៉ាកុប ដោយមិនគិតពី...ដោយមិនគិតពីអ្វីដែលអ្នកនឹងត្រូវចំណាយ។ ប្រសិនបើវាត្រូវបង់ថ្លៃផ្ទះរបស់អ្នក ប្រសិនបើវាចំណាយលើការងារ

របស់អ្នក ប្រសិនវាត្រូវបង់ថ្លៃប្តីរបស់អ្នក វាចំណាយលើប្រពន្ធរបស់អ្នក ប្រសិនបើ វាចំណាយលើកូនរបស់អ្នក ប្រសិនបើវាចំណាយអ្វីក៏ដោយ ទទួលបានសិទ្ធិ ពីកំណើត! នោះហើយជាអ្វីដែលរាប់។ ហើយប្រសិនបើអ្នកមានអារម្មណ៍បែប នោះ ព្រឹកនេះ ហើយចង់បានសិទ្ធិកូនច្បងនេះ! ខ្ញុំមិនអាចផ្តល់ឱ្យអ្នកបានទេ។ ព្រះអាច ហើយទ្រង់គឺជាអ្នកដែលនិយាយទៅកាន់អ្នក។ តើអ្នកគ្រាន់តែលើកដៃ ឡើងនិយាយថា “អធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ បងប្រុសប្រាណាហាំ។ សិទ្ធិកូនច្បងនោះខ្ញុំ ចង់បាន។” ព្រះប្រទានពរអ្នកនៅគ្រប់ទីកន្លែង។ “សិទ្ធិកូនច្បងនោះ ខ្ញុំចង់បាន។”

243 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង ទូលបង្គំសូមអរព្រះគុណដល់ទ្រង់ ជាព្រះដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ និងបរិសុទ្ធបំផុត សម្រាប់គ្រប់ទាំងសេចក្តីល្អ និងសេចក្តី មេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ចំពោះកូនប្រុសស្រីរបស់មនុស្ស។ ហើយយើងដឹងថាយើង នៅគ្រាចុងក្រោយ គ្មានអ្វីអាចបន្តយូរទៀតទេ។ យើងកំពុងរង់ចាំពេលវេលាខ្លី ដូចជានៅសម័យលោកណូអេ ការអត់ធ្មត់របស់ព្រះ នៅពេលដែលទូកធំកំពុង ត្រូវបានរៀបចំ នៅពេលដែលមានតែព្រលឹងប្រាំបីនាក់ប៉ុណ្ណោះដែលត្រូវបាន សង្គ្រោះ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “វានឹងកើតឡើងនៅពេលបុត្រមនុស្សយាងមក។ ការអត់ធ្មត់របស់ព្រះ មិនចង់ឱ្យនរណាម្នាក់ត្រូវវិនាសឡើយ ប៉ុន្តែដើម្បីឱ្យមនុស្ស ទាំងអស់បានប្រែចិត្ត។”

244 ហើយថ្ងៃនេះនៅក្នុងអគារនេះ មានបុរសនិងស្ត្រីលើកដៃឡើង ក្មេងប្រុសនិង ក្មេងស្រី ទាំងចាស់ទាំងក្មេង បានលើកដៃឡើង ហើយនិយាយថា “មានអ្វីមួយ កំពុងទាញខ្ញុំ។” ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមកុំឱ្យគេបដិសេធឡើយ។ សូមឱ្យពួកគេ លក់ការអប់រំរបស់ពួកគេ សូមឱ្យពួកគេលក់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលពួកគេមាន។ ដូចជា អ្នកដែលបានរកឃើញគុជដ៏អស្ចារ្យ វាជាគុជដ៏អស្ចារ្យ វាជាគុជដ៏អស្ចារ្យបំផុត ហើយគាត់បានលក់កូនកូចរបស់គាត់ទាំងអស់ ដើម្បីគាត់អាចទិញគុជដ៏អស្ចារ្យ ដ៏គួរឱ្យកត់សម្គាល់នេះ។ សូមឱ្យពួកគេលក់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលពួកគេទទួលបានពី ពិភពលោកនៅព្រឹកនេះ ប្រជាប្រិយភាពរបស់ពួកគេទាំងអស់នៃពិភពលោក។

245 ស្ត្រីទាំងនេះអង្គុយនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ពួកគេជាច្រើនដែលបានឮ ដំណឹងល្អបានអធិប្បាយជាច្រើនដង ហើយនៅតែចូលទៅក្នុងពិភពលោក ហើយ ម៉ូដដូចពិភពលោក ហើយស្លៀកពាក់ដូចពិភពលោក ហើយទៅពិធីដប់លៀង និងអ្វីដែលលោកិយ ទទួលយករបស់ខាងលោកិយ ហើយធ្វើដូចជាលោកិយ

ហើយប្រើរបស់នៃលោកិយ។ ឱព្រះអង្គអើយ សូមឲ្យពួកគេខ្មាស នៅព្រឹកនេះ។ ប្រសិនបើមានក្តីសង្ឃឹមនៅក្នុងពួកគេទាំងអស់ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមបើកវានៅថ្ងៃនេះ។ សូមឱ្យនេះជាពេលវេលា។

246 ហើយបុរសទាំងនេះនៅទីនេះ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអាណិតមេត្តាពួកគេ។ ពួកគេជាច្រើននៅតែដើរចេញក្នុងលោកិយ នៅតែចង់បាននិងរីករាយនឹងរឿងលោកិយ អំពើបាប ការដក់បារី ការដឹកស្រា ភេសជ្ជៈដែលអាចទាក់ទងគ្នាបានស្រាបៀរតិចតួចនៅចំហៀង ឬ—ឬអ្វីមួយដូចនោះ ឬនឹងតណ្ហា ហើយពួកស្ត្រីវ័យក្មេងស្លៀកពាក់កខ្វក់។ ហើយសាកសពដែលពួកគេកំពុងមើលនៅតាមផ្លូវ ហើយពួកគេស្ទើរតែរត់តាមមនុស្សដើម្បីមើលពួកគេ ដោយហៅខ្លួនឯងថាជាគ្រីស្ទាន។

ហើយដឹងថាទម្រង់នៃរាងកាយរបស់ស្ត្រីនោះ ប្រហែលជាក្នុងរយៈពេលម្ភៃបួនម៉ោង នឹងត្រូវលូយនៅក្នុងផ្នូរ សត្វល្អិតនិងដង្កូវវារតាមពួកវាវាងនិងបង្កើតជានាវានៃរាងកាយរបស់នាង ហើយព្រលឹងរបស់នាងនៅក្នុងនរកអារក្ស សម្រាប់របៀបដែលនាងរស់នៅ។ ហើយនាងនៅតែលាបបបូរមាត់តូចរបស់នាង ហើយញញឹមនិងសើចដាក់អ្នក។

247 ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមមេត្តាដល់ពួកគេជាក្រុមជំនុំ។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមកុំឲ្យពួកគេបាត់បង់ឡើយ។ សូមមេត្តានិងបញ្ជូនមេត្តា។ ផ្តល់ឱ្យពួកគេម្នាក់ៗ ព្រះអម្ចាស់។ មានតែព្រះអង្គទេដែលអាចផ្តល់ពរជ័យនេះ។ ហើយប្រសិនបើទ្រង់បានហៅពួកគេទៅកាន់ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច សូមឲ្យចិត្តរបស់ពួកគេបើកឡើង ហើយពួកគេទុកអ្វីៗទាំងអស់នៅព្រឹកនេះ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេនឹងទទួលបានវា។ ផ្តល់វា ព្រះបិតា។

248 ហើយឥឡូវនេះ សូមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកក្នុងការប្រជុំនេះ សម្រាប់អ្នកជំងឺនិងអ្នករងទុក្ខ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សមើលឃើញថាសារនេះត្រូវបានអធិប្បាយនៅព្រឹកនេះ ថាការយាងមកនិងអ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺនៅចុងបញ្ចប់ ហើយសូមអ្វីតែព្រះយេស៊ូវធ្វើការនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ សូមឲ្យវាកើតឡើងឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់ ដែលទ្រង់អាចយកមនុស្សទាំងនេះទៅក្នុងដែររបស់ទ្រង់។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេឃើញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធច្រើការ ធ្វើចលនាក្នុងចំណោមប្រជាជន សូមឲ្យវាត្រូវបានបញ្ជាក់ សារដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយ ថាយើងនៅ

គ្រាចុងក្រោយ។ ហើយសូមឲ្យពួកគេឮ។ ពួកគេបានឮ ហើយសូមឲ្យពួកគេ
ទទួលស្គាល់ព្រះយេស៊ូវដែលនោះ របៀបដែលទ្រង់បានធ្វើនៅក្នុងថ្ងៃរបស់ទ្រង់
ទ្រង់នៅទីនេះធ្វើវាតាមរយៈក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ហើយបន្ទាប់មក
សូមឱ្យពួកគេធ្វើសកម្មភាពដោយផ្តល់ជីវិតនិងរូបកាយរបស់ពួកគេនិងព្រលឹងនិង
វិញ្ញាណដល់ទ្រង់។ ទូលបង្គំថ្វាយពួកគេដល់ទ្រង់ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

249 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងអគារដែលមនុស្សនៅ ខ្ញុំបានផ្ញើប៊ីលីនៅព្រឹកនេះដើម្បីចែក
កាតអធិស្ឋាន។ គាត់...[កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដ។]

250 តើអ្នកឈឺ ហើយខ្វះខាតទេ? ប្រសិនបើព្រះនឹងបើកសម្តែងដល់ខ្ញុំ ដូចជា
ទ្រង់បានធ្វើស្ត្រីនៅអណ្តូង ហើយប្រាប់ខ្ញុំពីបញ្ហារបស់អ្នក ឬអ្វីមួយអំពីអ្នក ដែល
អ្នកដឹងថាខ្ញុំមិនដឹង តើវានឹងធ្វើឱ្យអ្នកមានជំនឿដើម្បីជឿព្រះទេ? តើវានឹងធ្វើឱ្យអ្នក
ផ្សេងទៀតមានជំនឿទេ? តើនេះជាការជួបគ្នាលើកដំបូងរបស់យើងទេ? [បងស្រី
និយាយថា “ទេ។”—អដ។] អូ អ្នកបានឃើញខ្ញុំពីមុន ប៉ុន្តែខ្ញុំជាមនុស្សចម្លែក
សម្រាប់អ្នក។ តើវាត្រូវទេ? មិនអីទេ សូមព្រះអម្ចាស់ជាព្រះប្រទាននូវសំណើរបស់
អ្នក។

251 ឥឡូវនេះ តើវាពិតឬអត់? អូ ខ្ញុំអើយ! អំពាវនាវដល់សាសនាបញ្ជារបស់អ្នក។
“បាលីម” បាននិយាយថា “តើគាត់នៅឯណា?” អេលីយ៉ានៅលើភ្នំកើមែលបាននិ
យាយថា “តើបាលីមនៅឯណា? កន្លែងណា? ដាស់គាត់ឡើង។” អ្នកមិនចាំបាច់
ដាស់ព្រះយេស៊ូវទេ។ ទ្រង់ភ្ញាក់គ្រប់ពេល។ ទ្រង់មានវត្តមាន មិនធ្លាប់មាន រស់នៅ
មិនធ្លាប់មាន ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ អាម៉ែន។ ព្រះ
នៅតែជាព្រះ។

252 អ្នកជឿថាបញ្ហារបេះដូងរបស់អ្នកនឹងចាកចេញពីអ្នក ហើយអ្នកនឹងជា
សះស្បើយ? អ្នកមិនមែនមកពីទីនេះទេ។ អ្នកត្រលប់ទៅឡើងវិញវិញហើយ
ប្រាប់មនុស្សពីរឿងដ៏អស្ចារ្យដែលព្រះអម្ចាស់បានធ្វើចំពោះអ្នក។ ឃើញទេ?

253 វាឡើងលើកំពូលនៃមនុស្ស ដែលមិនដែលទទួលបានវា។ ក្រុមជំនុំបន្តផ្ទាល់
នឹងចាប់យកវា យ៉ាងឆាប់រហ័ស ហើយដឹងថាវាមានរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅ
ទីនេះ។

254 មាននរណាម្នាក់ត្រលប់មកទីនេះលើកដៃឡើង។ តើអ្នកមែនទេ ស្ត្រី? តើ

អ្នកជឿថាព្រះអាចប្រាប់ខ្ញុំពីបញ្ហារបស់អ្នកបានទេ? ចាស់...

255 បងប្រុសនៅទីនោះនៅចុងបញ្ចប់ ខ្ញុំជឿថាគាត់បាននិយាយកាលពីមួយ
រយៈមុនថា...ជឿទេបងប្អូន? [បងប្រុសនិយាយថា “បាទ។”—អេដ។] អ្នកយល់
ទេ? បន្ទាប់មកបញ្ហាស្បែកនឹងចាកចេញពីអ្នក អ្នកនឹងមិនអីទេ។ តើអ្នកជឿទេ?
តើអ្នកទទួលយកវាជាការជាសះស្បើយទេ? លើកដៃឡើង អ្នកធ្វើ។ ឃើញទេ?
អូ-ហូ។ ត្រូវហើយ។ គាត់ជាមនុស្សចម្លែកសម្រាប់ខ្ញុំ។ អ្នកដឹងទេ ជាត។

256 ស្ត្រីម្នាក់សម្លឹងមើលទីនោះ អធិស្ឋាន មើលមកខ្ញុំ និយាយថានាងជា
មនុស្សចម្លែក។ តើអ្នកជឿថាសម្ពាធឈាមខ្ពស់នឹងចាកចេញពីអ្នកទេ? ត្រូវហើយ
មែនទេ? លើកដៃឡើងបើនោះជាការត្រឹមត្រូវ។ មិនអីទេ មានជំនឿលើព្រះ។

តើអ្នកឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ?

257 ចុះអ្នកទាំងអស់គ្នាដែលស្គាល់ខ្ញុំ? អ្នកមានអ្វីមួយនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។
លើកដៃឡើង។ ជាច្រើនអ្នក! ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេ វាត្រូវតែមក។ អ្នកដឹងទេ វាជា
ជំនឿរបស់អ្នក។

258 ចចហ្គីប្រ៊ីស ខ្ញុំឃើញនាងអង្គុយនៅទីនោះ។ អ្នកតែងតែព្យាយាមស្វែងរក
អ្វីមួយសម្រាប់នរណាម្នាក់ ចច។ អ្នកបានជាសះស្បើយដោយជំងឺមហារីក។ គ្មាន
សំណួរនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។ ថ្ងៃដែលអ្នកមករោងឧបោសថនេះ ហើយដើរចេញ
ពីទ្វារនោះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកសណ្ឋិតលើខ្ញុំ ហើយប្រាប់អ្នកពីទង្វើ
មួយចំនួនដែលគ្មាននរណាម្នាក់នៅលើលោកនេះដឹងក្រៅពីអ្នក និងព្រះ និង
មនុស្សម្នាក់ទៀត។ តើវាត្រូវទេ? ហ្នឹងហើយ។ អ្នកជឿខ្ញុំ មែនទេ ចច? អ្នកមាន
អ្វីមួយនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ចច។ អ្នកជឿថាព្រះអាចប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្ត
របស់អ្នក?

តើនោះនឹងធ្វើឱ្យអ្នកផ្សេងទៀត មនុស្សដែលស្គាល់ខ្ញុំជឿទេ?

259 ខ្ញុំស្គាល់ចច ប៉ុន្តែនាងកំពុងគិតអំពីអ្វីមួយ។ នាងមានមនុស្សពីរនាក់ ដែល
នៅឆ្ងាយពីទីនេះ នាងកំពុងអធិស្ឋាន។ ពួកគេទាំងពីររស់នៅកូរីដូន។ ហ្នឹងហើយ។
ហើយនាងមានមនុស្សម្នាក់នៅទីនេះ ជាបុរសម្នាក់ដែលនាងកំពុងអធិស្ឋានឲ្យ
នៅទីនោះនៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យ។ ហើយអ្នកកំពុងអធិស្ឋាន មិនមែនច្រើនសម្រាប់
ការព្យាបាលរបស់គាត់ទេ ប៉ុន្តែជាការសង្គ្រោះនៃព្រលឹងរបស់គាត់។ នោះហើយ

ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ត្រូវទេ ចច? នោះពិតជា ត្រឹមត្រូវ។

260 មាននរណាម្នាក់ត្រឡប់ទៅទីនោះបានលើកដៃឡើង ត្រឡប់មកវិញ ត្រឡប់មកវិញនៅទីនេះ។ អ្នក ចុះអ្នកវិញ? តើអ្នកនឹងលើកដៃអ្នកទេ អ្នកជា មនុស្សចម្លែកសម្រាប់ខ្ញុំ? បុរសម្នាក់អង្គុយនៅទីនេះសម្លឹងមកខ្ញុំ ខ្ញុំមិនស្គាល់ អ្នកទេ។ តើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាហោរារបស់ព្រះ ជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះទេ? អ្នកជឿ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អ្វីដែលខ្ញុំបានប្រាប់គឺជាសេចក្តីពិត? តើអ្នកជឿទេ? ប្រុងប្រុស និយាយថា “បាទ។”—អដង្ស ប្រសិនបើអ្នកនឹងជឿ អ្នកមាន...នោះជារឿង តែមួយគត់ដែលអ្នកមាន ព្រោះអ្នកកំពុងរងទុក្ខជាមួយនឹងជំងឺមហារីក។ នោះ ជាការត្រឹមត្រូវ។ អ្នកមិនមែនមកពីទីក្រុងនេះទេ។ អ្នកមកពីញូវអាល់បាន។ នោះ ជាការត្រឹមត្រូវ។ ហើយអ្នកមានជំងឺមហារីក។ ប្រសិនបើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្ត អ្នកនឹងបានជាសះស្បើយ។ តើអ្នកនឹងទទួលយកវាទេ? លើកដៃឡើង។ សូម ថ្វាយព្រះពរដល់ព្រះអម្ចាស់។

261 ខ្ញុំជឿថា ស្ត្រីនោះនៅទីនោះដែលមានម្នាក់ពណ៌សនៅជុំវិញក្បាលរបស់នាង ស្ត្រីស្បែកពណ៌បានលើកដៃរបស់នាង។ ខ្ញុំមិនទាន់មានអ្នកលាបពណ៌នៅឡើយ ទេ។ តើអ្នកជឿទេ ស្ត្រី? មិនអីទេ លោក ជឿដោយអស់ពីចិត្ត។ អ្នកមានបញ្ហា បេះដូង ជំងឺក្រពះ ផលវិបាក។ មាននរណាម្នាក់នាំអ្នកមកទីនេះនៅព្រឹកនេះ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ត្រូវហើយ មែនទេ ស្ត្រីអើយ? បើត្រឹមត្រូវ សូម គ្រវីកន្សែងដៃដែលអ្នកមាននៅក្នុងដៃរបស់អ្នក ដូច្នោះមនុស្សឃើញ។ ខ្ញុំមិនដែល ឃើញស្ត្រីនោះនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំទេ។

262 តើអ្នកបានលើកដៃរបស់អ្នកទេ? តើខ្ញុំជាមនុស្សចម្លែកសម្រាប់អ្នកទេ? ហើយ អ្នកជាមនុស្សចម្លែកសម្រាប់ខ្ញុំ។ អ្នកជឿថាព្រះស្គាល់ខ្ញុំ ឬព្រះស្គាល់អ្នក? អ្នកជឿ ថាទ្រង់អាចប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក? អ្នកកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់ នរណាម្នាក់។ វាជាឪពុករបស់អ្នក មានបញ្ហាបេះដូង។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ហើយអ្នកកំពុងស្វែងរកពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ព្រះបន្ទូល របស់ព្រះអម្ចាស់។

បើអាចជឿ!

263 ចុះស្ត្រីតូចដែលលើកដៃរបស់នេះ អ្នកជឿទេ? បញ្ហារបស់អ្នកគឺកន្ទួលនៅលើ

ដែររបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែអ្នកកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់ចៅ។ ហ្នឹងហើយ។ ក្មេងគឺមិនធម្មតាទេ។ នោះជាការពិត។ មែនទេ ស្ត្រីអើយ? អ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តសម្រាប់វា។

នៅពេលដែលខ្ញុំនិយាយថា “កូន។” រង់ចាំបន្តិច។ អូ អ្នកនៅទីនោះ។ កូនប្រុសរបស់អ្នកមានគ្រោះថ្នាក់ចរាចរណ៍ ពិការ។ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ ស្ត្រីអើយ ប៉ុន្តែវាជាការពិត។ បើត្រឹមត្រូវ សូមលើកដៃឡើង។

264 ឥឡូវនេះ តើអ្នកណានៅទីនេះ? តើវាជានរណា? វាមិនមែនជាខ្ញុំទេ។ តើខ្ញុំអាចធ្វើវាដោយរបៀបណា? កុំស្តីកន្តែងព្រះវិញ្ញាណ រឿងខាងវិញ្ញាណ។ វាជាព្រះនៅទីនេះ! ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលអ្នកចង់បាន តើអ្នកជឿវាឥឡូវនេះទេ? តើអ្នកជឿវាឥឡូវនេះទេ? មិនអីទេ បន្ទាប់មកទទួលវាឥឡូវនេះ។ ឥឡូវនេះជាពេលវេលាដើម្បីទទួលវា។ ជឿដោយអស់ពីចិត្ត។

265 អ្នកដែលឈឺបួនខាត។ ខ្ញុំមិនអាចព្យាបាលបានទេ។ គ្មានមនុស្សណាអាចព្យាបាលបានទេ។ ខ្ញុំមិនអាចផ្តល់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកដែលអាចព្យាបាលនិងប្រទានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទ្រង់នៅទីនេះ។ ទ្រង់គឺជាអ្នកដែលធ្វើវា។

266 ឥឡូវឱនក្បាលចុះ។ អ្នកជឿឥឡូវនេះ ដូចដែលខ្ញុំអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកនិងកន្លែងដៃទាំងនេះ។

267 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង តាមដែលខ្ញុំដឹង ខ្ញុំបានឆ្លងកាត់មនុស្សគ្រប់គ្នាដែលជាមនុស្សចម្លែក ដរាបណាខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាខ្លួនឯងចុះខ្សោយហើយបោះបង់ចោល មានអារម្មណ៍ថានេះគឺជាពេលវេលាដែលប្រហែលជាអ្នករើសតាំងបានឃើញ។ សូមឲ្យពួកគេម្នាក់ៗ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដែលត្រូវបានត្រាស់ហៅ និងអនុញ្ញាតឲ្យត្រូវបានហៅដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ អ្វីមួយ ជំនឿរបស់ពួកគេ ពួកគេមានជំនឿច្រើនជាង (ពួកគេខ្លះ) ជាងអ្វីដែលពួកគេបានគិត។ ពួកគេគ្រាន់តែចាប់ផ្តើមនៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ។

268 ហើយស្ត្រីនោះបានពាល់ព្រះពស្ត្ររបស់ទ្រង់នៅពេលមួយនៅពេលដែលទ្រង់យាងឆ្លងកាត់ ហើយទ្រង់បានដាក់ហើយនិយាយថា “តើអ្នកណាពាល់ខ្ញុំ?”

ហើយពួកគេបាននិយាយថា “មែនហើយ អ្នករាល់គ្នាបានប៉ះទ្រង់។”

269 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំយល់ថាខ្ញុំខ្សោយ។” ហើយទ្រង់បានរកឃើញស្ត្រីតូចនោះ ហើយប្រាប់នាងថានាងមានបញ្ហាលាម ហើយជំនឿរបស់នាងបាន

ព្យាបាលនាង។

270 ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ទ្រង់នៅតែជាសម្តេចសង្ឃ សព្វថ្ងៃនេះ ដែលអាចត្រូវបានប៉ះដោយអារម្មណ៍នៃភាពទន់ខ្សោយរបស់យើង។” បទគម្ពីរបាននិយាយថា “ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” ហើយប្រសិនបើទ្រង់ដូចគ្នា ហើយជាសម្តេចសង្ឃដូចគ្នា ទ្រង់នឹងធ្វើដូចគ្នា ហើយធ្វើដូចគ្នា។

271 ហើយសូមឲ្យមនុស្សឃើញថាក្រុមជំនុំដែលពេញដោយព្រះវិញ្ញាណកំពុងតែមកដល់។ ព្រះគ្រីស្ទកំពុងរៀបចំដើម្បីមកយកក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ ទីសំគាល់ដ៏អស្ចារ្យចុងក្រោយរបស់ទ្រង់ ដូចជានៅសម័យសូដុម ដែលនិយាយ ស្គាល់សារ៉ា ហើយដឹងថាគាត់មានប្រពន្ធឈ្មោះសារ៉ា ស្គាល់នាងនៅក្នុងតង់ស៊ីច គាត់បាននិយាយថា “នោះនឹងក្លាយជាសញ្ញាមួយ។ នៅពេលដែលអ្នកឃើញដូច្នោះ ចូរចាំថា ជំនាន់នោះនឹងមិនកន្លងផុតឡើយរហូតដល់អ្វីៗទាំងអស់ត្រូវបានបំពេញ។” នៅទីនេះ។ យើងនៅចុងបញ្ចប់។

272 សូមប្រោសប្រទានឲ្យមនុស្សឈឺទាំងអស់នៅទីនេះបានដឹងថា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដ៏មានព្រះជន្មរស់គឺមានវត្តមាន។ សូមឲ្យកន្លែងដៃទាំងនេះបានប្រទានពរដល់រាងកាយឈឺទាំងអស់ដែលពួកគេទៅ។ ខ្ញុំថ្កោលទោសអារក្សសម្រាប់ប្រជាជន។ ខ្ញុំបានដេញគាត់ ដោយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ដោយសេចក្តីជំនឿ ខ្ញុំបានបោះចោលគ្រប់ស្រមោលនៃការសង្ស័យ។ សូមឲ្យមនុស្សគ្រប់រូបនៅទីនេះ ដែលត្រូវបានតែងតាំងឡើងសម្រាប់ជីវិតអស់កល្ប ទទួលវានៅម៉ោងនេះ។ សូមឲ្យអរិយជំនឿទាំងអស់រលត់ គ្រប់រឿងតូចតាចនៃលោកិយ រាល់ទម្ងន់តូច ដូចព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ចូរយើងទុកចោលអស់ទាំងទម្ងន់ អំពើបាបនឹងមកឡោមព័ទ្ធយើងយ៉ាងងាយ ដើម្បីឲ្យយើងអាចរត់បាន ដោយអត់ធ្មត់ ការប្រណាំងដែលបានកំណត់នៅចំពោះមុខយើង មើល” (ទៅអ្វី? ទៅព្រះវិហារ? ទៅអង្គការ?) “ដល់អ្នកនិពន្ធនិងអ្នកបញ្ចប់នៃសេចក្តីជំនឿរបស់យើង” ដែលនៅទីនេះឥឡូវនេះ “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។” សម្លឹងមើលព្រះអង្គដែល...យើងមិនចាំបាច់យកពាក្យដែលយើងដឹងថានោះជាការពិតទេ ប៉ុន្តែពួកគេពាក្យត្រូវបានធ្វើឱ្យពិតសម្រាប់យើងនៅព្រឹកនេះ។ ព្រះយេស៊ូវដដែលនោះដែលបានសុគត ទ្រង់មិនសុគតទេ ទ្រង់បានរស់ឡើងវិញ ហើយពីរពាន់ឆ្នាំក្រោយមក ទ្រង់បាននាំក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ទៅជាក្បាល។ វិញ្ញាណរបស់យូដាសកំពុងធ្វើការក្នុងចំណោម


ពួកគេ។ ប៉ុន្តែសូមឲ្យពួកគេទុកចោលរាល់ការជំពប់ដួល និងអ្វីៗទាំងអស់ នៅ ផលានេះ ហើយទទួលទ្រង់។

273 សូមឲ្យពួកគេបានឮ ដែលពួកគេមាន តាមរយៈសេចក្តីអធិប្បាយ។ សូមឲ្យ ពួកគេទទួលស្គាល់ថា ព្រះបន្ទូលដែលគេបានឮត្រូវបានបង្ហាញឲ្យឃើញ ហើយ ពួកគេទទួលស្គាល់វា ថាវាជាព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយឥឡូវនេះ សូមឲ្យពួកគេ ធ្វើសកម្មភាព ធ្វើសកម្មភាពលើវា ទទួលវា ហើយក្រោកឡើងថ្លែងទីបន្ទាល់ ហើយចូលទៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ ដោយពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។

274 សូមឲ្យអ្នកជំងឺបានជាសះស្បើយ។ សូមឲ្យអ្នករងទុក្ខបានជាសះស្បើយ។ សូមឱ្យបំណងប្រាថ្នារបស់ដួងចិត្តទាំងអស់ត្រូវបានសម្រេច។ ផ្តល់វា ព្រះដ៏មាន ព្រះចេស្ដា។

275 ឥឡូវនេះដោយឱនក្បាលរបស់អ្នក ចិត្តរបស់អ្នកបើកចំហ គ្រាន់តែផ្តល់ឱ្យខ្លួន អ្នកនូវរដូវកាលនៃការអធិស្ឋាន មុននេះ ខ្ញុំគិតថា ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនឹងមកដល់ នៅមុននេះ។ យប់នេះនឹងមានកម្មវិធីមួយទៀត។

276 ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា កុំឲ្យឱកាសនេះកន្លងផុតទៅ។ ខ្ញុំបាននៅទីនេះអស់ រយៈពេលពីរម៉ោងកន្លះ ឬច្រើនជាងនេះ ដោយព្យាយាមចំណាយពេលរបស់ខ្ញុំ ហើយនាំយកដំណឹងល្អ ហើយដាក់វាយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ។ បន្ទាប់មកយើងចុះដល់ទី បញ្ចប់។ ហើយអត្ថបទ៖ ស្តាប់ ទទួលស្គាល់ ធ្វើសកម្មភាព។ កុំអោយវាឆ្លងកាត់ ក្បាលរបស់អ្នក។ អ្នកបានឮវា។ តើអ្នកទទួលស្គាល់ថាវាមានរបស់ទ្រង់នៅទីនេះ ទេ? តើអ្នកដឹងទេថាវាគឺជាទ្រង់ដែលហៅអ្នក? បន្ទាប់មកធ្វើសកម្មភាពលើវា។ ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នក។ មានរដូវកាលនៃការអធិស្ឋាន។

277 បងប្រុសនេវីល អ្នកមកបន្តិច ក្នុងការអធិស្ឋាន ប្រសិនបើអ្នកមកទីនេះ។ គ្រាន់តែកាន់គាត់ឡើង។ 

60-0221 ការស្តាប់ ការទទួលស្គាល់ ការប្រព្រឹត្តតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ

រោងឧបោសថប្រាណហាំ

ជេហ្វឺសាន់វីល, អ៊ីនឌៀរណា ស.ហ.រ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅឆ្នះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការស្នើសុំមូលនិធិដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង៖

VOICE OF GOD RECORDINGS
P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.
www.branham.org